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Hoofdstuk 1 

Verlatingsangst 
De dag is eindelijk aangebroken. Een dag vol verwachting, opwinding vermengd 
met bezorgdheid en een beetje vrees. Het is de eerste schooldag. Voor veel 
kinderen is dit een overgangsritueel; het is een proces waar we doorheen 
moeten om grip te krijgen op de realiteit van het leven.  

Op vijfjarige leeftijd kan de ervaring gescheiden te worden van de moeder 
behoorlijk traumatisch zijn. Als men het internet afzoekt op scheidingsangst in 
verband met de eerste schooldag, krijgt u gedetailleerde richtlijnen over hoe u 
deze zo pijnloos mogelijk kunt maken. Voor het merendeel van de moeders blijkt 
hun eigen verdriet groter dan dat van hun kind.1  

"Ik heb ergere scheidingen gehad, maar geen enkele die nog steeds zo 
aan mijn gedachten knaagt." Dit schrijft Cecil Day-Lewis zijn gedicht 
"Walking Away", geschreven terwijl hij zijn oudste zoon naar school zag 
gaan. Als de eerste schooldag van een kind ingrijpend is, kan het voor u 
een onvoorstelbare levensverandering zijn wanneer zij het huis verlaten 
om te gaan studeren aan een universiteit. Weten hoe je afscheid moet 
nemen en omgaat met het gevoel van verlies dat daarop kan volgen, 
maakt deel uit van het ouderschap.2  

De zorgen van de ouders kunnen de angst die het kind al heeft vergroten, 
waardoor een spiraalvormig effect ontstaat waarbij beide partijen steeds 
onrustiger worden.  

Ouders die zich druk maken over de angst van hun kind wanneer die 
voor het eerst naar school gaat, kunnen de ervaring voor iedereen 
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moeilijker maken, omdat kinderen de neiging hebben zich te voeden 
met de stress van hun ouders.3  

De band tussen moeder en kind is vrijwel altijd hecht en intiem. Wie kan 
nauwgezet de verbondenheid verwoorden die moeder en kind voelen tijdens 
de zwangerschap? Bij de geboorte wordt de binding vergroot door de afgifte 
van het peptidehormoon oxytocine, dat een groot kalmerend effect heeft op 
het zenuwstelsel van het kind. Vanuit het gevoel van veiligheid en geborgenheid 
van moeders baarmoeder is het verloop van de bevalling behoorlijk traumatisch 
voor de baby, en na dit ongemak wordt het kind meestal eerst aan de borst van 
de moeder gelegd. Terwijl het kind blijft luisteren naar het vertrouwde geluid 
van het hart van zijn moeder, is het een natuurlijke plek van troost en veiligheid 
voor de toenemende uitdagingen van het leven. Vanaf deze plek komen zowel 
moeder als kind al snel in het hechtingsproces van borstvoeding; door een 
moeder als volgt beschreven: 

De naturlijke kracht van borstvoeding is één van de grootste wonderen 
van de wereld. Het gaat over ware liefde. Het gaat over verzorging en 
het genot van de wonderbaarlijke vreugde van het koesteren van een 
nieuw leven. Het gaat over het genieten van het vrouw zijn. 

Een nieuw geboren baby heeft slechts drie vereisten. Dat zijn de 
emotionele warmte in de armen van haar moeder, het voedsel van 
haar borsten, en het bewustzijn van de zekerheid van haar 
aanwezigheid. Borstvoeding bevredigt al deze drie.4  

Nadat zij dit overgangsritueel hebben doorgemaakt, zullen moeder en kind 
ongetwijfeld een gevoel van angst ervaren als ze voor de eerste keer 
gedwongen worden urenlang gescheiden van elkaar te zijn. Ze hebben de 
meest intieme relatie gevormd, en nu hangt het omgaan met het 
scheidingsproces sterk af van de psychologie van de moeder.  

Het begint in de 9-10 maand, wanneer peuters beginnen te kruipen en 
vervolgens wanneer ze rond de 12e maand zijn en beginnen te lopen, 
ze vaardigheden beginnen te ontwikkelen om de wereld fysiek te 
verkennen, weg van hun moeder. Deze vaardigheden brengen 
verlatingsangst met zich mee naarmate het kind kwetsbaarder wordt 
als het niet bij de moeder is. ... De meeste ouders verwelkomen deze 
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ontdekkingstochten en dit vergroot de onafhankelijkheid. Echter in de 
gevallen bij een moederlijke depressie, trauma of verstoorde binding in 
haar eigen vroege leven, hebben sommige moeders echter grote 
moeite met het tolereren van de ontdekkingstocht en/of de angst van 
het kind.5  

Hoe meer trauma en onzekerheid een moeder in haar eigen leven heeft ervaren, 
des te groter de potentiële angst die zij zal voelen bij de scheiding van haar kind. 
Het identiteitsgevoel en het doel dat een vrouw in het moederschap voelt kan 
voor een tijdje haar gevoelens van nietswaardigheid overstijgen, maar het 
gevoel van waarde dat zij krijgt door moeder te worden loopt het risico van 
verlies van zin en betekenis wanneer haar kind onafhankelijke acties 
onderneemt, in de zoektocht van het leven. Bij een zoon kan dit leiden tot het 
Mama's-boy syndroom.6 Als een moeder zichzelf heeft geïdentificeerd als de 
verzorger van haar zoon, wordt de overgang van haar zoon naar het huwelijk 
met zijn vrouw vaak bemoeilijkt omdat de aangetrouwde vrouw door de 
moeder (en misschien ook door haar zoon) zal worden gezien als minder 
capabel dan zij was in de zorg voor haar zoon. Het algemene stereotype van een 
moeder die kritiek heeft op het vermeende onvermogen van haar 
schoondochter om voor haar zoon te zorgen, spreekt over dit dilemma. De 
jongere vrouw wordt gezien als een rivaal vanwege de aandacht en 
genegenheid van haar zoon.  

De vraag die opkomt is hoe een moeder haar kinderen een evenwicht kan 
bieden tussen troost, verzorging en steun, zonder haar rol zo te definiëren dat ze 
controlerend en veeleisend wordt ten opzichte van haar kinderen, wat een 
erfenis van angst, onzekerheid en nietswaardigheid zou voortbrengen, precies 
het tegenovergestelde van wat ze bedoelde toen ze de eerste vreugde, 
tederheid en liefde voelde bij het geven van borstvoeding aan haar kind toen 
het baby was. 

Voordat we op deze vraag ingaan, zullen we eerst een klein Bijbelverhaal gaan 
bestuderen met betrekking tot de identiteit van de vrouw als  helpster. 
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Hoofdstuk 2 

Van helpster  
tot levengeefster 

In het begin maakte God de vrouw als de helpster van de man. 

Ook zei de Heere God: Het is niet goed dat de mens alleen is; Ik zal een 
hulp voor hem maken als iemand tegenover hem. Genesis 2:18. 

Het woord helper in het Hebreeuws (ezer) betekent ontlasten of verlichting 
bieden. De vrouw, die "uit de man" was genomen, was er om de man te 
ontlasten. Het grondwoord (azar) waarvan ezer is afgeleid, betekent omringen, 
beschermen, ontlasten, helpen en bijstaan. Hoe deze ontlasting en verlichting 
moet worden begrepen, berust op een delicaat evenwicht. Denk eens aan Eva 
die haar eerste zoon draagt. Zij draagt het zaad van haar echtgenoot. Zij 
beschermt en verzorgt deze zoon in haar baarmoeder, voedt hem via de 
navelstreng van het leven en geeft hem vervolgens borstvoeding als zijn 
voornaamste verzorgster. Terwijl ze haar man ondersteunt, vervult ze een 
leiderschapspositie voor haar zoon.  

Zolang de vrouw de bescherming, het comfort en het goddelijke leiderschap 
geniet van haar man, die de aangewezen persoon is om haar te zegenen, zal ze 
niet in de verleiding komen om in haar positie als moeder naar haar waarde 
geschat te worden verlangen. Hoe minder gewaardeerd een vrouw zich voelt, 
hoe groter de verleiding is om waardering en erkenning te eisen van degenen 
die zij verzorgt als hun beschermster en levensonderhoudster. 
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Hetzelfde woord gebruik om de vrouw als helpster te beschrijven, is ook gebruikt 
om het werk van God te beschrijven. 

Onze ziel verwacht de Heere, Hij is onze hulp (ezer) en ons schild. Psalm 
33:20. 

Moge Hij u hulp (ezer) zenden uit het heiligdom en u ondersteunen uit 
Sion. Psalm 20:3. 

Maar ik ben ellendig en arm; o God, kom spoedig tot mij. U bent mijn 
Hulp (ezer) en mijn Bevrijder. Heere, wacht niet langer! Psalm 70:6. 

Zolang de man en de vrouw de ware hemelse God aanbaden en Hem dankten 
voor hun leven en Hem vertrouwden als hun ultieme bron van hulp, 
bescherming en veiligheid, zou de hulp van de vrouw aan de man in 
dankbaarheid worden ontvangen als geïnspireerd en voorzien door onze Vader 
in de hemel. De vrouw zou in een voordurende geest van dankbaarheid en 
vertrouwen blijven op Gods voorziening door de leiderschap van haar man, en 
zou niet in de verleiding komen om haar identiteit primair te zoeken op basis 
van haar moederschap. In deze ideale liefdevolle en intieme relatie met haar 
man, zou de verlatingsangst vermijden op het moment haar kinderen 
uiteindelijk groot genoeg worden en het ouderlijke huis verlaten om hun eigen 
gezin te beginnen. 

Toen Eva in zonde viel en nam van de verboden vrucht van de boom van kennis, 
zat Adam vast in een dilemma tussen zijn twee helpers. Terwijl hij God liefhad en 
Hem voor alles dankbaar was, doorboorde zijn gevoel gescheiden te worden van 
zijn geliefde vrouw, zijn ziel. Als hoofd van ons ras, bevond Adam zich op een 
doorslaggevend moment om te bepalen wie de mensheid van nature zou willen 
zoeken als voornaamste helper. Zou hij naar God kijken en erop vertrouwen dat 
Hij zijn eerste helper zou zijn, of zou hij in plaats daarvan zich tot de vrouw 
wenden? 

Wetende dat Eva de vrucht had gegeten en wetende dat God zei dat degenen 
die van deze boom eten, zullen sterven, probeerde Adam het zelf te 
beredeneren. In plaats van zich tot zijn Helper en zijn God te wenden voor 
wijsheid over wat hij moest doen, besloot Adam dat hij zich aan Eva zou 
vastklampen en haar lot zou delen. In plaats van Gods wijsheid te zoeken of zelfs 
maar zijn positie als leider te aanvaarden, verantwoordelijkheid voor haar te 
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nemen en zijn eigen leven in haar plaats op te offeren, stak de kleine jongen in 
de man feitelijk zijn duim in zijn mond en smachtte naar zijn vrouw. In plaats van 
naar God te rennen voor hulp, rende hij naar zijn vrouw, nam de vrucht en at 
ervan. Toen God kwam vragen wat er was gebeurd, renden ze allebei weg van 
hun ware Helper en verstopten zich in het hof van Eden. 

Let u eens op hoe Adam zich tot de vrouw wendde voor troost nadat God hem 
had geïnformeerd over de gevolgen van Adams beslissing om van de vrucht te 
eten: 

En tegen Adam zei Hij: Omdat u geluisterd hebt naar de stem van uw 
vrouw en van de boom gegeten hebt waarvan Ik u geboden had: U 
mag daarvan niet eten, is de aardbodem omwille van u vervloekt; met 
zwoegen zult u daarvan eten, al de dagen van uw leven; dorens en 
distels zal hij voor u laten opkomen en u zult het gewas van het veld 
eten. In het zweet van uw gezicht zult u brood eten, totdat u tot de 
aardbodem terugkeert, omdat u daaruit genomen bent; want stof bent 
u en u zult tot stof terugkeren. En Adam gaf zijn vrouw de naam Eva, 
omdat zij moeder van alle levenden is. Genesis 3:17-20. 

Het laatste vers is interessant. De naam Eva betekent feitelijk 'levensgever'. 
Waarom zou Adam zijn vrouw 'levensgever' noemen? 

En Ik zal vijandschap teweegbrengen tussen u en de vrouw, en tussen 
uw nageslacht en haar Nageslacht; Dat zal u de kop vermorzelen, en u 
zult Het de hiel vermorzelen. Genesis 3:15. 

God sprak tot hen over het zaad van de vrouw en hoe door haar de beloofde 
Messias zou komen die verlossing brengt. Maakt dit haar echter tot de 
levensgever? Het is waar dat Christus door de vrouw, letterlijk Maria, werd 
geboren, maar dit maakt haar eerder tot de persoon van de gave van het leven, 
dan tot de levensgever zelf. 

Wanneer we het oude Griekse testament lezen, het gebruikte Hebreeuwse 
woord Eve is in het Grieks Zoe. Het probleem hiermee is dat Christus refereerd 
naar Zichzelf als de Zoe. 

Jezus zei tegen haar: Ik ben de Opstanding en het leven [Zoe]; wie in Mij 
gelooft, zal leven, ook al was hij gestorven. Johannes 11:25. 
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Jezus zei tegen hem: Ik ben de Weg, de Waarheid en het Leven [Zoe]. 
Niemand komt tot de Vader dan door Mij. Johannes 14:6. 

Christus is de ware Zoe of Levensgever. De diepere betekenis dat Adam zijn 
vrouw de levensgeefster noemt, terwijl God haar helpster noemt, is dat hij haar 
maakte tot de verlosser. 

Een duidelijk voorbeeld hiervan is te vinden in de tekst van een nummer dat 
beroemd is geworden door Elvis Presley, genaamd "The Wonder of You", Het 
wonder van jou. Het is geschreven voor de vrouw waarop hij verliefd was:  

Wanneer niemand mij kan begrijpen 
wanneer alles wat ik doe fout is 

geef jij mij liefde en troost 
Jij geeft mij hoop om verder te gaan 

en jij probeert me jouw liefde voor mij te geven 
in alles wat je doet 

dat is het wonder, het wonder van jou. 

En wanneer je glimlacht, is de wereld stralender 
jij raakt mijn hand aan en ik voel me de koning 

jouw kus is mij een fortuin waard 
jouw liefde voor mij is alles 

en jij bent er altijd om een handje te helpen 
in alles wat ik probeer te doen 

dat is het wonder, het wonder van jou. 

Ik denk dat ik de reden nooit zal weten 
waarom jij houdt van mij zoals jij dat doet 

dat is het wonder, het wonder van jou. 

Dit is een lied van verering een aanbidding; het is afgoderij, omdat alleen 
Christus ons gemak en troost geeft, wanneer niemand anders ons kan begrijpen. 

Adam was door God net verteld het trieste en betreurenswaardige dat met hem 
zou gaan gebeuren. Terneergeslagen door zijn hachelijke situatie wendt hij zich 
tot de vrouw. In haar vriendelijke glimlach, warme aanraking en zachte kus vindt 
hij troost en verlossing van het verdriet dat hem overweldigt. 
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Hoe vele mannen die zich geïsoleerd en alleen voelen voelen zich herboren door 
een jonge mooie vrouw die in hun leven komt. Hij is daardoor vernieuwd, hij 
ontvang leven, betekenis en krijgt een gevoel van waarde. Zij is zijn levengever. 
Het is waar dat Adam alleen was voor de val, maar die eenzaamheid gaf geen 
gevoel van nietswaardigheid, maar een verlangen de liefde die hij had 
ontvangen te delen.  

Door de vrouw tot de levengever te maken is een vreselijke toestand en het 
verandert totaal de man en vrouw relatie. Zoals we nog zullen zien, deze 
afhankelijkheid van de man tenopzichte van de vrouw een vreselijke angel in zijn 
staart heeft. 

Adam koos de vrouw als zijn primaire helper en wordt nu levengever boven God. 
Maar zodra hij in een moeilijke situatie komt, waar God hem vraagt waarom hij 
van de boom gegeten heeft, dan verwijst Adam naar zijn twee helpers. 

En Hij zei: Wie heeft u verteld dat u naakt bent? Hebt u van de boom 
gegeten waarvan Ik u geboden had daar niet van te eten? Toen zei 
Adam: De vrouw die U gaf om bij mij te zijn, die heeft mij van die boom 
gegeven en ik heb ervan gegeten. Genesis 3:11-12. 

Een ware leider, blameert niet degenen die onder zijn zorg staan. Door God en 
de vrouw de schuld te geven, plaatste Adam hen in een gelijke positie aan elkaar. 
Hij had de vrouw verhoogd naar de positie waar zij zijn beschermer en verzorger 
was en kon haar dan ook de schuld geven dat zij hem naar beneden had gehaald 
en hem slecht advies had gegeven.  

Stelt u de schok eens voor die Eva ervoer toen haar toegewijde echtgenoot haar 
in de steek liet en met de beschuldigende vinger naar haar wees. Wat was er met 
haar nobele echtgenoot gebeurd? Het schuldgevoel dat zij hem de vrucht 
gegeven had, samen met de schuld die haar werd opgelegd voor de hele reeks 
gebeurtenissen, veroorzaakte bij Eva een enorme droefheid en een nog dieper 
gevoel van verlatingsangst. Op dat moment zou ze zich heel alleen hebben 
gevoeld. Er was een grote kloof in hun huwelijk aan het licht gekomen. Er zou 
zich in de menselijke familie een grote strijd afspelen om de positie die mannen 
en vrouwen zouden proberen in te nemen in hun strijd om het leven, intimiteit 
en eigenwaarde.  
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Door zich achter de vrouw te scharen en zich tegelijkertijd tegen zijn vrouw te 
keren, had Adam een nieuwe wereld geschapen waarin Sigmund Freud en zijn 
volgelingen het conflict tussen Eros, het levensinstinct en Thanatos, het 
doodsinstinct verwoordden.7 Door de vrouw zijn levengever te maken zou hij 
haar ook maken tot zijn zondebok, wanneer de dingen niet verliepen zoals hij 
verlangde. 

De fundamenten waren nu gelegd voor de ontwikkeling voor de koningin van 
de hemel. 
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Hoofdstuk 3 

Koningin van de hemel 
Na de gebeurtenissen rond het eten van de verboden vrucht was de overgang 
in de relatie tussen onze eerste ouders gigantisch. Ik heb gedetailleerde 
aspecten van deze overgang beschreven in het boekje Oorspronkelijke Liefde.8 
Ik nodig u uit dit boekje te lezen om verdere details van het verhaal te weten te 
komen.  

De perfecte vrede, vreugde en rust die Adam ervaren had in de perfecte liefde 
van zijn hemelse Vader was verloren gegaan. De Geest van Gods Zoon had in 
hem gewoond tot aan zijn rampzalige val. De Heilige Schrift vertelt ons de bron 
van de rust die Gods Zoon geniet.  

Niemand heeft ooit God gezien; de eniggeboren Zoon, Die in de schoot 
van de Vader is, Die heeft Hem ons verklaard. Johannes 1:18. 

In de geliefde omarming van Zijn Vader, schenkt Gods Zoon Zijn rustgevende 
Geest uit over ieder schepsel. Adam had het voorrecht om de relatie tussen de 
Vader en Zijn Zoon te repliceren, door de rusten op de schoot van Gods Zoon. 
Een manifestatie van deze rust zien we bij de discipel Johannes, toen hij rustte 
tegen de borst van onze geliefde Verlosser: 

En één van Zijn descipelen, die Jezus liefhad, lag aan in de schoot van 
Jezus. Johannes 13:23.  

Deze fysieke manifestatie van de ideale relatie tussen een mens en zijn Verlosser 
wijst ons op de geestelijke realiteit waarin de mens Gods Zoon vindt als zijn 
trooster, bemoediger en zijn toevluchtsoord om hem te verankeren in alle 
uitdagingen van het leven. 
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En nadat Hij dit gezegd had, blies Hij op hen en zie tegen hen: Ontvang 
de Heilige Geest. Johannes 20:22. 

Maar ik wil dat u weet dat Christus het Hoofd is van iedere man en de 
man het hoofd van de vrouw en God het Hoofd van Christus. 1 Korinthe 
11:3. 

Geprezen zij de God en Vader van onze Heere Jezus Christus, de Vader 
van de barmhartigheden en de God van alle vertroosting. Die ons troost 
in al onze verdrukking, zodat wij hen kunnen troosten die in allerlei 
verdrukking zijn, met de vertroosting waarmee wij zelf door God 
getroost worden. 2 Korinthe 1:3-4. 

Eén van de titels van God in de Bijbel gegeven is El Shaddai. De geschiedenis van 
de vertaling van dit woord is zeer belangrijk voor ons thema. 

De meeste vertalers geven El Shaddai weer als "God Almachtig", 
waarschijnlijk omdat de vertalers van de Septuaginta dachten dat 
Shaddai afkomstig was van het grondwerkwoord Shadad, dat 
"overmeesteren" of "vernietigen" betekent. De Latijnse Vulgaat vertaalde 
Shaddai eveneens als "Almachtigen" (van het latijnse woord 
Omnipotens). Met andere woorden, de vertalers beschouwden deze 
term als een suggestie dat God zo overweldigend is dat Hij als 
"Almachtig" wordt beschouwd ... 

Jakobs zegen in Genesis 49:25 geeft echter aan dat Shaddai mogelijk 
verband houdt met het woord voor borsten (shadaim), dat 
toereikendheid en voeding aangeeft (d.w.z. "zegeningen van de borst en 
de baarmoeder"). In dit geval zou de Naam afgeleid kunnen zijn van de 
samentrekking van sha ("wie") en dai ("genoeg") om aan te geven dat 
God volledig toereikend is om de jonge natie vruchtbaar te maken. God 
gebruikt deze naam inderdaad voor het eerst wanneer Hij verwijst naar 
het vermenigvuldigen van Abrahams nakomelingen (Gen. 17:2).9  

Hoe lezen wij de Bijbel? Betekent El Shaddai een overweldigende vernietiger of 
betekent het volkomen toereikend om Zijn kinderen te voeden en de 
weerspiegeling van de intieme context van de borst? 
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door de God van je vader, Die je zal helpen, en door de Almachtige 
[Shaddai], Die je zal zegenen met zegeningen uit de hemel van boven, 
met zegeningen uit de watervloed, die beneden ligt, met zegeningen 
van borsten en baarmoeder. Genesis 49:25. 

Omdat Hij in de boezem van de Vader woont en volledig door Hem wordt 
gevoed, is Gods Zoon volledig in staat ons de zegen van de Vader te geven. Het 
is de boezem van Christus waar de mens in zijn geest naar verlangt. 

De troost van onze hemelse Vader wordt op Zijn Zoon geblazen, die dit 
vervolgens op de man blaast, die dit vervolgens op zijn vrouw ademt. De vrouw 
kan ook directe zegeningen ontvangen door Christus van de Vader en deze 
zegeningen worden versterkt in de structuur die in 1 Korinthe 11:3 wordt 
uiteengezet. Deze stroom van troost is ook essentieel voor de institutionele 
stabiliteit van het gezin en heeft dus een bredere impact op de gemeenschap. 

Door te kiezen voor de vrouw inplaats voor Gods Zoon, keerde de man tot de 
vrouw om de volledige voldoening te ontvangen. Inplaats te rusten aan de 
boezem van Gods Zoon, was zijn natuurlijke neiging te rusten in de boezem van 
de vrouw, om comfort te zoeken en door haar gevoed te worden. Is dit één van 
de redenen waarom mannen zich bijna universeel aangetrokken voelen tot de 
borsten van vrouwen? Door de vrouw tot zijn Zoë te maken, maakte hij haar 
vervolgens tot zijn El Shaddai en zocht troost in haar boezem als vervanging voor 
Christus. Bij het proberen deze mannelijke obsessie te begrijpen, vroeg een 
auteur zich af: 

Waarom zijn heteroseksuele mannen zo gefasineerd door de borsten 
van vrouwen, dat we soms reageren alsof de borsten de zetel van de ziel 
zijn?10 

De zetel van de ziel is te vinden in onze Schepper, niet in de vrouw. Het 
betoverende effect van vrouwelijke borsten op de mannelijke geest spreekt tot 
deze fundamentele verschuiving van de mannelijke ziel naar de vrouw om vrede 
en rust te vinden.  

... mannen zijn bijzonder sterk aangetrokken tot borsten, en niet omdat 
jongens op de speelplaats geleerd is daarin geïnteresseerd te moeten 
zijn. Het is biologisch diep geworteld in onze hersenen. In feite, 
onderzoek heeft aangetoont dat wanneer we met borsten worden 
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geconfronteerd of zelfs borst gerelateerde prikkels, zoals beha's, we 
slechte beslissingen zullen gaan nemen.11 

Deze aantrekkingskracht is feitelijk een verdorven verlangen naar de troost en 
verzorging van Christus. Het is een slavernij die de ziel niet kan bevredigen, want 
het was nooit de bedoeling om dit te doen. Toch is het een slavernij die geen 
mens in zichzelf kan verbreken. Alleen de echte El Shaddai kan deze slavernij 
doorbreken en de ziel tot rust brengen. Verklaart dit ook waarom zoveel vrouwen 
bereid zijn met hun borsten te paraderen? Ze voelen de aantrekkingskracht die 
hun borsten creëren en gebruiken deze om de behoefte aan aandacht te 
bevredigen of om een vals gevoel van eigenwaarde te creëren. Vrouwen kunnen 
het heel moeilijk vinden om deze slavernij van het paraderen te doorbreken. 
Alleen Christus, de Levengever, kan u bevrijden van deze manier van denken.  

Deze mannelijke obsessie komt tot uitdrukking in de Efezische godin Artemis, zij 
was afgebeeld met meerdere borsten voor verering. Eén van de vele nadelen die 
deze vorm van aanbidding met zich meebrengt, is dat het iemand ervan 
weerhoudt emotionele volwassenheid te bereiken. 

Hoewel hij fysiek is losgekomen van de borst van zijn moeder, voelt de zoon 
emotioneel nog steeds het diepe innerlijke verlangen om aan de borst van een 
vrouw te rusten en zijn troost te ontvangen in deze donkere, wrede en koude 
wereld. Van de vroege kindertijd tot de adolescentie kon hij de genegenheid van 
zijn moeder ontvangen en onder haar hoede zijn toekomstige angst over zijn 
verlangen en behoefte aan vrouwelijke aandacht en genegenheid 
onderdrukken. Maar als hij volwassen wordt, wordt hij emotioneel gedreven 
door de behoefte aan een moederfiguur in de vrouw van zijn keuze.  

Op hetzelfde moment komt in de man de donkere ervenis naar boven, de vrouw 
te verwijten voor zijn falen en heeft hij een hekel aan de gedachte betreffende 
haar emotionele macht over hem, wat in de man de reactionere verlangen 
opwekt haar te domineren en haar te onderwerpen. 

Van de kant van de vrouw droeg zij de schuld van het verleiden van haar man 
om tegen God te zondigen. De man die haar zichtbare trooster van Christus had 
moeten zijn om op haar woorden van zegen en bemoediging te ademen, was 
nu verdwenen. In zijn plaats was een emotioneel onvolwassen jongen in het 
lichaam van een man, die op haar leunde als zijn belangrijkste bron van troost.  
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Dit heeft een verwoestend effect op het gevoel van eigenwaarde van de vrouw. 
Aan de andere kant was het vleiend dat de man haar uiterlijk aanbad en naar 
haar verlangde ... maar hoe zou zij dan getroost kunnen worden? Nadat de 
sensatie van de achtervolging en de voldoening van het aantrekken van een 
man zijn uitgewerkt, blijft ze achter met een jongen die emotionele voeding aan 
haar borst nodig heeft; oppervlakkig gezien een machtspositie, maar wel één 
die een gevoel van leegte, ontevredenheid en onzekerheid achterlaat. 

De Bijbel laat de natuurlijke voortgang zien van dit neerwaartse pad wanneer 
mensen zich afkeren van de ene ware God. Toen de man zich tot de aanbidding 
van zijn vrouw wendde, initieerde hij de aanbidding van een geschapen wezen. 
Deze aanbidding zou later worden uitgebreid tot de aanbidding van andere 
geschapen dieren en dingen. 

Want de dingen van Hem die onzichtbaar zijn, worden sinds de 
schepping van de wereld uit Zijn werken gekend en doorzien, namelijk 
én Zijn eeuwige kracht én Zijn Goddelijkheid, zodat zij niet te 
veronschuldigen zijn. Want zij hebben, hoewel zij God kennen, Hem niet 
als God verheerlijkt of gedankt, maar zij zijn verdwaasd in hun 
overwegingen en hun onverstandig hart is verduisterd. Terwijl zij zich 
uitgaven voor wijzen, zijn zij dwaas geworden, en hebben zij de 
heerlijkheid van de onvergankelijke God vervangen door een beeld dat 
lijkt op een vergankelijk mens, op vogels en op viervoetige en kruipende 
dieren. Daarom ook heeft God hen in de begeerten van hun hart 
overgegeven aan de onreinheid om hun lichamen onder elkaar te 
onteren. Zij hebben de waarheid van God vervangen door de leugen, 
en het schepsel vereerd en gediend boven de Schepper, Die te prijzen is 
tot in eeuwigheid. Amen. Romeinen 1:20-25. 

De volgorde is duidelijk. Wanneer de mens de troost opgeeft die hij van God 
heeft, wendt hij zich tot het aanbidden van het schepsel in plaats van de 
Schepper. Het verlangen naar troost en intimiteit kan niet echt worden 
bevredigd in alleen de mannelijke en vrouwelijke relatie zelf. De vertwijfelde 
zoektocht naar troost zorgt ervoor dat de seksuele lust van de man enorm 
toeneemt en tegelijkertijd zijn gevoel van nietswaardigheid. Dit manifesteert 
zich bij een man door de seksuele agressie te vergroten om de troost te krijgen 
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die hij nodig heeft, en bij een vrouw door zichzelf te verlagen tot wat de man 
maar wenst om zijn aandacht en genegenheid veilig te stellen. 

De man raakt verslaafd aan zijn seksuele verlangens door troost buiten God te 
zoeken, waarin alleen onze hemelse Vader kan voorzien. Het korte moment van 
extase tijdens de seksuele ervaring stompt zijn gevoel van nietswaardigheid 
even af, maar omdat het niet de blijvende vreugde kan verschaffen die hij 
verlangde, verandert hem en geeft hij de vrouw de schuld van zijn mislukkingen, 
wanneer de oogst van de storm die hij heeft veroorzaakt hemzelf pijn gaat doen.  

In een kort tijdsmoment zijn mannen en vrouwen verwikkelt in de aanbidding 
van de koningin van de hemel. Zij wordt in het boek Jeremia vermeld. 

Nee, wij zullen beslist alle dingen doen die uit onze mond zijn 
uitgegaan, door reukoffers te brengen aan de koningin van de hemel 
en plengoffers voor haar uit te gieten, zoals wij gedaan hebben, wij en 
onze vaderen, onze koningen en onze vorsten, in de steden van Juda en 
op de straten van Jeruzalem. Toen werden wij met brood verzadigd, 
hadden wij het goed en hebben wij geen kwaad gezien. Maar van toen 
af dat wij ermee zijn opgehouden aan de koningin van de hemel 
reukoffers te brengen en plengoffers voor haar uit te gieten, hebben wij 
aan alles gebrek gehad en kwamen wij door het zwaard en door de 
honger om. Jeremia 44:17-18.  

In de tijd van Jeremia, ongeveer 600 jaar voor Christus, was de aanbidding van 
de godin Koningin van de hemel bijna universeel. Hier is wat de 
Bijbelcommentaar over dit vers zegt: 

De koningin van de hemel: Deze godin wordt gewoonlijk 
geïdentificeerd met de Assyro-Babylonische godin Ishtar. Omdat er 
immorele ceremoniën verbonden waren aan deze aanbidding, wekte 
dit bij Jeremia grote verontwaardiging op, vooral omdat het een 
prominent onderdeel schijnt te zijn geweest van de afgoderij die destijds 
beoefend werd. De Assyro-Babylonische Ishtar, de moedergodin, was 
dezelfde als de godheid die bij de Hebreeën bekend stond als Astoreth 
en bij de Kanaänieten als Astarte, van wie beeldjes in Palestina werden 
gevonden. Deze godin van de vruchtbaarheid, van het moederschap, 
van de seksuele liefde en van de oorlog werd aanbeden tijdens rituelen 
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met een uiterst immoreel en van een ontaard karakter. Ze was in feite 
dezelfde godin, hoewel ze onder vele namen en in veel facetten werd 
aanbeden, zoals moeder-aarde, de maagdelijke moeder, en wordt in 
algemene zin geïndentificeerd met Atargatis, de 'Grote Moeder' van 
klein-Azië, Artemis (Diana) van Efeze, Venus en anderen. Verschillende 
namen die aan de maagd-moedergodin worden gegeven, bevatten 
een element dat 'dame' if 'meesteres' betekent, zoals Nana, Innini, Irnini 
en Beltis. Enkele van de aanduidingen waren Belti, 'mijn dame' (het 
exacte equivalent van de Italiaanse Madonna), Belit-ni, 'onze dame' en 
'koningin van de hemel', de naam waaronder Ishtar op de daken werd 
aanbeden als ochtend- of avondster, met een offer van gebakken 
taarten, wijn en wierook. Ishtar stond bekend als de barmhartige 
moeder die voor haar aanbidders bij de goden bemiddelt. Sommige 
van deze namen en attributen worden tegenwoordig toegepast op de 
maagd Maria, en van veel van de plaatselijke maagdenculturen in de 
oude wereld wordt aangenomen dat ze de moderne overblijfselen zijn 
van de aanbidding van enkele van deze verschillend aspecten van de 
oude moedergodin. SDA Bible Commentary over Jeremia 44:17. 

De apostel Paulus verklaarde duidelijk dat de dwaze harten van mannen 
verduisterd was door naar troost te zoeken voor hun ziel in de faciliteiten van 
een moeder/vrouw. Laten we er acht op slaan dat de Koningin van de hemel 
niet alleen werd vereerd vanwege vruchtbaarheid, moederschap en seksuele 
liefde, maar ook vanwege oorlog. Deze dwaze verbeelding van de man beschrijft 
nauwkeurig de conflicterende relatie die hij met de vrouw had. 

In de profetie werd voorspeld dat de afgodische aanbidding van de vrouw zou 
voortduren tot het einde van de tijd. De seksueel perverse, beestachtige natuur 
van de mens is onderworpen aan het leiderschap van de moeder der hoeren die 
de wereld naar een grote laatste ramp leidt vóór de wederkomst van Christus.  

En één van de zeven engelen die de zeven schalen hadden, kwam en 
sprak met mij en zei tegen mij: Kom, ik zal u het oordeel over de grote 
hoer laten zien, die aan vele wateren zit. Met haar hebben de koningen 
van de aarde hoererij bedreven, en de bewoners van de aarde zijn 
dronken geworden van de wijn van haar hoererij. En in de geest bracht 
hij mij weg naar de woestijn. En ik zag een vrouw zitten op een 
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sharlakenrood beest, dat vol van godslasterlijke namen was, met zeven 
koppen en tien hoorns. Openbaring 3:1-3. 

In deze laatste dagen roept de Heere mannen terug te komen naar de boezem 
van Gods Zoon en dat zij Hem zullen vinden als hun bron van troost. Het bewijs 
dat deze verandering plaatsvind, kan gevonden worden in het herstel van het 
gezin en waar mannen niet meer verslaaft zijn aan erotische gedachten om hun 
troost te verschaffen. Dit zal dan de vrouwen vrij maken om zich te verlagen en 
hun blote lichaamsdelen ten toon te stellen, om de attentie en waardering van 
de man te krijgen. Wanneer zij hun ware troost vinden in Christus, zullen ze 
ophouden te flirten en zij zullen een schitterende kracht tentoonspreiden door 
een zachtmoedige en rustige geest, die in de ogen van God van grote waarde is 
(1 Petrus 3:4). 
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Hoofdstuk 4  

De troosters 
Het is waar dat God Eva bestemd heeft om een aanvulling te zijn; om Adam 
compleet te maken en als een troost en steun voor Adam. Zowel de troost van 
God door Christus als de troost van zijn vrouw zouden Adam in perfecte 
harmonie enorm zegenen. We zien deze troost tot uiting komen in de relatie 
tussen Izak en Rebekka. 

Toen bracht Izak haar in de tent van zijn moeder Sara. En hij nam 
Rebekka en zij werd hem tot vrouw en hij had haar lief. Zo vond Izak 
troost na de dood van zijn moeder. Genesis 24:67. 

Rebekka was een waardevolle trooster voor Izak na de dood van zijn moeder. We 
weten deze troost was goddelijk, want in de Griekse editie van het oude 
testament is geschreven dat Izak agape toonde aan Rebekka. Agape is de 
goddelijke liefde dat geeft zonder iets daarvoor terug te verlangen.  

Wanneer een man vervuld is van de agape-liefde, is er geen conflict tussen de 
twee troosters in zijn leven. In het Griekse oude testament is het woord voor 
getroost hier G3870 Parakaleo. Dit is de werkwoordsvorm van hetzelfde woord 
dat in Johannes 14 wordt gebruikt als Jezus spreekt over de trooster, G3875 
Parakletos. Toen Adam ervoor koos om van de vrucht te eten, plaatste hij deze 
twee troosters tegenover elkaar. Hij verhief de vrouw tot dezelfde plaats als Gods 
Zoon en in deze positie verkoos Adam de één boven de ander. De enige die hem 
ware troost kon bieden, was de Parakletos van Jezus, die Hij van Zijn Vader 
ontving. De aanvankelijke troost die van zijn vrouw kwam, had altijd Christus als 
bron; Eva was het kanaal waardoor die troost stroomde. Door de vrouw boven 
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Christus te verkiezen, verloor Adam zijn beide troosters en viel hij in de val van 
de nietswaardigheid. 

Het zou verleidelijk kunnen zijn om te denken dat als Christus Adam troost geeft 
via Eva, de vrouw in werkelijkheid een hogere positie bekleed dan de man in 
termen van troost. Wanneer we kijken naar het ontwerp van de man en de 
vrouw, en hoe deze troostingsstructuur werkt, beginnen we het belang ervan te 
begrijpen. 

Eva werd door Christus geschapen uit een rib die uit Adams zijde kwam. Eva was 
eerst een dochter van haar Vader in de hemel door Christus. Haar identiteit is in 
de eerste plaats dat ze een dochter van God is. Toen werd ze naar de man 
gebracht waarvan zij zijn rib bezat en de glans van Adams heerlijkheid was. Het 
is de erfenis voor de vrouw die ze kreeg van de man, die haar als een 
onderdanige trooster voor hem plaatst, in plaats een positie van gezag over hem. 
Tegelijkertijd betekent de erfenis die de vrouw kreeg niet dat zij alles wat zij bezat 
van de man ontvangen had. Ze is in de eerste plaats een dochter van God en 
dingen rechtstreeks van Hem ontvangen om de man te zegenen en te troosten. 
De combinatie van haar schepping, samen met de erfenis die zij via de rib van 
Adam ontving, plaatst haar troost in de juiste context.  

In de tijd van Jesaja riep de Heere tot Israël om naar Hem terug te keren, zodat 
zij hun ware troost zouden kunnen ontvangen: 

Troost, troost Mijn volk, zal uw God zeggen, spreek naar het hart van 
Jeruzalem en roep haar toe dat haar strijd vervuld is, dat haar 
ongerechtigheid verzoend is, dat zij uit de hand van de Heere het 
dubbele ontvangen heeft voor al haar zonden. Een stem van iemand 
die roept in de woestijn: Bereid de weg van de Heere, maak recht in de 
wildernis een gebaande weg voor onze God. Jesaja 40:1-3. 

Een weg dient voor de Heere bereidt te worden, om naar ons te komen en de 
troost te geven, die het menselijke ras zo dringend nodig hebben, maar zij 
hebben daarvoor op de verkeerde plaats gezocht. De mensheid creëerd allerlei 
bergen en valleien van ideeën om de weg te blokkeren voor de ware Trooster 
om ons te komen helpen.  

Toen Johannes de Doper kwam, kwam hij in de kracht en geest van Elia, en 
Johannes identificeerde zichzelf als de stem die roept in de woestijn.  
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En hij zal voor Hem uit gaan in de geest en de kracht van Elia, om het 
hart van de vaderen te bekeren tot de kinderen en de ongehoorzamen 
tot de bedachtzaamheid van de rechtvaardigen, om voor de Heere een 
toegerust volk gereed te maken. Lukas 1:17.  

Zij zeiden dan tegen hem: Wie bent u, opdat wij antwoord kunnen 
geven aan hen die ons gestuurd hebben, wat zegt u van uzelf? Hij zei: Ik 
ben de stem van iemand die roept in de woestijn: Maak de weg van de 
Heere recht, zoals Jesaja, de profeet, gesproken heeft. Johannes 1:22-23. 

De zending van Jezus zou de gebrokenen van hart genezen en om ons het 
levenspad te leren. Leest u goed Jesaja 40:2 dat er staat dat haar strijd is 
gestreden en haar ongerechtigheid is vergeven. We hebben al gemerkt dat de 
koningin van de hemel een godin was van vruchtbaarheid, seks en oorlog. 
Wanneer Christus naar de aarde komt, zou Hij de troost van de Vader aan ons 
openbaren. Hij zou ons exact tonen hoe de Vader werkelijk is. Zijn Geest zal onze 
harten naar Hem richten, zodat wij onze troost zouden vinden in onze Vader 
door Zijn Zoon. Dit zal onze strijd, om de grootste troost proberen te vinden van 
een andere bron, beëindigen. Jezus heeft ons dit verteld, kort voordat Hij de 
discipelen zou verlaten.  

Ik zal u niet als wezen [in KJV: zonder troost] achterlaten; Ik kom weer 
naar u toe. Johannes 14:8. 

Wanneer wij in zonden vallen door ons gevoel van nietswaardigheid en 
ontmoediging, moeten we zoeken naar onze primaire troost van Christus, Die 
Zijn troost van onze God van alle troost heeft ontvangen, Die Zijn Vader is. 

Mijn kinderen, ik schrijf u deze dingen, opdat u niet zondigt. En als 
iemand gezondigd heeft: wij hebben een Voorspraak (parakletos = 
trooster) bij de Vader, Jezus Christus, de Rechtvaardige. 1 Johannes 2:1. 

Om mensen te helpen terug te keren naar Hem als hun Trooster, sprak Jezus deze 
bemoedigende woorden: 

U hebt gehoord dat tegen het voorgeslacht gezegd is: U zult geen 
overspel plegen. Maar Ik zeg u dat al wie naar een vrouw kijkt om haar 
te begeren, in zijn hart al overspel met haar gepleegd heeft. Mattheüs 
5:27-28. 
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De Seksuele verlangens van een man voor een vrouw heeft zijn oorsprong in zijn 
verlangens van zijn oog, de oorsprong van wie een man zijn troost zoekt, om van 
zijn eigen gevoel van nietswaardigheid te genezen. Izak had agape voor Rebekka 
en dat maakte voor haar mogelijk een trooster te zijn voor hem, maar agape 
heeft geen eros of lust; het heeft geen verlangen iets voor hemzelf te hebben. 
Agape is geconcentreerd puur en alleen om te geven en niet om zijn eigen 
verlangens te bevredigen. Een man die in het bezit komt van agape zal de kracht 
hebben de hyper-bombardement van seksuele verbeelding, beide innerlijk en 
fysiek, weten te weerstaan.  

Een dergelijke toestand van heiligheid lijkt het menselijk vermogen te boven te 
gaan, vooral in dit huidige tijdperk waarin de media en het internet elk wellustig 
verlangen onmiddellijk bevredigt. Op elk moment en elke locatie is via mobiele 
apparaten elke onvoorstelbare perversie beschikbaar voor consumptie. Voeg 
daarbij de tendens van de afnemende kledingsmoraal voor vrouwen en een 
samenleving die seksuele bescheidenheid preuts en onvolwassen vindt, en het 
erop lijkt dat alles de mens ertoe aanzet zijn libido te moeten voeden. Voor de 
mens is deze verleiding bijna onmogelijk te negeren, maar de Heere wil ons 
troosten door ons een Elia-boodschap te sturen. Het is een boodschap die ons 
oproept onze afgoderij van vrouwen op te geven en God te zoeken als onze 
voornaamste Trooster. Dit zal ons in staat stellen om agape aan onze vrouwen 
en degenen die onder onze invloed staan te geven, zodat zij ons troost kunnen 
geven waarvoor God ze bedoeld heeft. Zij zullen op hun beurt blij zijn om die 
troost te geven als ze agape ontvangen van hun echtgenoten, vaders en 
predikanten. Als Izak in staat was Rebekka agape te geven, dan is er zelfs voor 
ons vandaag de dag nog hoop. 

De overgang van de aanbidding van de koningin van de hemel naar de 
aanbidding van de Koning der koningen is werkelijk een permanente strijd. Er 
moeten bergen verzet worden en diepe valleien van schaamte overwonnen 
worden, maar het bazuingeschal gaat nu rond om mensen voorbereid te maken 
de Heere te ontmoeten. 
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Hoofdstuk 5 

Nietswaardigheid 
Aanzienlijken, hoelang zult u mijn eer te schande maken? Hoelang zult 
u het lege liefhebben, de leugen zoeken? Psalm 4:3. 

Toen Satan Eva verleidde door middel van de slang, liet hij haar kennismaken 
met de principes van zijn nieuwe koninkrijk, waar iedereen zogenaamd zijn 
eigen god kon zijn. Satan hield echter het vreselijke conflict dat in zijn hart 
woedde voor haar verborgen. Satan, die voorheen Lucifer was, was de eerste van 
Gods geschapen wezens:  

U was een cherub die zijn vleugels beschermend uitspreidt. Daarvoor 
heb ik u aangesteld. U was op Gods heilige berg u wandelde te midden 
van vurige stenen. Volmaakt was u in uw wegen, vanaf de dag dat u 
geschapen werd, totdat er ongerechtigheid in u gevonden werd. 
Ezechiël 28:14-15. 

In the volheid van agape gaven God en Zijn Zoon Lucifer de volheid van hun 
genereuze karakter. Lucifer was de heldere morgenster, vol wijsheid en 
schoonheid. Hij was de leider van alle geschapen wezens en een bijzonder 
heerlijk wezen. Op mysterieuze wijze werd hij jaloers op de Zoon van God en 
verlangde hij zijn plaats naast God in te nemen. Lucifer vergat dat al het goede 
dat hij bezat een geschenk van God was, door Zijn Zoon. Lucifer werd als 
dierbare zoon van God zachtjes aangemoedigd om zichzelf eenvoudigweg over 
te geven aan de liefde en wijsheid van God en in de familie van God te blijven. 
God probeerde Lucifer te laten zien dat wat hij als onrechtvaardig beschouwde, 
dat hij onder Christus stond, noodzakelijk was voor zijn eigen leven en geluk; en 
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dat de koers van ontevredenheid die Lucifer volgde alleen maar tot zijn eigen 
vernietiging zou leiden.  

In plaats van voor goddelijk advies te kiezen, werkte Lucifer in het geheim onder 
de engelen om twijfel te zaaien met betrekking tot de regering van God. Door 
de eeuwige Geest waren God en Zijn Zoon bij elk gesprek aanwezig en hoorden 
ze elk woord dat Satan fluisterde, maar toch oefenden zij geen kracht uit op 
Lucifer om hem van zijn handelwijze te weerhouden.  

Elk van de engelen zou nu zijn karakter beginnen te onthullen. Ze kenden en 
hadden allemaal de overweldigende liefde van God en Zijn Zoon ervaren. De 
Soeverein van het universum maakte nu aan de engelen bekend dat de Zoon 
gelijk was aan Hemzelf en het waard was aanbeden te worden. Jezus zinspeelt 
op deze gebeurtenis in de volgende verklaring:  

Want ook de Vader oordeelt niemand, maar heeft heel het oordeel aan 
de Zoon gegeven, opdat allen de Zoon eren zoals zij de Vader eren. Wie 
de Zoon niet eert, eert de Vader niet, Die Hem gezonden heeft. Johannes 
5:22-23. 

Dit is de kwestie waar Lucifer zich tegen verzette. Hij wilde meer geëerd worden 
dan Christus. Hij wilde aan de Allerhoogste God gelijk zijn. Echter koos hij ervoor 
te vergeten dat niemand tot de Vader komt dan door Zijn Zoon. Hij vergat ook 
willens en wetens dat men alleen de Vader heeft wanneer men Zijn Zoon heeft.  

Hoe bent u uit de hemel gevallen, morgenster, zoon van de dagenraad! 
U ligt geveld op de aarde, overwinnaar over de heidenvolken! En u zei in 
uw hart: Ik zal opstijgen naar de hemel; tot boven Gods sterren zal ik 
mijn troon verheffen, ik zal zetelen op de berg van de ontmoeting aan 
de noordzijde. Ik zal opstijgen boven de wolkenhoogten, ik zal mij 
gelijkstellen met de Allerhoogste. Jesaja 14:12-14. 

Jezus zei tegen hem: Ik ben de Weg, de Waarheid en het Leven. Niemand 
komt tot de Vader dan door Mij. Johannes 14:6. 

Bestaat er een grotere leugenaar dan iemand die ontkent dat Jezus de 
christus is? Wie de Vader en de Zoon niet erkent, is de antichrist. Ieder die 
de Zoon niet erkent, heeft ook de Vader niet. Wie de Zoon erkent, heeft 
ook de Vader. 1 Johannes 2:22-23. [NBV] 
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Lucifer weigerde Gods Zoon te erkennen en werd zo de eerste uiting van een 
antichrist. Door deze stap te zetten verloor hij de verbinding met zijn hemelse 
Vader. Dit resulteerde in het verlies van zijn identiteit als een zoon van God. Een 
diepere verklaring van de transitie die plaatsvond zijn te lezen in het boek 
Identiteits oorlog.12 Lucifer veranderde in Satan de beschuldiger. Hij rustte niet 
meer aan de boezem van Gods Zoon, Die op Zijn beurt rustte aan de boezem 
van de Vader. Satan stond alleen zonder een trooster voor zijn ziel.  

Een diep gevoel van duisternis kwam over zijn ziel. Een knagend gevoel van 
nietswaardigheid overspoelde hem. Om dit diepe gevoel van depressie te 
compenseren verlangde hij naar de aanbidding van andere wezens, en zijn hoge 
intelegentie en vaardigheden zocht hij naar waarde door zijn daden en 
prestaties. Hij kon geen gevoel van kortstondige rust meer vinden, dan alleen 
wanneer hij anderen kon beheersen om precies te doen wat hij wil. 

Wanneer de onreine geest van de mens uitgegaan is, gaat hij door dorre 
plaatsen om rust te zoeken. Maar wanneer hij die niet vindt, zegt hij: Ik 
zal terugkeren naar mijn huis, waar ik uit weggegaan ben. Lukas 11:24. 

Eénderde van de engelen geloofden deze leugen en vielen in zijn ketenen van 
donkerheid, dat iedereen zal geloven die de Vader en de Zoon ontkennen: 

En er verscheen een ander teken in de hemel. En zie: een grote vuurrode 
draak met zeven koppen en tien hoorns, en op zijn koppen zeven 
diademen. En zijn staart veegde het derde deel van de sterren van de 
hemel en wierp die op de aarde. En de draak stond voor de vrouw, die 
op het punt stond te baren, om haar Kind te verslinden, zodra zij Het 
gebaard zou hebben. Openbaring 12:3-4.  

En de engelen die hun oorspronkelijke staat niet hebben bewaard, 
maar hun eigen woonplaats verlaten hebben, heeft Hij voor het oordeel 
van de grote dag met eeuwige boeien in de duisternis in verzekerde 
bewaring gesteld. Judas 1:6. 

De kettingen of boeien van deze engelen zijn de leugens die zij geloven over 
het karakter van God. Zij geloven dat Hij tiranniek is, onvergeeflijk en genadeloos, 
allemaal dingen zoals zij zelf zijn geworden. 
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U zit daar en spreekt kwaad tegen uw broeder, u werpt een smet op de 
zoon van uw moeder. Zulke dingen doet u en Ik zwijg; u denkt dat Ik net 
zo ben als u. Ik zal u straffen en uw zonden  voor uw ogen uitstallen. 
Psalm 50:20-21.  

Toen Adam en Eva de leugen van de slang accepteerde, vielen zij in dezelfde 
boeien van duisternis. Satan verbrak hun vertrouwen in God, door te suggereren 
dat God het goede voor hen verborgen hield, waarmee hij heel subtiel 
suggereerde dat God egoïstisch was en Zijn eigen belangen probeerde te 
beschermen. 

Maar God weet dat, op de dag dat u daarvan eet, uw ogen geopend 
zullen worden en dat u als God zult zijn, goed en kwaad kennend. 
Genesis 3:5. 

Alle goede dingen hebben hun oorsprong in God, en het is Gods heerlijkheid 
van karakter om te geven! Door de leugen van Satan door middel van de slang 
te aanvaarden, werd Gods heerlijkheid van Zijn karakter in de geest van onze 
eerste ouders in schaamte veranderd. Dit resulteerde in gevoelens van 
nietswaardigheid. Dit is de strekking van onze eerste tekst in dit hoofdstuk: 

Aanzienlijken, hoelang zult u mijn eer te schande maken? Hoelang zult 
u het lege liefhebben, de leugen zoeken? Sela Psalm 4:3. 

Hoe is dit proces tot stand gekomen? Dit lazen we in het vorige hoofdstuk: 

Terwijl zij zich uitgaven voor wijzen, zijn zij dwaas geworden, en hebben 
zij de heerlijkheid van de onvergankelijke God vervangen door een beeld 
dat lijkt op een vergankelijk mens, op vogels en op viervoetige en 
kruipende dieren. Daarom ook heeft God hen in de begeerten van hun 
hart overgegeven aan onreinheid om hun lichamen onder elkaar te 
onteren. Zij hebben de waarheid van God vervangen door de leugen, 
en het schepsel vereerd en gediend boven de Schepper, Die te prijzen is 
tot in eeuwigheid. Amen. Romeinen 1:22-25. 

Paulus laat duidelijk zien dat de consequentie van deze leugen wellustige 
verlangens voortbrengt die ervoor zorgen dat mannen en vrouwen hun lichaam 
onteren door seksuele overdaad en perversiteit. Deze seksuele activiteiten zijn 
het resultaat van het gevoel nietswaardig te zijn en op een nutteloze manier 
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Gods rust te zoeken. Hoe meer mannen op Satan gaan lijken, hoe meer zij ernaar 
verlangen de lichamen van vrouwen te beheersen voor hun zelfbevredigende 
plezier. Zij raken bezeten door een onreine geest, die vleselijke rust zoekt door 
zich geestelijk het lichaam van een vrouw toe te eigenen, haar geest te 
beheersen en haar lichaam te bezitten. Dit proces wordt soms narcisme 
genoemd. 

Narcisme is in wezen een verschijning van nietswaardigheid bij iemand die de 
heerlijkheid van de ware hemelse God niet kent. Onze Vader houdt van elk van 
Zijn gevallen kinderen, ongeacht hun gedrag, maar dit houdt niet het immense 
verdriet en de pijn tegen die dientengevolge over hen komt die in deze 
nietswaardige toestand blijven.  

Deze nietwaardigheid openbaart zich in vrouwen door suggestief gedrag en het 
dragen van onthullende kleding dat de schoonheid van hun lichaam versterkt 
in een seksuele attractieve manier. Zij zullen zichzelf vernederen om een man 
aan te trekken, zodat zij hem kunnen beheersen door hun seksuele gunsten en 
emotionele manipulaties met tranen, uitbarstingen en bedreigingen. De Bijbel 
waarschuwt ons voor dergelijke vrouwen:  

om je te bewaren voor een slechte vrouw, voor het gevlei van de tong 
van een onbekende. Begeer haar schoonheid niet in je hart en laat ze je 
niet vangen met haar oogleden, want door een vrouw die een hoer is, 
komt men tot een homp brood, en de vrouw van een getrouwde man 
jaagt op een kostbare ziel. Als iemand vuur in zijn boezem neemt, zullen 
dan zijn kleren niet in brand vliegen? Als iemand op gloeiende kolen 
loopt, zullen dan zijn voeten niet verbranden? Zo ook wie naar de vrouw 
van zijn naaste gaat: al wie haar aanraakt, zal niet voor onschuldig 
gehouden worden. Spreuken 6:24-29. 

Als u aan de boezem van zo'n vrouw leunt, betekent dit dat u een hete 
brandstaaf in uw ziel steekt. Ze brengt geen troost en de littekens zullen diepe 
brandwonden worden. We herinneren de woorden van Jezus, Die ons vertelt dat 
dit proces begint in ons verstand. Wanneer een vrouw probeert een man te 
verleiden met haar kledij en suggestief gedrag, zal de nietswaardige verweesde 
geest van een man zich allerlei seksuele fantasieën gaan voorstellen en overspel 
in zijn hart gaan plegen. Dergelijke voorvallen zijn een bewijs van de 
nietswaardigheid van mannen en vrouwen. Dit is de reden waarom Elia moet 
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komen om de harten van de vaders naar hun kinderen en van de kinderen naar 
hun vaders te keren, om deze nietswaardigheid omver te werpen, zodat Gods 
volk van dit destructieve pad kan ontsnappen.  

Zie, Ik zend tot u de profeet Elia, voordat de dag van de Heere komt, die 
grote en ontzagwekkende dag. Hij zal het hart van de vaders tot de 
kinderen terugbrengen, en het hart van de kinderen tot hun vaders, opdat 
Ik niet zal komen en de aarde met de ban zal slaan. Maleachi 4:5-6. 

Er kan geen blijvende troost schuilen in deze losbandige activiteiten, want alleen 
het zoon- en dochterschap van de hemelse God zal de ziel goddelijke rust 
geven. Mannen bewandelen in hun blindheid dit duistere seksuele pad, en de 
apostel Paulus vertelt ons dat sommige mannen het seksuel gebruik van een 
vrouw opgeven (aangezien hun seksule ontmoetingen alleen voor hun eigen 
ontspanning zijn) en tot de conclusie komen dat genot net zo gemakkelijk kan 
worden gevonden met een man. Paulus vervolgt: 

Daarom heeft God hen overgegeven aan schandelijke hartstochten, 
want ook hun vrouwen hebben de natuurlijke omgang vervangen door 
de tegennatuurlijke. En evenzo hebben ook de mannen de natuurlijke 
omgang met de vrouw opgegeven, en zijn in wellust voor elkaar 
ontbrand: mannen doen schandelijke dingen met mannen en 
ontvangen het gepaste loon voor hun dwaling in zichzelf. En omdat het 
hun niet goeddacht God te erkennen, heeft God hen overgegeven aan 
verwerpelijk denken, om dingen te doen die niet passen. Romeinen 
1:26-28. 

We zullen later meer over dit onderwerp onderzoeken, gezien het een hyper 
gevoelig onderwerp is in onze huidige culturele omgeving. Nu moeten we kort 
nadenken over de omvang van deze nietswaardigheid en hoe we in deze wereld 
opnieuw de laatste verzen van Romeinen hoofdstuk 1 hebben bereikt: 

Ze zijn vervuld van allerlei ongerechtigheid, hoererij, boosaardigheid, 
hebzucht, slechtheid. Ze zijn vol afgunst, moord, ruzie, bedrog, 
kwaadaardigheid. Kwaadsprekers zijn het, lasteraars, haters van God, 
smaders, hoogmoedigen, grootsprekers, bedenkers van slechte dingen, 
ongehoorzaam aan hun ouders, onverstandigen, trouwelozen, 
mensen zonder natuurlijke liefde, onverzoenlijk, onbarmhartig. Zij 
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kennen het recht van God, namelijk dat zij die zulke dingen doen de 
dood verdienen, en toch doen zij niet alleen zelf deze dingen, maar 
stemmen ook van harte in met hen die ze doen. Romeinen 1:29-32. 
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Hoofdstuk 6 

Afdaling in slavernij 
Zij haalde hem over door haar grote overredingskracht, zij verleidde 
hem door het gevlei van haar lippen. Meteen ging hij achter haar aan, 
zoals een rund ter slachting gaat en zoals een dwaas in een enkelboei 
als straf, ... Spreuken 7:21-22. 

Denk eens aan over het soort vruchten dat voortkomt uit een man die troost 
zoekt bij zijn vrouw, terwijl de vrouw op haar beurt waarde zoekt uit het 
opvoeden van haar kinderen. Als we willen dat een plant groeit, plaatsen wij het 
in de beste groeiomstandigheden. Onze gedachten gaan uit naar het welzijn 
van de plant in zijn omgeving. We planten het zaadje in een voedingsrijke grond, 
we geven het water en beschermen het zodat het kan groeien. In welke 
omgeving worden de meeste kinderen geboren? 

Het fysieke conceptieproces is gemakkelijk te begrijpen. De prachtige 
uitbarsting van hormonen die tijdens een seksuele ontmoeting worden 
afgescheiden, maakt bij het stel prachtige gevoelens en een reeks emoties los, 
ervan uitgaande dat beide partijen tevreden zijn in de relatie. Door dit orgasme 
dringt het mannelijke zaad al snel het ei van de vrouw binnen en wordt er een 
kind verwekt. 

Waar de meeste mensen geen aandacht aan besteden, is de omgeving waarin 
dit menselijke zaad wordt geplant. Rondom ieder mens hangt een atmosfeer. 
Ieder mens draagt de afdruk van zijn geschiedenis met zich mee. De vreugden, 
zegeningen, tragedies en trauma's van ieder mens worden elektrochemisch 
opgeslagen in de hersenen, het zenuwstelsel, de organen, de spieren en de 
botten. 
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Studies hebben aangetoond dat harttransplantatiepatiënten in bepaalde 
gevallen een significante verandering in karakter kunnen ervaren na hun 
operatie, en persoonlijkheidskenmerken, voorkeuren en antipathieën 
overnemen, en zelfs capaciteiten en vaardigheden van de persoon wiens hart ze 
hebben ontvangen.13 De Bijbel zinspeelt op dit principe als het spreekt over de 
zondigheid van de mens: 

De zonde van Juda is opgeschreven met een stift van ijzer, met een punt 
van diamant ingegrift op de schrijftafel van hun hart en op de hoorns 
van uw altaren. Jeremia 17:1.  

Iedereen heeft het wel eens meegemaakt wanneer men een vertrek betreed 
waar grote spanning heerst; het is merkbaar te voelen. Zoals sommige mensen 
zeggen: "De sfeer is om te snijden." Dit komt omdat menselijke emoties trillingen 
produceren die de atmosfeer beïnvloeden.14  

Zowel de opgeslagen geschiedenis van ons leven als de mannelijke en 
vrouwelijke trillingsfrequentie ten tijde van de conceptie wordt de emotionele 
spirituele bodem waarin de ziel van het kind wordt geplant.  

God ontwierp het moment van de conceptie als een moment waarop de 
vrijgave van fantastische menselijke chemische stoffen in de man en vrouw in 
eenheid geconcentreerd zou zijn op de komst van een kind op de wereld. De 
trillingsfrequentie van de gedachten bij de vader is de dominante factor in het 
karakter van het kind: 

Kleinkinderen zijn de kroon van de ouderen, en het sieraad [karakter] 
van kinderen zijn hun vaders. Spreuken 17:6. 

Als de vader een geschiedenis van nietswaardigheid met zich meedraagt, ligt de 
focus van die voortreffelijke vrijgave van chemicaliën in zijn lichaam niet op zijn 
kind of zelfs op zijn vrouw, maar op hemzelf. Hij ademt op dat moment van 
extase vanuit een poging zijn gewonde ziel te troosten. In plaats van die 
prachtige ervaring uit te ademen in een gerichte gedachte aan zijn aanstaande 
kind en aan de vreugde in zijn dierbare vrouw, ademt hij eerst in met gedachten 
over zichzelf. Als alternatief voelt hij zich, door de behoefte aan waarde, 
gevalideerd als man, als hij de extase van zijn vrouw ziet, maar in de eerste plaats 
blijven zijn gedachten bij zijn eigen behoefte aan troost. 
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De gedachten van de vader op het moment van de conceptie en daarna vullen 
de kamer en baden het zaadje in een emotionele atmosfeer van egoïsme. Is het 
een wonder dat kinderen direct na hun geboorte egoïstisch gedrag beginnen 
te vertonen, waarbij veel van hun behoeften door huilen worden 
gecommuniceerd? Als een man onmiddellijke bevrediging zoekt op het 
moment van de conceptie, dan is het, in navolging van het karakter van de vader 
normaal dat het kind onmiddellijk bevredigd wil worden, zodat op het moment 
van de geboorte in zijn behoeften wordt voorzien. Opgegroeid in de emotionele 
omgeving waar men zelf de focus is, is een dergelijke vrucht het onvermijdelijke 
resultaat. 

Uit recente onderzoeken blijkt dat de meeste vrouwen seksueel niet tevreden 
zijn met hun partners.15 Dit is voorspelbaar wanneer mannen van vrouwen hun 
voornaamste bron van troost gemaakt hebben voor hun eigen seksuele of 
emotionele behoeften. Seksualiteit voor vrouwen is veel meer relationeel 
gericht.16 Een vrouw is veel meer geïnteresseerd om geliefd te zijn, en wat haar 
man over haar denkt. Ze wil dat hij naar haar luistert en haar gevoelens deelt, om 
op emotioneel niveau contact te maken. Gezien de hoge mate van 
ontevredenheid die vrouwen ervaren, onderstreept dit de trieste realiteit dat 
mannen over het algemeen gefocust zijn op hun eigen ideeën over de seksuele 
daad. 

Het gevoel van eigenwaarde van een vrouw begint te eroderen naarmate ze zich 
begint te realiseren dat de focus van haar man niet zozeer ligt op het verlangen 
naar haar, maar meer op het verlangen naar zijn persoonlijk plezier in de seks. 
Veel vrouwen hebben het verlangen om hun man een plezier te doen, maar na 
een tijdje dringt het neerslachtige gevoel uiteindelijk tot hen door dat de 
"relatie" helemaal niet echt om hen ging. Haar karakter was niet echt belangrijk 
voor de man, alleen haar vermogen om zijn fantasieën te vervullen en zijn angst 
te verzachten, ze is een steunpilaar in zijn op zichzelf gerichte realiteit. Dit 
veroorzaakt een hele reeks emotionele schade aan haar persoonlijke gevoel van 
eigenwaarde en besef van waardering.  

Dit wordt dan onderdeel van haar erfenis aan het kind. Haar persoonlijke gevoel 
van nietswaardigheid wordt tijdens de conceptie emotioneel in de kamer getrild 
en heeft een secundaire impact op de ontwikkeling van haar kind. 
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Een jongen die in deze emotionele omgeving is geboren, zal waarschijnlijk een 
lage eigenwaarde hebben, gecombineerd met een doorgaans hoge seksdrift, en 
zal geneigd zijn een vrouw te zoeken voor zijn troost. Een meisje dat in deze 
emotionele omgeving is geboren, zal een groter verlangen voelen om zichzelf 
aantrekkelijker te maken voor mannen, in een poging haar geringe gevoel van 
eigenwaarde en laag zelfvertrouwen te compenseren. Ze zal waarschijnlijk zich 
aangetrokken voelen tot seksueel zelfzuchtige mannen, omdat dit de atmosfeer 
is waarin ze door haar vader is verwekt. Deze neiging zal nog groter worden als 
haar vader regelmatig over seks fataseert of naar porno kijkt. De sfeer waarin de 
geest van de vader verblijft, blijft zijn dochter beïnvloeden terwijl ze opgroeit tot 
een jonge vrouw. 

Wat zijn dan enkele resultaten wanneer men op deze manier omgaat met de 
seksuele beleving tussen mannen en vrouwen? Op macroschaal observeren we: 

Ø 40-50 miljoen abortussen per jaar.17 
Ø Van de 20,9 miljoen mensen die als slaven worden verhandeld, is het 

bekend dat ruim 5 miljoen van hen voor seks worden verhandeld. Dit 
cijfer is zeer conservatief, het werkelijke cijfer ligt veel hoger.18 

Ø Momenteel zijn er ongeveer 42 miljoen prostituees bekend. 80% 
hiervan zijn vrouwen en 90% daarvan wordt gecontroleerd door een 
pooier.19 

Ø Naar verluidt heeft China het hoogste aantal bekende prostituees met 5 
miljoen, gevolgd door India met 3 miljoen en vervolgens de VS met 1 
miljoen.20 

Met betrekking tot internetporno-activiteiten: 

Iedere seconde: 

Ø 28.258 gebruikers kijken naar pornografie op het internet. 
Ø $3.075,64 wordt besteed aan pornografie op het internet. 
Ø 372 mensen typen het woord "volwassen" in een zoekprogramma. 

Iedere dag: 

Ø 13.128 videos worden upgelood naar pornhub. slechts één porno 
website.21 
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Ø 2,5 miljard emails met een pornografische inhoud worden verstuurd of 
ontvangen. 

Ø 68 miljoen zoekaanvragen met een pornografische inhoud - 25% van de 
totale zoekopdrachten. 

Ø Er worden 116.000 zoekopdrachten ontvangen met betrekking tot 
kinderpornografie.22 

De wereld is in een negatieve spiraal. De volgende generatie mannen verliest 
door porno elk gevoel hoe ze een vrouw dienen te behandelen.23 De dood is het 
gevolg volgens Romeinen hoofdstuk 1. Het is duidelijk dat de mensheid de gave 
van seksualiteit op de meest gruwelijke wijze misbruikt. De explosie in aanbod 
op het internet heeft de beestachtige aard van de mens ontketend en het lijden 
van miljoenen kinderen van God is niet te beschrijven. 

Ik heb onlangs een deel van een videoducumentaire bekeken over kinderen die 
voor seks werden verhandeld. Ik hoorde het verhaal van een meisje die haar 
verschrikkelijke ervaringen vertelde. Ik huilde terwijl ik ernaar luisterde. Terwijl ik 
in die droevige ogen keek, zag ik het gezicht van Jezus die met haar leed en ik 
moest weglopen om mijn gedachten te ordenen bij Jezus, mijn Trooster. Ze was 
één van de minstens 9 - 10 miljoen jongen vrouwen die werden verhandeld. Ik 
bad tot de Heere om te weten wat ik moest doen als ik met zulk gruwelijk kwaad 
geconfronteerd zou worden. Het is alsof je alleen op een strand staat terwijl een 
tsunami-golf van 16 kilometer hoog op je afkomt. 

Zoals we in een later hoofdstuk zullen onderzoeken, bevinden we ons in 
geleende tijd omdat het vibrerende effect van dit demonisch geïnspireerde 
egoïsme een effect heeft op het milieu en de aarde. De meeste mensen weten 
instinctief dat we maar een beperkte hoeveelheid tijd hebben, maar de meesten 
zoeken de oorzaak in de verkeerde richting. 

De wereld is aan seks verslaafd en dit maakt de wereld niet tot een betere plaats. 
De woorden van Mozes in Liviticus over seksuele uitspattingen staan er als een 
trieste waarschuwing voor de mensheid. Het niveau van schuld en degeneratie 
is onbevattelijk geworden.  

Deze dodelijke spiraal spreekt ons vooral aan in de westerse cultuur die in de 
jaren zestig en zeventig een seksuele revolutie doormaakte. Volgens het 
onderzoek van de sociaal antropoloog J.D. Unwin uit Oxford, die het boek Sex 
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and Culture heeft geschreven, zijn we op weg naar de ondergang van onze 
beschaving. 

In de jaren dertig onderzocht Unwin de gegevens van 86 samenlevingen en 
beschavingen om te zien of er een verband bestaat tussen seksuele vrijheid en 
de bloei van culturen. Unwin beschreef vier "grote patronen van de menselijke 
cultuur" en de mate van bloei, gemeten in termen van architectuur, kunst, 
techniek, literatuur, landbouw, enzovoort. Het belangrijkste criterium voor 
classificatie was hoe elke cultuur zich verhield tot de natuurlijke wereld en de 
krachten die deze bevat. De culturen die hij bestudeerde, werden ingedeeld in 
één van deze vier patronen: 

Ø zoïstisch: de mensen in dit soort cultuur zijn volledig op zichzelf gericht 
op het dagelijkse leven, op hun wensen en behoeften, zonder interesse 
in het begrijpen van de natuur. Deze culturen worden beschreven als 
"dood" of "inert" [inactief ]. 

Ø monistisch: de mensen in dit soort cultuur verwerven bijgelovige 
overtuigingen en/of een speciale behandeling van de doden om met 
de natuurlijke wereld om te kunnen gaan. 

Ø deïstisch: de mensen in dit soort cultuur schrijven de krachten van de 
natuur toe aan een god of goden. 

Ø rationalistisch: mensen in een rationalistische cultuur gebruiken 
rationeel denken om de natuur te begrijpen en om dagelijkse 
beslissingen te nemen. 

Gradaties van seksuele terughoudendheid werden onderverdeeld in twee 
hoofdcategorieën: huwelijkse en posthuwelijkse. Huwelijkse caterorieën waren:  

Ø Volledige seksuele vrijheid: helemaal geen huwelijkse voorwaarden. 

Ø Onregelmatige of incidentele terughoudendheid: culturele 
regelgeving vereist zo nu en dan een periode van onthouding. 

Ø Strikte kuisheid: blijft maagd totdat je trouwt. 

Hier zijn enkele van de belangrijkste bevindingen van Unwins:  

Effect van seksuele beperkingen: Toegenomen seksuele beperkingen, zowel 
vóór als na het huwelijk, leidden altijd tot een grotere bloei van een cultuur. 
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Omgekeerd leidde de toegenomen seksuele vrijheid drie generaties later altijd 
tot de ineenstorting van een cultuur. 

Enige meest invloerijke factor: Verrassend genoeg onthulden de gegevens 
dat de belangrijkste correlatie met de bloei van een cultuur was, of kuisheid  vóór 
het huwelijk vereist was of niet. Het had hoe dan ook een zeer significant effect. 

Hoogste bloei van de cultuur: De krachtigste combinatie was kuisheid tijdens 
het huwelijk, gekoppeld aan "absolute monogamie". Rationalistische culturen 
die deze combinatie minstens drie generaties lang behielden, overtroffen alle 
andere culturen op elk gebied, inclusief literatuur, kunst, wetenschap, meubilair, 
architectuur, techniek en landbouw. Slechts drie van de zesentachtig 
onderzochte culturen bereikten ooit dit niveau. 

Effect van het opgeven van huwelijkse kuisheid: Wanneer strikte huwelijkse 
kuisheid niet langer de norm was, verdwenen ook absolute monogamie, deïsme 
en rationeel denken binnen drie generaties. 

Totale seksuele vrijheid: Als totale seksuele vrijheid door een cultuur werd 
omarmd, stortte die cultuur binnen drie generaties in tot de laagste staat van 
bloei, die Unwin beschrijft als "inert" [inactief ] en op een "dood conceptieniveau" 
en wordt gekenmerkt door mensen die weinig belangstelling hadden voor veel 
anders dan hun eigen wensen en behoeften. Op dit niveau wordt de cultuur 
meestal veroverd of overgenomen door een andere cultuur met meer sociale 
energie.  

Tijdsvertraging: Als er een verandering optreedt in de seksuele beperkingen, 
hetzij meer of minder beperkingen, wordt het volledige effect van die 
verandering pas in de derde generatie gerealiseerd.24 

Het is treffend dat Unwins bevindingen overeenkomen met de woorden van de 
Bijbel die ons vertellen dat God toestaat dat de ongerechtigheden van de ene 
generatie de volgende tot de derde en vierde generatie beïnvloeden. (Exodus 
20:4-5). Unwin stond niet bekend als een religieus man, hij schreef vanuit een 
rationalistisch perspectief. Zijn werk vertelt ons dat wanneer een cultuur 
seksuele terughoudendheid opgeeft, er slechts drie generaties nodig zijn 
voordat die beschaving vernietigd is. 
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Het is duidelijk dat wanneer mannen en vrouwen het grootste deel van hun 
energie in de richting van seks verleggen, de rest van het menselijk vermogen 
wordt beperkt tot het zich uitsluitend richten op persoonlijke behoeften. Als 
Unwin gelijk heeft, komen we in de laatste generatie vóór de volledige 
ineenstorting van de westerse samenleving, wat zich uitbreidt naar alle 
samenlevingen die via internet door porno zijn geïnfiltreerd. 
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Hoofdstuk 7 

Lust van de ogen, 
lust van het vlees 

U hebt gehoord dat tegen het voorgeslacht gezegd is: U zult geen 
overspel plegen. Maar Ik zeg u dat al wie naar een vrouw kijkt om haar 
te begeren, in zijn hart al overspel met haar gepleegd heeft. Mattheüs 
5:27-28.  

Heb de wereld niet lief en ook niet wat in de wereld is. Als iemand de 
wereld liefheeft, is de liefde van de Vader niet in hem. Want al wat in de 
wereld is: de begeerte van het vlees, de begeerte van de ogen en de 
hoogmoed van het leven, is niet uit de Vader, maar is uit de wereld. 1 
Johannes 2:15-16. 

Het feit dat Christus tot de mensen spreekt over het kijken naar een vrouw in 
verband met overspel, maakt een zorgwekkend deel van het menselijke 
probleem duidelijk. Wat we al eerder hebben aangegeven, Adam maakte een 
verkeerd besluit, door de vrouw tot zijn primaire trooster te maken. Zoals het 
boek Romeinen aangeeft, veranderde dit de heerlijkheid van God in een leugen 
en veroorzaakte dit seksuele oneer tussen mannen en vrouwen. 

Veel mensen zijn bekend met het hondenexperiment van Pavlov: 

Gedurende zijn onderzoek naar de fysiologie van de spijsvertering bij 
honden ontwikkelde Pavlov een procedure waarmee hij de 
spijsverteringsprocessen van dieren gedurende lange perioden kon 
bestuderen. Hij leidde de spijsverteringsvloeistoffen van het dier naar 



 – 42 –  

buiten het lichaam, waar ze konden worden gemeten. Pavlov merkte 
dat zijn honden begonnen te kwijlen in aanwezigheid van de technicus 
die hen normaal gesproken te eten gaf, in plaats van alleen maar te 
kwijlen in de aanwezigheid van voedsel. Pavlov noemde de 
anticiperende speekselvloed van honden "psychische afscheiding". 
Door deze informele observaties aan een experimentele test te 
onderwerpen, presenteerde Pavlov een stimulus (bijvoorbeeld het 
geluid van een metronoom) en gaf de hond vervolgens eten; na een 
paar herhalingen begonnen de honden te kwijlen als reacties op de 
stimulus.25 

Wanneer een man seksueel ervaren wordt, zal zijn verlangen naar seks 
toenemen, vooral als zijn troost zich concentreert op de vrouw van zijn keuze. 
Het anticiperen op de gebeurtenis wordt bepaald door de stimulus. De 
onderscheidende kenmerken van het vrouwenlichaam kunnen allemaal een 
stimulans voor de man worden. Als een vrouw strakke kleding draagt die haar 
vrouwelijke vormgeving accentueert, kan dit via zijn verbeelding de 
opeenhoping van plezierige chemicaliën in de geest van een man 
teweegbrengen als reactie op wat hij ziet.  

Omdat mannen van nature zeer visueel van aard zijn, zal een man, als de geest 
van een man onbewaakt is en een sterke eetlust heeft, ervoor kiezen erotische 
beelden in zijn geest voor te stellen, anders zullen Satan en zijn engelen deze 
beelden gretig op hem drukken als er sprake is van gaten in de bescherming van 
zijn geest van zijn beschermingspantser. 

Satan heeft de huidige cultuur ertoe gebracht, dat de vrouwen-kleding in veel 
gevallen een directe aanval is op de ogen van een man. Sommige vrouwen 
hebben het naïeve idee dat als een man christen wordt en zijn hart aan Christus 
geeft, al deze begeerten verdwijnen. Is het mogelijk dat sommige vrouwen 
tevergeefs hopen dat ze veilig suggestieve kleding in de kerk kunnen dragen, 
omdat Christelijke mannen dit probleem niet hebben of hebben overwonnen? 

De Bijbel biedt ons een direct advies betreffende deze vraag. 

Evenzo moeten de oudere vrouwen in hun gedrag zijn zoals het heiligen 
past: geen kwaadspreeksters, niet verslaafd aan veel wijn, maar 
leraressen van het goede, opdat zij de jongere vrouwen leren verstandig 
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te zijn, hun man lief te hebben, hun kinderen lief te hebben, bezonnen 
te zijn en kuis, te zorgen voor hun huishouden, goed te zijn, opdat het 
Woord van God niet gelasterd wordt. Titus 2:3-5. 

Kuis zijn betekent bescheiden en zuiver zijn, zonder de aandacht op jezelf te 
willen vestigen door middel van suggestieve kleding. Dit is waar het moeilijk 
wordt. Vrouwen houden van nature ervan de attentie te krijgen. Ze vinden het 
doorgaans vleiend om de interesse te wekken van mannen waarin ze 
geïnteresseerd zijn. Een vrouw die zich nietwaardig voelt, zal gemakkelijker door 
Satan verleid worden om haar kledingstandaard in gevaar te brengen. 

Wanneer een mooie vrouw een kamer binnenloopt, is ze zich bewust van de 
impact die ze heeft op de mannen in die kamer. Vaak is ze in haar verlangen naar 
waardering op zoek naar de goedkeurende blik. Ze vraagt zich af: heeft hij mij 
opgemerkt? Onbewaakte mannen worden als motten naar een vlam getrokken 
als ze een mooie vrouw zien. Er is een oergevoel van troost en verlangen om te 
bezitten, als een man naar een fysiek aantrekkelijke vrouw kijkt. 

In mijn gesprekken met mannen door de jaren heen voelen velen een diep 
gevoel van schaamte; ze weten dat ze aan deze gedachten niet moeten denken 
en voelen zich schuldig. Sommigen hebben tegen mij gezegd dat ze soms geen 
hoop op verlossing voelen, omdat ze het bijna onmogelijk vinden om de stroom 
van gedachten te stoppen die in hun hoofd opkomen als ze een aantrekkelijke 
vrouw zien. In al mijn jaren van bediening heb ik gezien dat dit de grootste strijd 
is waar christelijke mannen mee te maken krijgen. Er bestaat gewoonlijk een 
gewoontecode over deze kwestie te zwijgen, omdat het spreken van mannen 
over deze strijd schaamte en angst oproept dat er op hen wordt neergekeken of 
dat anderen hen zullen mijden.  

In deze staat van stilte, denken sommige mannen dat zij veel erger zijn dan 
anderen en Satan overtuigt hen dat dit het geval is, waardoor zij geen hoop meer 
hebben. Wanneer vrouwen, in hun verlangen om aandacht te krijgen, zich 
overmatig in korte rokjes kleden om hun benen en delen van hun borsten met 
een losse of diepe halslijn laten zien, spelen ze helaas onbewust een rol in het 
beïnvloeden van sommige mannen om ervan overtuigd te raken dat ze verloren 
zijn.  
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Op dit moment is er een groeiende trend onder vrouwen om strakke 
gymkleding te dragen als ze onderweg zijn, of om hun bh-bandjes te laten zien 
met onbedekte schouders. Ontoegewijde mannen houden van dit soort 
kleding, maar mannen die trouw willen zijn, moeten bidden en hun geest op 
Christus en het Woord concentreren.  

Als een man een moeilijke tijd doormaakt, kunnen zijn gedachten hem 
overweldigen en zal hij op zoek gaan naar een manier om de seksuele spanning 
te verlichten die zich opbouwt wanneer hij door dit soort dingen wordt uitgelokt 
en geprikkeld om zijn gedachten de vrije loop te laten gaan. Vrouwen zullen 
misschien nooit weten welke impact dit heeft en wat het uiteindelijke resultaat 
is. Het kan zijn dat hij de strijd met zichzelf opgeeft, zijn verbinding met God 
verliest en een vernederende manier vindt om verlichting voor zijn gevoelens te 
vinden. Dan zal Satan proberen hem te beschuldigen en te veroordelen en hem 
te vertellen dat het geen zin heeft om een christen te blijven. 

Het is voor een man nooit correct een vrouw de schuld te geven voor zijn 
gevallen conditie. Het is zijn plicht om zich tot God te wenden in gebed en elke 
dag te vragen om in genade te leven, en de Heere Jezus te maken tot zijn 
primaire Trooster, zodat hij niet zo sterk de aandrang van zijn vleselijke natuur 
voelt. Paulus zegt ons: 

Laat de zonde dan niet in uw sterfelijk lichaam regeren om aan de 
begeerten daarvan te gehoorzamen. Romeinen 6:12. 

We leven vandaag de dag in een maatschappij waar het praktisch onmogelijk is 
om geen vrouwen te zien, die zich kleden op een provocatieve manier. 

Elke dag vraag ik mijn Heiland om de genade om zuiver van hart te zijn. Ik wil 
mijn huwelijkse beloften nakomen en alleen Jezus kan die in mij nakomen. Voor 
degenen die in grote steden wonen, zijn de verleidingen groter. Wanneer we 
door een groot winkelcentrum of warenhuis lopen kunnen mannen in hun stille 
oorlog echt op de proef gesteld worden om trouw te blijven. 

De boodschap dat onze hemelse Vader ons nooit veroordeelt, heeft 
verscheidene van ons mensen geholpen beschermd te worden tegen de 
regelmatige aanval van Satan met de beelden die hij uit ons verleden ophaalt, 
in een poging ons ervan te overtuigen dat we een mislukkeling zijn. Wanneer 
iemand zichzelf veroordeelt, ontstaat er een cyclus van herhaalde overtredingen 
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met zijn gedachten. Wanneer een man uiteindelijk begrijpt dat het hem 
vergeven is dat hij met zijn verbeelding op de verkeerde plaatsen troost zoekt, 
heeft hij meer macht om intimiderende gedachten te verwerpen. 

Aan de mannen die zich totaal verslagen voelen: onthoud dat Jezus ons elke dag 
Zijn geest aanbiedt door Zijn Geest. 

Want wie heeft de gedachten van de Heere gekend, dat hij Hem zal 
onderrichten? Maar wij hebben de gedachten van Christus. 1 Korinthe 
2:16.  

Maak elke dag aanspraak op de gedachten van Christus, wetende dat Christus u 
niet veroordeelt vanwege uw zwakheid. De geest [gedachten] van Christus is 
zuiver. De geest van Christus in mannen zorgt ervoor dat ze vrouwen om zich 
heen zien als hun zusters, en de gedachten aan onreinheid zijn verdreven. 

Er zijn verschillende dingen die men kan doen om de geest te helpen in deze 
oorlog tegen de lust van de ogen en de lust van het vlees. Leer de Bijbel uit uw 
hoofd, citeer het en maak er aanspraak op. Blijf daar niet gewoon kwijlen als de 
honden van Pavlov en doorgaan uw geest de vrije loop te laten. Maak aanspraak 
op het woord van God en geloof het. Dit zijn enkele van mijn favorieten om 
aanspraak op te maken: 

Alle dingen kan ik aan door Christus, Die mij kracht geeft. Filippenzen 
4:13. 

Maar mijn God zal u, overeenkomstig Zijn rijkdom, voorzien van alles 
wat u nodig hebt, in heerlijkheid, door Christus Jezus. Filippenzen 4:19 

Meer dan een menselijke verzoeking is u niet overkomen. En God is 
getrouw; Hij zal niet toelaten dat u verzocht wordt boven wat u 
aankunt, maar Hij zal met de verzoeking ook de uitkomst geven om die 
te kunnen doorstaan. 1 Korinthe 10:13.  

Aan Hem nu Die bij machte is u voor struikelen te bewaren, en u 
smetteloos te stellen voor Zijn heerlijkheid, in grote vreugde. Judas 1:24. 

Neem Mijn juk op u, en leer van Mij dat Ik zachtmoedig ben en nederig 
van hart; en u zult rust vinden voor uw ziel. Mattheüs 11:29. 
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Houd vast aan de woorden van de Bijbel. De hierboven geschreven woorden zijn 
geest en leven. Ze kunnen de focus van uw gedachten veranderen en u de 
overwinning bezorgen. 

Er zijn een aantal dingen die mannen toestaan in hun leven wat hun leven een 
stuk moeilijker maakt dan nodig. Indien u luistert naar muziek op de radio die 
songteksten heeft die seksueel suggestief zijn, nodigt u demonen uit u te 
verzoeken en uw gedachten vullen met immorele gedachten. Iedere wereldse 
muziek dat gaat over seksuele liefde tussen man en vrouw, dragen de potentiële 
uitnodiging om door Satan verzocht te worden met wellustige gedachten.  

Voor iedere christelijke man die films bekijken van welke wereldse genre dan 
ook, zal een inbreuk veroorzaken in uw geest. Deze films zijn speciaal ontworpen 
om de bescherming van uw lichaamstempel te doorbreken, om Satan toegang 
te verlenen om u te verleiden. Vermijd de verleiding om op YouTube of Facebook 
video's te klikken, waarvan u weet dat ze schaars geklede vrouwen kunnen 
bevatten. 

Wees voorzichtig met het bekijken van nieuwsuitzendingen. Veel vrouwelijke 
presentatrices zijn provocerend gekleed. Veel nieuwssites lokken kijkers met zeer 
suggestieve afbeeldingen erop. Dit alles kan problemen voor een man 
veroorzaken.  

Wees in sociale situaties terughoudend met betrekking tot lichaamscontact. 
Probeer te voorkomen dat u een vrouw van borst op borst omhelst. Het is een 
vrij intieme positie en moet worden gereserveerd voor familie relaties. Gebruik 
bij gewone vrienden een zij-omhelzing of leun naar voren om borst en 
heupcontact te vermijden. Voor sommige mensen is deze raad vanzelfsprekend, 
maar voor velen is dit niet het geval. Het is mij opgevallen dat oudere vrouwen 
bij dergelijk intimiteiten daarmee meestal wijzer omgaan. Jongere vrouwen zijn 
vaak naïef en zijn zich niet bewust van de impact van hun daden. De Bijbel vertelt 
ons dat oudere vrouwen met jarenlange ervaring de jongere vrouwen moeten 
leren hoe ze met mannen moeten omgaan. Dat is een verstandige raad. Voor 
een jonge vrouw die een goede vader heeft gehad, zal ze vaak geen idee 
hebben van de verdorvenheid van de mannelijke natuur. Ik zeg dan ook tegen 
jongedames: luister naar de raad van je vader en probeer die serieus te nemen. 
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De Bijbel zegt dat we, omdat we in een zondige wereld leven, beïnvloed worden 
door de "begeerte van het vlees". Ik heb gemerkt dat wanneer we ongezond zijn 
en ons lichaam en onze geest onder stress staan, deze verleidingen ons harder 
treffen. Niet genoeg slapen, een slecht dieet, niet genoeg zon of water, luisteren 
naar te luide muziek, roken, alcohol of koffie dringen, niet genoeg bewegen, enz. 
enz., al deze dingen veroorzaken stress op het vlees en ons lichaam zal ons 
signalen geven dat het onspanning nodig heeft, dat het rust en troost nodig 
heeft. Dit zal ons ertoe aanzetten troost te vinden op de plaatsen waar we aan 
gewend zijn, wat vanwege onze vleselijke natuur niet Christus is. 

De vrouwen in onze gemeenschap moeten zich veilig kunnen voelen als ze 
onder ons zijn. Als de gedachten van een man sensueel zijn, sijpelen ze deze 
atmosfeer in. Als een gemeenschap van mannen allemaal in deze mentaliteit 
opereert, ademen de dames in deze gemeenschap deze sfeer in. Vragen wij ons 
af waarom zij in de verleiding komen zich ongepast te kleden? Terwijl ze met de 
mannen van deze wereld omgaan, worden ze gebombardeerd met een 
onheilige atmosfeer. Vrouwen die niet sterk in Christus verankerd zijn, zullen voor 
een groot deel zichtbaar de gedachten van mannen weerspiegelen. Als een 
vrouw het zaad van het lichaam van een man ontvangt en het laat groeien tot 
een baby, zo zal ook een onbewaakte vrouw het zaad van de mannelijke geest 
om zich heen ontvangen en deze versterken in haar keuze van kleding en 
woorden. Dit maakt deel uit van het Goddelijke patroon-principe. Voor meer 
informatie over het goddelijke patroon, zie het boek "Het Goddelijke Patroon van 
het Leven" of in het engels "Divine Pattern of Life".26 Het is zeker waar dat we 
tegenwoordig een probleem hebben met de kleding van vrouwen, maar de 
oorzaak van dit probleem komt grotendeels van de mannen en niet van de 
vrouwen. Dit is de verantwoordelijkheid van het hoofd van het gezin. 

Er is niets dat van buitenaf de mens binnengaat, dat hem kan 
verontreinigen; maar de dingen die van hem uitgaan, die zijn het die de 
mens verontreinigen. Markus 7:15. 

Een man die aan de boezem van Christus rust, kan niet verontreinigd worden 
door de vrouwen om hem heen die zich ongepast kleden. Het zijn de gedachten 
die uit hemzelf voortkomen, die hem verontreinigen. Het is waar dat alle 
mannen van nature worstelen met seksuele gedachten en dat vrouwen hier 
zorgvuldig over moeten nadenken, maar de bron van het probleem ligt bij de 
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man en niet bij de vrouw. Vaak weerspiegelt ze onbewust de opgelegde 
atmosfeer om haar heen. 

Tegen de mannen zeg ik: geloof boven alles dat onze Vader Zijn wet in uw hart 
schrijft. Vertrouw erop dat onze Vader het werk dat Hij in u is begonnen, zal 
voltooien. Maak Christus tot uw Trooster, geloof dat u geliefd bent en dat u de 
overwinning zult behalen. U bent Zijn geliefde zoon en u bent kostbaar in Zijn 
ogen. Dit zal u altijd helpen. 

Dames, wanneer u zich voor de dag gaat kleden, bidt wat u zult dragen. Vraag 
uw Heiland u daarin te leiden. Het wordt steeds moeilijker en moeilijker om 
gepaste kleding in de winkels te kopen, die maar steeds suggestiever worden. 
Maak aanspraak op de belofte dat God in al uw behoeften zal voorzien. Denk 
aan al de attenties die uw Vader en Heiland u geven en vertrouw erop dat u Zijn 
beloofde dochter bent en kleed u ingetogen en met goede smaak om zijn 
heerlijkheid te weerkaatsen.  

Vermijdt dat u in de mode loopt en er verleidelijk uitziet. De Bijbel moedigt 
vrouwen aan om een nederig en stille geest te hebben. 

Maar uw sieraad moet zijn de verborgen mens van het hart, met het 
onvergankelijke sieraad van een zachtmoedige en stille geest, die 
kostbaar is voor God. 1 Petrus 3:4. 

Satan zal u verleiden om naar romantische films te kijken of romantische 
verhalen te lezen als u zich onvervuld voelt. Laat Jezus uw Trooster zijn. Sta stil 
bij Zijn liefde voor u, die Hij heeft geopenbaard door onze hemelse Vader. 

Schenk aandacht aan uw broeders, van wie de ogen gemakkelijk getrokken 
worden en hun geest snel verleid wordt. Aandacht krijgen door middel van 
provocerende kleding zou u moeten waarschuwen dat u misschien een lage 
dunk heeft van uzelf en daardoor u uw tekortkomingen probeert te 
compenseren. Zoek eerst het koninkrijk van God en Zijn gerechtigheid en 
vertrouw erop dat onze hemelse Vader in al uw emotionele behoeften zal 
voorzien. 
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Hoofdstuk 8 

De werken van het vlees 
De Bijbel is duidelijk en rechtlijnig over de problemen van de mensheid: 

Want van binnenuit, uit het hart van mensen, komen voort kwade 
overwegingen, alle overspel, ontucht, moord, diefstal, hebzucht, allerlei 
kwaadaardigheid, bedrog, losbandigheid, afgunst, lastering, 
hoogmoed, dwaasheid, al deze slechte dingen komen van binnenuit en 
verontreinigen de mens. Markus 7:21-23. 

Het is bekend wat de werken van het vlees zijn, namelijk overspel, 
hoererij, onreinheid, losbandigheid, afgoderij, toverij, vijandschappen, 
ruzie, afgunst, woedeuitbarstingen, egoïsme, onenigheid, afwijkingen 
in de leer, jaloersheid, moord, dronkenschap, zwalgpartijen, en 
dergelijke; waarvan ik u voorzeg, zoals ik ook al eerder gezegd heb, dat 
wie zulke dingen doen, het Koninkrijk van God niet zullen beërven. 
Galaten 5:19-21. 

Ze zijn vervuld van allerlei ongerechtigheid, hoererij, boosaardigheid, 
hebzucht, slechtheid. Ze zijn vol afgunst, moord, ruzie, bedrog, 
kwaadaardigheid. Kwaadsprekers zijn het, lasteraars, haters van God, 
smaders, hoogmoedigen, grootsprekers, bedenkers van slechte dingen, 
ongehoorzaam aan hun ouders, onverstandigen, trouwelozen, 
mensen zonder natuurlijke liefde, onverzoenlijk, onbarmhartig. 
Romeinen 1:29-31.  

We zien het begin punt van deze lijsten is overspel en hoererij. Dit is alles de 
vrucht van de beslissing van de man om de vrouw zijn primaire trooster in zijn 
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leven te maken. Het is interessant om op te merken dat in de lijst van Markus 
7:21-23, Jezus direct na overspel en hoererij, moorden plaatst. Waarom zou dit 
zijn? 

Wanneer mannen gefocust zijn op hun eigen genot in plaats van een zegen voor 
hun vrouwen te zijn om hun veiligheid te verzekeren en meer gericht zijn op 
wereldse doelen dan in plaats daarvan op de toekomstige vreugde kinderen 
groot te brengen en het geluk te proeven in hun relatie tussen man en vrouw, 
zijn hun gedachten onvruchtbaar en verdort. Buitensporig seksualiteit brengt 
een man ertoe permanent te proberen kinderen te voorkomen. Een kind 
verlangt tijd, moeite en zorg. 

Voor veel mannen is een kind een ongewenste hinder voor zijn gedachten aan 
genot. Daarom wanneer een bevalling plaatsvind hij geneigd is te wensen dat 
het kind niet bestaat, en dit is één van de redenen dat we nu 40-50 miljoen 
abortussen per jaar hebben. Overspel en hoererij leidt vaak tot een moord op 
onschuldig kinderen. Dat is ook waarom moord zo hoog op de lijst van 
ongerechtigheid staat, wat Jezus weergeeft dat uit het hart van mannen komt, 
direct na overspel en hoererij. Een dergelijke gevoelloze achting voor het leven 
leidt tot een devaluatie van de relaties rond een persoon, waardoor het 
gemakkelijker wordt om degenen die hen niet behagen van te stelen, te doden 
en te vernietigen. 

Satan transformeert een man door de man zijn primaire verlangen naar troost 
van een vrouw te verwekken. Hij wordt verleidt om steeds meer te denken voor 
zijn eigen behoeften, zoals een baby dat doet bij zijn moeder. Een baby is 
gelukkig en tevreden wanneer zijn verlangens bevredigd zijn. Als deze 
behoeften niet verkregen zijn, dan zijn daar tranen en driftbuien. 

Mannen die niet emotioneel van de borst zijn gespeend, handelen op precies 
dezelfde manier. Ze zijn tevreden als alles wat ze willen wordt geleverd. Ze 
worden humeurig, boos en manipulatief als niet aan hun behoeften wordt 
voldaan. Hun geest verschuift van een spirituele relatie van geest tot geest naar 
een fysieke; hun geest is gericht op het lichaam van de vrouw; hun geest staat 
onder de controle van het vlees en daarom aanbidden zij de god van het vlees. 
Men kan geen relatie hebben met het vlees. Deze toenemende trend van 
harteloos, onmenselijk denken maakt deel uit van de opkomst van robots, die 
aan de vleselijke verlangens van een mens kunnen voldoen.27 Deze robots zijn 
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een manifestatie van de sfeer die Satan in de hoofden van veel mannen 
genereert. Mannen willen geen intieme relatie, ze willen gewoon dat in hun 
seksuele behoeften wordt voorzien. Het zijn kleine jongens in een volwassen 
mannenlichamen. De "sexbots" [seksrobots] onthullen de mensonterende trend 
van de natuurlijke neiging tot hoererij en overspel.  

Wij zijn in de tijd gekomen, zoals in de dagen van Noach, waarin de gedachten 
van ieder mens voortdurend alleen maar slecht zijn. Hoe treurig voor de 
beschermengelen van de mensheid om te moeten getuigen en voor Christus 
die de huidige toestand van verdorvenheid binnen het menselijke ras moet 
dragen. Maar er is hoop. Gods genade is voldoende voor degenen die ernaar 
verlangen en aanspraak maken op de beloften van Gods woord. We zullen hier 
binnenkort op ingaan, maar we moeten eerst de cyclus van veroordeling 
aanpakken. 
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Hoofdstuk 9  

De cyclus  
van veroordeling 

Satan heeft een proces ontwikkeld om mannen en vrouwen in de slavernij te 
leiden door gedachten aan overspel, hoererij en misbruik. Hoe jonger een 
jongen of meisje wordt blootgesteld aan seksuele verbeelding of seksuele 
contacten, deste gemakkelijker het is voor Satan om die jongen of meisje te 
binden met schuld, schaamte en veroordeling.  

Toen ik een jaar of zeven was in de tweede klas van een adventistische 
basisschool, werd ik door een paar jongens meegelokt om hen te volgen naar 
de rivier onder een brug. Er was een jong meisje van dezelfde leeftijd, 
gedeeltelijk uitgekleed, en sommige jongens lieten zichzelf zien en simuleerden 
seksuele handelingen met haar. De andere jongens zetten mij onder druk om 
mee te doen in hun perversiteit. 

De groepsdruk die kinderen opelkaar kunnen uitoefenen kan overweldigend 
zijn. Ik wilde niet als zwak en onmannelijk worden beschouwd. Ik voelde een 
vreselijk gevoel van angst en schaamte. Ik gaf toe aan de druk van mijn 
zogenaamde vrienden. Ik had geen idee waar het allemaal over ging. Ik begreep 
niet wat het betekende. Er was geen noemenswaardig contact, maar de 
blootstelling van mezelf in die situatie veroorzaakte een vreselijk gevoel van 
schaamte. Het gelach van de andere jongens om mijn onwetendheid doordrong 
mij. Ik rende weg van de gebeurtenis met een verschikkelijke last van 
schuldgevoel, verdriet en veroordeling. 
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Dit is precies wat Satan probeert te creëren. Hij lokt zielen in zijn valstrikken en 
plakt schuld en veroordeling op hen. Hij probeert hun identiteit te herdefiniëren 
als iemand die voorbestemd is om seksueel pervers te zijn. 

Ik ben mijn Heiland zeer dankbaar, Hij trok mij naar Hem toe om mij te troosten. 
Ik knielde voor mijn bed en bad en huilde over de schuld die ik voelde. Ik vroeg 
God mij te vergeven en te helpen een goede jongen te zijn. Ik wist dat de Heere 
mij zou troosten waar ik om vroeg, maar er bleef een litteken achter op mijn ziel, 
waar Satan probeert op de drukken om het te heropenen en me dan te vertellen 
dat het geen zin had zijn seksuele verleidingen te weerstaan. 

Een andere traumatische ervaring had ik bij een buurman, ongeveer in dezelfde 
tijd, rond mijn zevende. De buurman was een vriendelijke man, die alleen leefde 
en ik was in zijn huis. Hij verdween plotseling uit de woonkamer en kwam wat 
later terug door de deur compleet naakt. Ik voelde meteen een angst een een 
drang om te rennen. Ik ben er zeker van dat mijn engel me zo snel mogelijk de 
deur uit heeft gebracht. Ik heb de Heere een aantal keren bedankt voor het 
redden van mij van wat een vreselijke ervaring had kunnen zijn, waardoor Satan 
mij in grotere mate zou kunnen verleiden door een dieper gevoel van schuld en 
schaamte. 

Mijn kind en jeugdervaringen waren zeer mild vergeleken met die van andere 
kinderen. Ik ben diep dankbaar dat ik tijdens mijn jeugd nooit aan porno ben 
blootgesteld. Afgezien van de twee ervaringen die ik noemde, heb ik een 
zorgeloze kind en jeugd tijd gehad. anderen hebben mij enkele van hun 
ervaringen toevertrouwd. Mijn hart treurt om hen dat ze op zo'n jonge leeftijd 
aan zoveel kwaad werden blootgesteld. Het brengt de geest van het kind op een 
duister pad en Satan gebruikt deze herinneringen om de ziel voortdurend lastig 
te vallen en tot slaaf te maken. 

Satan is altijd aan het werk om zielen naar de bodem van de hel te slepen. In 
mijn vroege tienerjaren kwam ik samen met een andere vriend in het bos een 
pornografisch tijdschrift tegen. Eén van de beelden die ik veertig jaar geleden 
zag, kan in een oogwenk worden opgeroepen. Het was alsof ik het gisteren zag. 
Er was een vreemd gevoel van fascinatie vermengd met angst. Ik voelde me 
veroordeeld om het daar te laten en probeerde het te vergeten. Mijn christelijke 
opvoeding heeft mij geleerd dat deze dingen verkeerd waren. Zo begon de strijd 
van de geest om deze dingen te weerstaan. Ik geloof dat ik in een betere positie 
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verkeer dan sommige anderen, omdat mijn blootstelling aan deze dingen tot 
mijn tienerjaren zo beperkt waren.  

Na mijn kennismaking met dat tijdschrift maakte Satan mij attent op de glossy 
tijschriften in de krantenwinkel. Zij waren altijd vooraan op oog hoogte, waar 
mensen ze gelijk in het oog kregen. Als een 15 jarige voelde ik me aangetrokken 
tot deze foto's. Het infantiele gevoel van de troost van het rusten op de borst van 
de moeder wordt in het tienerleven getransformeerd in een gevoel van troost 
en plezier bij het bekijken van het vrouwelijk lichaam. De vorm en kenmerken 
van het vrouwelijke lichaam zijn zo goed ontworpen en gecreëerd dat ze als een 
krachtige magneet werken op de hersenen van mannelijke tieners. 

Als de tiener weinig voorbereiding van uit de Bijble heeft gehad om deze dingen 
te vermijden, zal hij weinig vermogen hebben om weerstand te bieden aan het 
bevredigen van zijn nieuwsgierigheid om naar de vrouwelijke vorm te staren, 
waardoor Satan zijn geest kan vullen met allerlei vernederende gedachten die 
hem zullen "troosten". Dit alles vindt plaats in een omgeving waarin hij 
gewoonlijk naar school gaat en de druk voelt om door anderen geaccepteerd te 
worden. Als hij bespot of geminacht wordt, of als hij slecht presteert op school, 
gaat hij instinctief op zoek naar troost en veiligheid. Zijn impulsen uit de 
kindertijd worden getransformeerd en in de bloei van de puberteit wordt de 
nieuwe laag van seksualiteit toegevoegd aan het 'troost' element. Op deze 
manier kan de jongen nooit van de borst afwennen, hij is er stevig aan gehecht 
en tot slaaf gemaakt om er troost door te vinden. Maar ongeremd zijn in deze 
slavernij betekent zowel een verlies aan rede als aan zelfbeheersing. Als de rede 
en zelfbeheersing verwijderd is uit de man, dan houdt men een beest over. 

Als een jongen emotioneel op de juiste manier wordt grootgebracht, moet hij 
volwassen worden met leiderschapsvaardigheden en met 
verantwoordingsgevoel om voor zijn vrouw en kinderen te kunnen zorgen en 
hen te kunnen onderhouden. Grootgebracht op deze manier betekent troost en 
zekerheid bij God te vinden en deze troost te delen met zijn vrouw en kinderen. 
In deze context wordt de vrouw een kanaal voor de bron van troost waarin God 
voorziet. Ze voorgroot deze geest van troost en daarom wordt ze de helper of 
trooster waarvoor ze bedoeld is. 

Satan was goed voorbereid om te proberen mijn geest tot slaaf te maken door 
mijn ervaringen uit mijn kindertijd, en mijn korte blootstelling aan glossy 
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tijdschriften leidde tot een honger naar films. De films uit de jaren tachtig waren 
wat discreter en onschuldiger dan wat er nu aangeboden wordt, maar als men 
naar een romantische film kijkt en dan elementen van de ingebeelde 
slaapkamerscène in je hoofd ziet flitsen, dan heeft dat een krachtig effect. Satan 
gebruikt deze om zoveel mogelijk seksuele beelden in het verstand te plaatsen. 
Dan kan hij deze beelden later terughalen en ons ermee verleiden. 

In deze tijd van mijn leven woonde ik ongeveer 60 minuten van Surfers Paradise. 
Het is één van de belangrijkste toeristische bestemmingen van Australië, met 
gouden stranden en veel meisjes in bikini's. Ik ging regelmatig naar het strand 
om de bezienswaardigheden en geluiden op te snuiven. Opnieuw zou Satan de 
geest vullen met allerlei soorten fantasieën die de ziel bederven en het gevoel 
van veroordeling vergroten.  

Al deze blootstellingen creëert druk om vervulling te vinden. Via enkele van mijn 
mannelijke vrienden werd ik opnieuw blootgesteld aan masturbatie. Uit recente 
statistieken blijkt dat 80% van de tieners op 18 jarige leeftijd hiermee heeft 
geëxperimenteerd. Het gerapporteerde cijfer voor vrouwen ligt veel lager, rond 
de 48%.28 Deze trend lijkt echter toe te nemen. Uit een recenter en breder 
onderzoek blijkt dat 92% van de mannen en 76% van de vrouwen zich met deze 
praktijk bezighoudt. De langetermijneffecten van deze praktijk hebben een 
negatief effect op partnerrelaties.29 Kennelijk zijn deze statistieken gebaseerd op 
het wereldse bevolkingsdeel, terwijl de statistieken binnen de kerk vaak niet veel 
lager uitvallen. 

Voor iemand die in een christelijk gezin is opgegroeid, gaat een dergelijke 
activiteit gepaard met een enorme mate van schuldgevoel. Het was rond deze 
tijd dat ik een bekering tot Christus ervoer en binnen korte tijd behaalde ik de 
volledige overwinning op deze praktijk. Veel mensen, waaronder christelijke 
predikanten, proberen deze activiteit als normaal gedrag te rechtvaardigen, 
maar toen God tot Adam en Eva sprak, zei Hij niet tegen hen dat ze zoveel 
mogelijk zelfgenoegzaamheod uit zichzelf moesten halen. De geest is getraind 
in het genieten van korte genotscycli, die hem in een mist achterlaten. Het is een 
vernederende, zielenvernietigende praktijk die Satan gebruikt om mensen tot 
slaaf te maken van het geloof dat ze niet in staat zijn om buiten deze praktijk te 
leven. 
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Ik heb advies gegeven aan mensen die worstelen met de schuldgevoelens die 
ze met zich meedroegen. Er is een volledig vertrouwen in het Woord van God 
nodig om het schuldgevoel en de veroordeling te overwinnen die met deze 
praktijk gepaard gaat. Als u met dit probleem worstelt, is dat een teken van een 
dieper gevoel van nietswaardigheid en het zoeken naar troost door het 
vrijkomen van natuurlijke chemicaliën die de geest en het lichaam slechts 
tijdelijk kalmeren. Het zorgt ervoor dat u het gevoel heeft dat u geen controle 
meer hebt over uw eigen geest en daden, en een overweldigend schuldgevoel 
domineert de ziel. Wend u tot Christus, uw Trooster, en geloof in de liefde van de 
Vader voor u. Vertrouw erop dat Hij u de relaties en intimiteit zal geven die u 
nodig hebt. Vertrouw erop dat God in al uw behoeften kan voorzien en dat zal 
Hij ook doen. Hij deed dit voor mij toen ik aanspraak maakte op de beloften van 
Gods Woord. Ik ben mijn Heiland enorm dankbaar dat dit slechts een korte 
periode in mijn tienerleven heeft plaatsgevonden en dat ik daarna werd gered.  

De wereld zal u vertellen dat er niets mis mee is en dat het volkomen normaal 
en natuurlijk is; zelfs gezond, maar degenen die naar de Geest van God luisteren, 
weten dat dit niet waar is. Het is zoeken naar troost op de verkeerde plek en het 
zal de ziel nooit bevredigen. 

Tegen de tijd dat de meeste mensen volwassen worden, is Satan erin geslaagd 
hen een aantal geschamende herinneringen met betrekking tot seksualiteit op 
te leggen. Voor een christen gebruikt de vijand ervaringen uit het verleden die 
in de ziel zijn geschreven om het seksuele verlangen daadwerkelijk te 
intensiveren. 

Maar de zonde heeft door het geloof een aanleiding gevonden en in mij 
allerlei begeerte teweeggebracht, want zonder de wet is de zonde dood. 
Romeinen 7:8. 

Dit wordt een eindeloze cyclus aan schuldgevoel. 

1. Geactiveerd door het zien van een vrouw 

2. Men begint seksuele gedachten en gevoelens voor te stellen. 

3. Dit veroorzaakt een schuldgevoel en hopeloosheid, wat angst en 
stress voortbrengt. 

4. Deze stress conditie van het lichaam verlangt ervan bevrijd te 
worden. 
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5. This causes stronger sexual thoughts and feelings. Dit veroorzaakt 
sterkere seksuele gedachten en gevoelens. 

6. Vraag God om hulp, maar de gedachten stoppen niet of slechts voor 
een korte tijd. 

7. Verleid om naar aanleiding van gedachten te handelen. 

8. Vraag God om meer hulp. 
9. Uiteindelijk verdwijnen de gedachten om weer opnieuw te 

verscheinen bij de volgende confrontatie met een vrouw, een foto 
of een video. 

Erger nog zijn de gebeurtenissen waarbij u met deze schuldgevoelens gaat 
slapen en u vervolgens in uw dromen wordt aangevallen. U droomt over een 
seksuele ontmoeting en als u dan wakker wordt, heeft uw lichaam gereageerd 
in wat een natte droom wordt genoemd.30 Wanneer dit plaatsvind bij een 
christelijke man, voelt hij zich vaak extreem schuldig en depressief. Het maakt 
deel uit van de meedogenloze oorlog die Satan en zijn engelen tegen mensen 
voeren. Veel vrouwen in de wereld zijn heel goed bekend met deze dingen, 
omdat hun mannen het niet verbergen en er zelfs trots op zijn, maar de 
christelijke man voelt schaamte en zal het eerder verbergen. 

Sommige mannen hebben hun strijd op dit gebied toevertrouwd aan anderen. 
Voor sommigen komt het lezen hiervan misschien als een complete verrassing, 
maar dit is de realiteit van de wereld waarin we leven. Dit zijn de harde feiten van 
de gevechten in het leven van een mens in deze oorlog tegen de vleselijke 
natuur.  

Er zijn maar weinig mannen die erover zullen praten; wat betekent dat het ons 
aan raad, advies en getuigenis over deze kwesties ontbreekt. Velen voelen zich 
aan het eind van de dag vaak volledig verpletterd, terwijl niemand anders er iets 
van weet. Gelukkig begint dit te veranderen via websites als 
yourbrainonporn.com en de nofap.com-beweging, die sommigen van degenen 
die mij in vertrouwen hebben genomen hebben geholpen. 

De realiteit is dat de atmosfeer in veel kerkgemeenschappen kunstmatig is; het 
zijn blije glimlachende gezichten aan de buitenkant en grote strijd een de 
binnenkant. Vanwege het gebrek om de problemen aan te kaarten, zonder de 
lijdende persoon te veroordelen, zijn te veel mensen hulpeloos om een manier 
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te vinden om de draak van het wellustige verlangen te verslaan, die altijd klaar 
staat om u naar de bodem van de hel te slepen.   

Wanneer we als Christenen ons schuldig voelen door onze zonden, het besef 
van schuld creëert en bevordert angst daarover. Het is alsof men over de rand 
van een klif kijkt en bang bent dat u gaat vallen. Als de angst groot genoeg 
wordt, zal iemand struikelen en vallen. Het verstand raakt bezorgd door te 
denken dat deze zonde onoverkomelijk is en daarom, in de strijd in ons verstand 
over seksualiteit, wanneer een man wordt geactiveerd door een vrouw, is het zijn 
angst om in die richting te denken die de verleiding vergroot.  

Zonde maakt misbruik van Gods wet door een sterk gevoel van veroordeling te 
creëren. Op dat kritieke moment waarop een man verleidt wordt, kan hij bang 
zijn om in zijn verstand overspel of hoererij te plegen, of ervoor kiezen om in de 
genade van God te geloven om hem te helpen. Dit is het onderwerp waar we 
ons nu op zullen richten: ontsnapping aan de draak. 
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Hoofdstuk 10 

Ontsnapping aan de draak 
Seksuele obsessie kan zelfs toenemen als iemand een christen wordt. Voordat 
iemand een christen was, voelden zij niet veel of geen veroordeling vanwege 
een seksueel verlangen, omdat Gods wet nog niet in hun verstand aanwezig was 
om een schuldgevoel in hen te creëren. Evenals de apostel Paulus het verklaard:  

Ik nu leefde voorheen zonder wet, maar toen het gebod kwam, is de 
zonde weer levend geworden. Ik echter ben gestorven. Romeinen 7:9. 

Zodra iemand zich bewust wordt van de wet, neemt zijn gevoel van zondigheid 
toe. Als hij geen correct begrip van het evangelie heeft, kan hij feitelijk 
geobsedeerd raken door de kwestie waarmee hij worstelt. Dit is een normaal 
proces.  

De wet echter kwam er nog bij opdat de overtreding zou toenemen, 
maar waar de zonde is toegenomen, daar is de genade meer dan 
overvloedig geweest. Romeinen 5:20. 

Op het moment dat een man onder de wet geprikkeld begint te raken bij het 
zien van een vrouw, is het zijn natuurlijke neiging om zich schuldig te voelen. 
Het schuldgevoel vergroot feitelijk het seksuele verlangen, omdat de daaruit 
voortkomende gevoel van veroordeling geen uitweg biedt. Het bevrijdt de ziel 
niet. Wat u op deze momenten in gedachten moet houden, zijn de volgende 
bijbelteksten: 

Want ook de Vader oordeelt niemand, maar heeft heel het oordeel aan 
de Zoon gegeven. Johannes 5:22. 
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U oordeelt naar het vlees, Ik oordeel niemand. Johannes 8:15. 

De Vader en Zijn Zoon hebben nog nooit iemand voor het vallen voor de 
seksuele verleiding veroordeeld. De Bijbel illustreert dit in het verhaal van de 
vrouw die op heterdaad betrapt is op overspel. 

En de schriftgeleerden en de Farizeeën brachten een vrouw bij Hem die 
op overspel betrapt was. En toen ze haar in het midden hadden doen 
staan, zeiden zij tegen Hem: Meester, deze vrouw is op heterdaad 
betrapt bij het plegen van overspel. In de wet nu heeft Mozes ons 
geboden zulke vrouwen te stenigen; U dan, wat zegt U? En dit zeiden zij 
om Hem te verzoeken, opdat zij iets hadden om Hem aan te klagen. 
Maar Jezus bukte en schreef met de vinger in de aarde. En toen zij Hem 
dit bleven vragen, richtte Hij Zich op en zei tegen hen: Wie van u zonder 
zonde is, laat die als eerste de steen op haar werpen. En opnieuw bukte 
Hij en schreef in de aarde. Maar toen zij dit hoorden en in hun geweten 
overtuigd waren, gingen zij weg, de één na de ander, te beginnen bij de 
oudsten tot de laatsten; en Jezus werd alleen achtergelaten, en de 
vrouw die in het midden stond. Jezus nu richtte Zich op en toen Hij 
niemand zag dan de vrouw, zei Hij tegen haar: Vrouw, waar zijn die 
aanklagers van u? Heeft niemand u veroordeeld? En zij zei: Niemand, 
Heere. En Jezus zei tegen haar: Ook Ik veroordeel u niet; ga heen en 
zondig niet meer. Johannes 8:3-11. 

De vrouw was op heterdaad betrapt op overspel. Ze was duidelijk schuldig, maar 
hoe wisten deze mannen wat er gebeurt was, dan alleen dat zij haar in deze 
situatie gebracht hadden? Hoe lang hebben zij gekeken voordat zij haar de 
kamer uit sleepten? Ze waren schuldiger dan zij, maar in hun eigengerechtigheid 
brengen zij haar voor Jezus voor Zijn oordeel. Jezus spreekt in dit oordeel nooit 
een veroordelend woord tegen één van hen. Hij schrijft eenvoudigweg de 
Bijbelse waarheid over hun situatie ter plaatse, zonder ze rechtstreeks aan de 
kaak te stellen. 

Wat is het dat ons de veroordeling brengt? 

En als iemand Mijn woorden hoort en niet gelooft, veroordeel Ik hem 
niet, want Ik ben niet gekomen om de wereld te veroordelen, maar om 
de wereld zalig te maken. Wie Mij verwerpt en Mijn woorden niet 
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aanneemt, heeft iets wat hem veroordeelt, namelijk het woord dat Ik 
gesproken heb, dat zal hem veroordelen op de laatste dag. Johannes 
12:47-48. 

Wat zijn deze woorden die Jezus gesproken heeft? 

U hebt gehoord dat tegen het voorgeslacht gezegd is: U zult geen 
overspel plegen. Maar Ik zeg u dat al wie naar een vrouw kijkt om haar 
te begeren, in zijn hart al overspel met haar gepleefd heefd. Mattheüs 
5:27-28. 

De meerderheid van de mensen in deze wereld weten wat het woord van God 
en Zijn Zoon spreekt tegen overspel. Maar Jezus veroordeeld niemand voor het 
plegen van deze actie. Het is het eigen geweten van een persoon dat de 
veroordeling brengt. Let goed op de woorden:  

... toen zij dit hoorden en in hun geweten overtuigd waren, gingen zij 
weg, de één na de ander ... Johannes 8:9. 

Jezus spreekt duidelijk hoe het oordeel zal plaatsvinden: 

Oordeel niet, opdat u niet geoordeeld wordt; want met het oordeel 
waarmee u oordeelt, zult u zelf geoordeeld worden; en met welke maat 
u meet, zal er bij u ook gemeten worden. Mattheüs 7:1-2. 

Want degenen die hebben aanvaard dat God hen van hun zonden heeft 
vergeven, houden op zichzelf te veroordelen. Maar als we anderen blijven 
veroordelen, betekent dit dat we vergeving niet hebben begrepen en dat de 
maatstaf voor anderen daarom op onszelf zal worden gericht. Jezus legt dit als 
volgt uit: 

De dienaar dan knielde voor hem neer en zei: Heer, heb geduld met mij 
en ik zal u alles betalen. En de heer van deze dienaar was innerlijk met 
ontferming bewogen, liet hem gaan en schold hem de schuld kwijt. 
Maar deze dienaar ging naar buiten en trof één van zijn mededienaren 
aan, die hem honderd penningen schuldig was. Hij pakte hem beet, 
greep hem bij de keel en zei: Betaal mij wat u schuldig bent. Zijn 
mededienaar dan liet zich voor hem neervallen en smeekte hem: heb 
geduld met mij en ik zal u alles betalen. Hij wilde echter niet, maar ging 
heen en wierp hem in de gevangenis, totdat hij de schuld betaald zou 



 – 62 –  

hebben. Toen zijn mededienaren zagen wat er gebeurt was, werden zij 
erg bedroefd; zij gingen naar hun heer en vertelden hem alles wat er 
gebeurt was. Toen riep zijn heer hem bij zich en zei tegen hem: Slechte 
dienaar, al die schuld heb ik u kwijtgescholden, omdat u mij dat 
smeekte. Had ook u geen medelijden moeten hebben met uw 
mededienaar, zoals ik ook medelijden met u had? En zijn heer, boos als 
hij was, gaf hem aan de pijnigers over, totdat hij alles wat hij hem 
schuldig was, betaald zou hebben. Zo zal ook Mijn hemelse Vader met 
u doen, als niet ieder van u van harte de misdaden van zijn broeder 
vergeeft. Mattheüs 18:26-35.  

In dit verhaal wordt een man van zijn grote schuld vergeven. dit 
vertegenwoordigt hoe God ieder van ons vrijelijk onze zonden vergeeft. Maar de 
man ging naar buiten en veroordeelde een andere man die hem iets kleins 
schuldig was. Jezus vertelt ons dat als we anderen niet vergeven, we merken dat 
we terug zullen afglijden in de gevangenis van onze eigen veroordeling. Wat de 
Bijbel "de toorn van God" noemt, drukt het principe uit dat God toestaat dat 
mensen de consequenties van hun eigen keuzes dragen als zij van Hem 
weglopen.31 Onze Vader verlangt er met een groot verlangen naar om ons te 
redden van onze valse ideeën over Hem, maar veel mensen verwerpen de 
waarheid over God en lijden daardoor onder verschrikkelijke gevolgen. Hoe 
meer we anderen veroordelen, hoe meer we gekweld zullen worden door de 
veroordeling van onze eigen zondigheid. 

Om aan de draak van het seksuele verlangen te ontsnappen, moeten we erop 
vertrouwen dat onze Vader in de hemel ons niet veroordeelt. Het bewijs dat we 
weten dat we vergeven zijn, is dat we iedereen die overtredingen tegen ons 
begaat, zullen vergeven. 

En vergeef ons onze schulden, zoals ook wij onze schuldenaren 
vergeven. Mattheüs 6:12. 

Als we anderen vergeven, wordt onze arm gesterkt om naar genade te kunnen 
vast klampen als we onze eigen veroordeling van onszelf voelen. Wanneer we 
het punt bereiken waarop we ons veroordeeld voelen door onze zondige 
gedachten, zullen we ons tot Jezus wenden en op Zijn genade vertrouwen en 
geloven dat Hij ons Zijn genade zal schenken. Dit zal onze angst verlichten, 
waardoor de neiging tot obsessies wordt verminderd. 
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Dit proces vernietigt elke mogelijkheid van gerechtigheid door werken. Op het 
punt dat we ons volkomen hulpeloos voelen, wenden wij ons tot Jezus en 
vertrouwen op Zijn verlossing. Wanneer dit proces zich keer op keer herhaalt, 
wordt de ziel steeds verder vernederd, maar ons vertrouwen in Hem wordt 
steeds dieper. 

Toen ik een keer op een lange vlucht naar een ander land reisde, trok een lichtflits 
mijn aandacht vanuit een naburige stoel. Voor degenen die vliegen, weet u dat 
op elke stoel een scherm zit van waaruit mensen allerlei soorten immoraliteit, 
geweld en dwaasheid bekijken. Na enkel uren vliegen, met een lager 
zuurstofniveau dan normaal en een slaperig gevoel, is de geest minder 
voorbereid op de verleiding. Na ongeveer 9 uur vliegen trok deze lichtflits mijn 
aandacht en ik draaide me instinctief om om te zien wat het was. Een fractie van 
een seconde lang stond daar voor mij een zeer expliciete seksuele scène in een 
film. Het beeld zat vanaf dat korte moment in mijn gedachten en Satan wist het 
op dat moment en begon mij onder druk te zetten met allerlei slechte 
gedachten. De gevoelens van verdriet en veroordeling begonnen mijn ziel 
binnen te dringen. Ik bad tot Jezus om hulp en kracht. Nog steeds woedde de 
strijd in mijn gedachten. Op dat moment herinnerde ik mij dat mijn hemelse 
Vader mij niet veroordeelde. Het enige dat overbleef was dat ik mijn oordeel over 
mezelf moest overgeven aan het oordeel van mijn Vader. Dat is moeilijker dan 
men zou denken. 

Als tiener was ik zeer competitief. Ik tenniste graag. Als ik een schot miste, werd 
ik soms erg boos op mezelf. Ik zou mezelf streng beoordelen vanwege mijn 
mislukkingen door een reeks krachttermen naar mezelf te slingeren. Deze 
instelling van zelfveroordeling was sterk ontwikkeld. Naarmate ik in het 
evangelie groeide, ben ik milder geworden in mijn beoordelingen over mezelf 
en heb ik meer op mijn Heiland vertrouwd. 

Mijn oordeel over mezelf, over te geven aan het oordeel van mijn Vader, Die 
niemand oordeelt, bracht een strijd met zich mee. Ik moest het woord van God 
claimen en geloven dat ik Zijn geliefde zoon was, gekocht door het bloed van 
Christus. Mijn geest concentreerde zich op deze waarheid, terwijl mijn gevoelens 
mij graag wilden veroordelen. Het anker hield stand en ik greep de stevige rots 
vast. Ik vertrouwde op de liefde van Jezus. De wind van verleiding hield aan, maar 
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hun kracht was gebroken, en ik wist dat de storm snel zou voorbijgaan en dat ik 
veilig was in de armen van Jezus. Ik was opnieuw aan de draak ontsnapt. 

Geloof in Gods woord wordt ontwikkeld in de kloof tussen de mentale keuze om 
op Gods woord te vertrouwen en het kalmeren van de gevoelens die blijven 
woeden. Als alle verleiding onmiddelijk wordt weggenomen, wordt het geloof 
niet ontwikkeld. 

Laat u niet ontmoedigen door deze aanvallen van Satan. Hoe dichter wij bij 
Christus komen, hoe meer we ons bewust worden van onze zondige natuur. Hoe 
meer vertrouwen we in Christus hebben, hoe meer Hij ons de ware omvang van 
onze verdorvenheid kan openbaren. Het is een noodzakelijk proces om echte 
genezing te laten plaatsvinden. 

Ik deel enkele van deze ervaringen omdat ik als jonge man die met deze dingen 
worstelde, dacht dat oudere geestelijke mannen het allemaal voor elkaar 
hadden, omdat ze zelden of nooit over deze dingen spraken. Ik wil vooral op dit 
punt met jongere mannen spreken en zeggen dat u niet alleen staat in uw strijd. 
U heeft een zorgzame Vader en een liefdevolle Heiland die altijd klaar staat om 
u te helpen. Zij veroordelen u nooit en vergeven altijd. Geloof het en u zult leren 
meer op Gods genade te vertrouwen.  

Er zijn ook oudere mannen onder u die begrijpen wat u ervaart. Wij willen een 
hulp en een bemoediging voor u zijn. Ik geloof dat onze hemelse Vader ons gaat 
veranderen zodat we mannen worden waartoe Hij ons heeft geroepen, en dat 
we de integriteit van geest en hart zullen hebben die de vrouwen om ons heen 
nodig hebben en verlangen. Zij lijden zo veel vanwege onze gevallen toestand. 
Wij kunnen veranderen van het zoeken naar onze primaire troost bij hen en deze 
verkrijgen bij de ware Tooster, zodat de vrouwen in onze gemeenschappen zich 
veilig, geliefd en vrij kunnen voelen onder onze zorg.  

Bij het delen van deze ervaringen spreek ik als man. Ik kan niet met volledige 
autoriteit spreken over de verleidingen die vrouwen ervaren en hoe ze deze 
overwinnen op het gebied van hun relaties. Ik weet dat vrouwen graag de 
mannelijke aandacht trekken tot wie zij zich aangetrokken voelen. Ik weet dat 
Satan vrouwen met een gevoel van nietswaardigheid  probeert te verpletteren. 
Hij vertelt u vaak dat u niet mooi genoeg bent en dat geen enkele man in u 
geïnteresseerd zou zijn. Hij verleidt u, getrouwde dames, om uw echtgenoten 
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niet te respecteren en te proberen hen te controleren en te manipuleren. Hij 
verleidt u allemaal om u verleidelijk te kleden om de aandacht te trekken en 
daarmee u het gevoel te geven dat u dan waardevol bent. Hij verleidt u om u 
onstabiel en emotioneel te voelen als een relatie niet loopt zoals u denkt dat het 
zou moeten zijn. Ik weet dat sommige vrouwen sterke gevoelens van 
veroordeling jegens anderen voelen als de dingen niet op de juiste manier 
worden gedaan zoals zij het begrijpen.  

Zoals we hebben besproken leidt een sterke veroordeling van anderen tot een 
sterke veroordeling van uzelf. Veel vrouwen lijden aan een laag gevoel van 
eigenwaarde en worden kwetsbaar voor elke man die hen aardig gehandelt. Zij 
zijn vaak blind voor het roofzuchtige gedrag van mannen waardoor zij 
daaronder vaak enorm lijden. Ik weet dat veel vrouwen zich volledig 
gedegradeerd en waardeloos zullen voelen door de dingen die de mannen in 
hun leven seksueel van hen vragen of eisen.  

Tegen vrouwen zeg ik: dat u de vrijheid en vreugde zal ervaren om aan de draak 
te ontsnappen door de troost die u ondervindt bij onze Vader in Christus. Uw 
hemelse Vader zou u nooit vragen uzelf te vernederen of verlangen om u op een 
suggestieve manier te gaan kleden om de nodige aandacht te krijgen. Zoveel 
vrouwen laten zich misbruiken door mannen omdat ze niet kunnen ontsnappen 
aan de gevoelens van zelfveroordeling of omdat ze dit op de één of andere 
manier verdienen omdat zij zich waardeloos voelen.  

Uw Vader heeft u nooit veroordeeld en Jezus ook niet. Zij houden heel veel van 
u en u bent kostbaar voor Hen. U vraagt uzelf misschien af, waarom u zulke 
donkere paden hebt moeten bewandelen, maar onthoud deze gelofte: 

Lang heb ik de Heere verwacht, en Hij boog Zich naar mij toe en hoorde 
mijn hulpgeroep. Hij beurde mij op uit een kuil vol kolkend water, uit 
modderig slijk; Hij zette mijn voeten op een rots en maakte mijn 
schreden vast. Hij legde mij een nieuw lied in de mond, een lofzang voor 
onze God. Velen zullen het zien en vrezen, en op de Heere vertrouwen. 
Psalm 40:2-4. 

Ieder van ons heeft zijn beproevingen en worstelingen. Ik bid, dames, dat u Gods 
woord zult aanvaarden en zult geloven dat onze Vader u niet veroordeelt en ook 
nooit heeft gedaan. Vertrouw op Zijn barmhartigheid en maak aanspraak op de 
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genade van Christus om die zachtmoedige en rustige geest te hebben die in de 
ogen van God van grote waarde is. 
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Hoofdstuk 11 

Schep in  
mij een rein hart 

Schep mij een rein hart, o God, en vernieuw in mijn binnenste een 
standvastige geest. Psalm 51:12. 

Dit zijn enkele woorden die David schreef, na zijn verschikkelijke val in overspel 
met Bathseba. 

Tegen de avond gebeurde het dat David opstond van zijn slaapplaats 
en op het dak van het huis van de koning wandelde. Vanaf het dak zag 
hij een vrouw die zich aan het wassen was; deze vrouw nu was heel 
knap om te zien. 2 Samuel 11:2. 

Ik weet niet zeker hoe dat bij u zit, maar als ik een bad neem, kijk ik eerst graag 
of iemand anders mij zou kunnen zien. Het is mogelijk dat dit niet bij Bathseba 
is opgekomen. Het was laat op de avond, wanneer de mensen zouden moeten 
slapen en misschien dacht ze dat niemand wakker zou zijn om het op te merken, 
maar toch is het een interessante tijd om een bad te nemen.  

David stuurde een bode en liet naar deze vrouw vragen; en men zei: Is 
dat niet Bathseba, de dochter van Eliam, de vrouw van Uria, de Hethiet? 
Toen stuurde David boden en liet haar halen. Toen zij bij hem gekomen 
was sliep hij met haar - zij had zich zojuist van haar onreinheid 
gezuiverd. Daarna keerde zij terug naar haar huis. De vrouw werd 
zwanger; daarom stuurde zij een bode en vertelde David en zei: Ik ben 
zwanger. Toen stuurde David een bode naar Joab om te zeggen: Stuur 
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Uria, de Hethiet, naar mij toe. En Joab stuurde Uria naar David. 2 
Samuel 11:3-6. 

Het is misselijkmakend om te bedenken wat David met Uria de Hethiet heeft 
gedaan. David volgde het verloop van wat een mens verontreinigt.  

Want van binnenuit, uit het hart van de mensen, komen voort kwade 
overwegingen, alle overspel, ontucht, moord, Markus 7:21. 

Terwijl David op het dak staat en zijn ogen deze mooie vrouw aanschouwen, 
wordt hij overspoeld met slechte gedachten. "Het is laat op de avond, niemand 
zal het weten, die vrouw is gewoon zo ongelooflijk mooi, ik moet haar hebben." 
Dit leidde tot overspel, wat leidde tot moord. Is het mogelijk dat David een 
gebrek aan waarde voelde omdat hij niet langer op pad was met de mannen die 
veldslagen voor Israël wonnen?  

Het gebeurde bij het aanbreken van het nieuwe jaar, in de tijd dat de 
koningen ten strijde trekken, dat David Joab en zijn manschappen met 
hem en heel Israël eropuit stuurde. Zij richten de Ammonieten te gronde 
en belegerden Rabba. David bleef echter in Jeruzalem. 2 Samuel 11:1. 

Zou een man een gevoel van waarde en macht kunnen verwerven door andere 
naties te veroveren en een sterke beschermer van zijn volk te zijn? In plaats van 
zich tot de Heere te wenden voor troost, wendde hij zich voor troost tot een 
vrouw die niet de zijne was. Dacht hij niet aan de woorden van de Heilige Schrift? 
Was hij de duidelijke straffen vergeten die in de wet voor overspeligen stonden? 
Heeft hij nagedacht over de gevolgen voor zijn familie and natie? 

Niet van dit alles leek een rol te spelen in zijn beslissing. Hij was de koning, hij 
kon nemen wat hij wilde en wat hij wilde was deze mooite vrouw, ongeacht of 
daarvoor haar man moest worden vermoord en zijn natie moest worden 
vervloekt. Had hij op dat moment kunnen begrijpen dat deze actie het leven van 
vier van zijn zoons zou gaan kosten en er bijna voor zou zorgen dat hij zijn hele 
koninkrijk zou verliezen? Het lijkt erop dat noch David, noch Bathseba die nacht 
helder nadachten. Toch was David veel dwazer in zijn daden, gezien zijn positie 
als koning van de hele natie. Hoe hoger uw positie binnen een gemeenschap, 
des te groter de impact die uw acties op anderen zullen hebben. 
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De atmosfeer rond David na deze ontmoeting was één van lust, overspel en 
schuldgevoel. Zou dit gevolgen hebben voor de mannen om hem heen? Zou 
het de verleidingen die zij voelen vergroten? Hoe zat het met de mannen die 
waren gestuurd om Bathseba te halen en van deze gebeurtenis op de hoogte 
waren? Konden zij de daden van hun koning gebruiken om zich te 
rechtvaardigen wanneer zij hetzelfde zouden gaan doen? 

We lezen dat er vanuit Bathseba geen beroep op de koning is gedaan. Ze had 
kunnen redeneren: wie ben ik om de koning te weigeren? Hoeveel 
meisjesfantasieën zou deze ontmoeting tegelijkertijd bevredigen? Stelt u zich 
voor, ze nu een prinses of zelfs koningin zou kunnen zijn in het rijk van Israël. 
David was tenslotte een knappe, machtige en dappere man. Hoe zou het zijn 
om zijn aandacht te hebben? Zou dit verleidelijk kunnen zijn voor een eenzame 
vrouw die troost zoekt? 

Toen zei David tegen de bode: Dit moet u tegen Joab zeggen: Laat deze 
zaak niet kwalijk zijn in uw ogen, want het zwaard verslindt zowel de 
één als de ander. Verhevig uw strijd tegen de stad en maak haar met de 
grond gelijk. Bemoedig Joab daarmee! Toen de vrouw van Uria hoorde 
dat haar man Uria dood was, bedreef zij rouw over haar echtgenoot. 
Toen de tijd van rouw voorbij was, stuurde David een bode en haalde 
haar in zijn huis. Zij werd hem tot vrouw en baarde hem een zoon. Maar 
wat David gedaan had, was slecht in de ogen van de Heere. 2 Samuel 
11:25-27. 

Toen David dit kind verwerkte, wat was de atmosfeer rond om hem? Dacht hij 
aan het kind en zijn voorspoed? Was dit een moment van het beste geven of het 
beste nemen voor hemzelf? Hoe was de atmosfeer rond Bathseba toen Uria 
werd gedood? Ze rouwde om haar man. Ze wilde niet dat haar man zou sterven. 
Hij was een moedig en eervol man. Het verdriet om zijn dood zou haar hebben 
doorboord; ze moet zich hebben afgevraagd, waarom ze zich door de koning 
had laten overhalen? Al dit verdriet en schuldgevoel was de erfenis van het kind. 
Is het een wonder dat het kind stierf? 

Toen ging Nathan naar zijn huis. En de Heere trof het kind dat de vrouw 
van Uria David gebaard had, zodat het ongeneeslijk ziek werd. 2 
Samuel 12:15. 
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Maar David zag dat zijn dienaren mompelden; daardoor merkte David 
dat het kind dood was. Dus zei David tegen zijn dienaren: is het kind 
dood? Zij zeiden daarop: Ja, het is dood. 2 Samuel 12:19. 

Hoe trof God dit kind met een ziekte? David wist zelf het antwoord toen hij deze 
psalm schreef: 

Zie, hij heeft weeën van onrecht en is zwanger van kwaad, hij zal leugen 
baren. Hij heeft een kuil gedolven en die uitgegraven, maar hij is 
gevallen in het graf dat hij zelf gemaakt heeft. Zijn moeite zal op zijn 
eigen hoofd terugkeren, zijn geweld op zijn eigen schedel neerdalen. 
Psalm 7:15-17. 

God heeft dit kind niets anders aangedaan dan de gevolgen van het kwaad tot 
zijn eigen resultaat te laten komen. Davids problemen keerde terug op zijn eigen 
hoofd toen zijn kind stierf. Studies hebben aangetoond dat vrouwen die gestrest 
zijn tijdens het geven van borstvoeding minder immunoglobuline aan hun 
baby's geven.32 Sommige onderzoeken tonen aan dat wanneer het stressniveau 
van een moeder hoog is, er hogere cortisolspiegels in de moedermelk zit. Dit 
kan ervoor zorgen dat de baby woede, angst en irritatie voelt, vooral bij meisjes.33 

Zou het mogelijk zijn dat de immuniteit van David en Bathseba's kind lager was 
door de stress die Bathseba ervoer door al deze gebeurtenisssen? 

Toen David geconfronteerd werd met Nathan, zou het gewicht van de 
veroordeling die David gevoeld zou hebben enorm zijn geweest. Nathan maakte 
bij David bezwaar tegen zijn gepleegde handelwijze en vertelde hem het 
droevige nieuws. 

Ik heb u het huis van uw heer gegeven, en bovendien de vrouwen van 
uw heer in uw schoot. Ja, Ik heb u het huis van Israël en Juda gegeven. 
En als dat te weinig was geweest, zou Ik u nog wel meer gegeven 
hebben. Waarom hebt u dan het woord van de Heere veracht, door te 
doen wat slecht is in Zijn ogen? U hebt Uria, de Hethiet, met het zwaard 
gedood. Zijn vrouw hebt u tot vrouw genomen en hem hebt u door het 
zwaard van de Ammonieten gedood. Welnu dan, het zwaard zal voor 
eeuwig niet van uw huis wijken, omdat u Mij veracht hebt en de vrouw 
van Uria, de Hethiet, genomen hebt om u tot vrouw te zijn. Zo zegt de 
Heere: Zie, Ik breng onheil over u uit uw eigen huis, en zal uw vrouwen 
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voor uw ogen nemen en hen aan uw naaste geven; die zal op 
klaarlichte dag met uw vrouwen slapen. Voorzeker, u hebt in het 
geheim gehandeld, maar Ik zal dit doen ten aanschouwen van heel 
Israël en in het volle licht. Toen zei David tegen Nathan: Ik heb 
gezondigd tegen de Heere. En Nathan zei tegen David: De Heere heeft 
ook uw zonde weggenomen; u zult niet sterven. Omdat u echter door 
deze zaak de vijanden van de Heere zeer hebt doen lasteren, zal wel de 
zoon die u geboren is, zeker sterven. 2 Samuel 12:8-14. 

David had een bres in de verdedigingsmuur dat God rond om hem heen had 
geplaatst gecreëerd. Hij kon David niet meer geschermen zoals Hij dat voordien 
had gedaan. De Heere maakt hier twee belangrijke principes duidelijk, die 
gerelateerd zijn aan het Goddelijke Patroon die we eerder genoemd hebben.34 
De eerste is dat de bron onzichtbaar is en het kanaal zichtbaar. Het tweede is dat 
het kanaal een uitvergroting van de bron is.  

David nam de vrouw van zijn buurman in het geheim en op onzichtbare wijze 
mee. Zijn zoon Absalom nam de vrouwen van zijn vader openlijk mee, zodat 
iedereen het kon zien. Het advies aan Absolom om dit te doen werd hem 
gegeven door de grootvader van Bathseba, Architofel: 

Daarna wendde Absalom zich tot Achitofel: 'Geeft u ons raad. Hoe 
moet het nu verder?' Architofel sprak: 'Ga naar de bijvrouwen die uw 
vader heeft achtergelaten om voor het huis te zorgen. Dan zal heel 
Israël vernemen dat u uw vader hebt vernederd en zullen al uw 
aanhangers moed vatten.' 2 Samuel 16:20-21 (NBV). 

Achitofel was één van Davids voornaamste raadgevers. Toen David zijn 
kleindochter nam in overspel, zaaide dat de zaden van wraak in het hart van 
Achitofel. Hij slaagde er bijna in David te vernietigen. Zoals David Uria via Joab 
had gedood, zo probeerde Achitofel David via Absalom te doden. Hij zou daarin 
geslaagd zijn als Absalom al Achitofels adviezen had opgevolgd. In plaats 
daarvan redde de Heere David in Zijn grote barmhartigheid. Door één daad van 
hartstocht bracht David duizenden mensen ellende en dood. Dit verhaal is 
opgeschreven als waarschuwing voor ons. Als David en Bathseba hadden 
voorzien wat er zou gebeuren, zouden ze nooit hebben gedaan wat ze deden. 
David zou zich de woorden uit de Bijbel hebben herinnerd en troost hebben 
gezocht in gebed. Bathseba zou, net als Abigaïl, een beroep op David hebben 
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gedaan dat deze daad zijn troon zou beschadigen en dat het een zonde tegen 
God zou zijn. De Bijbel vermeldt geen enkel bezwaar van haar. 

De Psalm die David schreef om zijn worsteling met God vast te leggen, is 
buitengewoon ontroerend. Als ik denk aan een man die gebukt gaat onder 
zoveel schuldgevoelens en verdriet als David en ik denk aan het geloof dat nodig 
is om te geloven dat hij vergeven kan worden, geeft dat mij geweldige hoop en 
dank ik God voor Zijn ondoorgrondelijke barmhartigheid en genade. Het moet 
hoop bieden aan iedere man en vrouw die in zonde is gevallen en zich 
gevangen voelt in de cyclus van schuldgevoelens. 

Een psalm van David toen de profeet Nathan naar hem toe was geweest, nadat 
hij met Bathseba had geslapen: 

Wees mij genadig, o God, overeenkomstig Uw goedertierenheid, delg 
mijn overtreding uit overeenkomstig Uw grote barmhartigheid. Was 
mij schoon van mijn ongerechtigheid, reinig mij van mijn zonde. Want 
ík ken mijn overtredingen, mijn zonde staat mij voortdurend voor ogen. 
Tegen U, U alleen, heb ik gezondigd, ik heb gedaan wat kwaad is in Uw 
ogen, zodat U rechtvaardig bent wanneer U rechtspreekt en rein bent 
wanneer U oordeelt. Zie, ik ben in ongerechtigheid geboren, in zonde 
heeft mijn moeder mij ontvangen. Zie, U vindt vreugde in waarheid in 
het binnenste, in het verborgene maakt U mij wijsheid bekend. 
Ontzondig mij met hysop, dan zal ik rein zijn, was mij, dan zal ik witter 
zijn dan sneeuw. Doe mij vreugde en blijdschap horen; laat de 
beenderen zich verheugen die U verbrijzeld hebt. Verberg Uw 
aangezicht voor mijn zonden; delg al mijn ongerechtigheden uit. Schep 
mij een rein hart, o God, en vernieuw in mijn binnenste een standvastige 
geest. Verwerp mij niet van voor Uw aangezicht en neem Uw Heilige 
Geest niet van mij weg. Geef mij de vreugde over Uw heil terug, 
ondersteun mij met een geest van vrijmoedigheid. Psalm 51:3-14. 

Ik bewonder het geloof van deze man. Hij koos ervoor om in de genade van God 
te geloven. Hij verborg zijn zonde niet. Hij beleed het en klampte zich vast aan 
de liefde en vriendelijkheid van God. 

Ik wil u attenderen dat toen God via Nathan tot David sprak, Hij tegen hem zei: 
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Toen zei David tegen Nathan: Ik heb gezondigd tegen de HEERE. En 
Nathan zei tegen David: De HEERE heeft ook uw zonde weggenomen; 
u zult niet sterven. 2 Samuel 12:13. 

Beval de wet niet dat degenen die overspel pleegt dood gestenigd moest 
worden? 

Een man die met de vrouw van iemand anders overspel pleegt, die met 
de vrouw van zijn naaste overspel pleegt, moet zeker gedood worden, 
de overspeler en de overspeelster. Leviticus 20:10. 

Wanneer ergens een man aangetroffen wordt terwijl hij met een vrouw 
slaapt die met een andere man getrouwd is, dan moeten zij beiden 
sterven, de man die met de vrouw geslapen heeft, en de vrouw. Zo moet 
u het kwaad uit Israël wegdoen. Deuteronomium 22:22. 

Het doel van de wet is om iemand tot bekering te brengen door de overtuiging 
van zonde. In het geval van David zien we dat God nooit wilde dat mensen 
stierven, maar dat Hij wilde dat ze hun zonden beleden. Degenen die weigerden 
zich te bekeren zouden de dood ondergaan volgens de principes van bestraffing 
die werden begrepen door het volk. 

Steniging was een principe dat de Israëlieten in Egypten hadden geleerd.35 God 
was in staat hun principes van straf op de wet toe te passen met de bedoeling 
het volk tot bekering te brengen. Nogmaals, toen Jezus naar de aarde kwam, 
beval Hij de vrouw niet om te worden gestenigd. Hij schonk haar genade, net 
zoals er genade werd gegeven aan David toen hij overspel pleegde. We weten 
dat overspel een ernstige zonde is vanwege de straf die eraan verbonden was. 
Dus God zou de mensen de ernst ervan leren door er straffen aan toe te voegen 
waarvan de mensen begrepen dat ze serieus waren. Hij zou tot ons spreken in 
onze taal.  

David vraagt God zijn hart te reinigen. David kon zich niet ontdoen van de 
beschamende herinnering van zijn daden. Hij kon zichzelf niet herstellen in een 
juiste relatie met God. David vroeg om de Heilige Geest. Alleen door de machtige 
energie van de Heilige Geest kunnen wij de zonden overwinnen. Elke dag 
moeten wij om de Heilige Geest bidden. We hebben een dagelijkse doop nodig 
om ons hart en onze geest zuiver te houden. Als we onze behoefte voelen, zullen 
we elke ochtend en avond om genade vragen. 
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Wanneer u het gewicht van de veroordeling voelt, claim dan het woord van God 
en geloof dat God voor u zal doen wat u niet kunt. Wees geduldig, want het 
duurt even voordat de zaden groeien. Als u onmiddellijke verandering verwacht, 
zult u teleurgesteld worden en te vroeg in wanhoop opgeven. Rust in de 
beloften van de Heilige Schrift. Terwijl u zich zondig en nietswaardig voelt, geloof 
in Gods genade en verlang die voor uzelf. Hij veroordeelt u niet en staat altijd 
klaar om u te genezen en te vergeven. 

Sommigen van u hebben misschien vreselijke dingen gezien en zijn 
blootgesteld aan vreselijke seksuele ervaringen. Een vies gevoel lijkt bij u te 
blijven hangen. Bid het gebed van David en geloof dat God genadig voor u is. 
De Heilige Geest zal uw hart vernieuwen en u weer nieuw maken. Als u nederig 
aan de boezem van Christus rust en Zijn troost ontvangt, zult u veranderd 
worden en zal uw hart gereinigd worden. Bedenk dat er een fantastische fontein 
is waaruit u extra kracht kunt putten om de verleiding te weerstaan; de 
Sabbatfontein van de Geest van God. 
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Hoofdstuk 12 

Het goddelijke  
patroon van de borst 

De Bijbel verteld ons dat God alle dingen heeft gemaakt door Jezus Christus 
(Efeze 3:9). In het korte bestek van slechts zes letterlijke dagen maakte de Zoon 
van God deze hele wereld met alles erop en eraan. Dan wordt ons verteld: 

Toen God op de zevende dag Zijn werk, dat Hij gemaakt had, voltooid 
had, rustte Hij op de zevende dag van al Zijn werk, dat Hij gemaakt had. 
Genesis 2:2. 

God en Zijn Zoon rustten uit van het scheppingswerk. Waar is het waar Jezus 
verblijft in de relatie met de Vader? 

Niemand heeft ooit God gezien; de eniggeboren Zoon, Die in de schoot 
[G2859] van de Vader is, Die heeft Hem ons verklaard. Johannes 1:18. 

Na alles wat Gods Zoon namens de Vader geschapen heeft, rustte Hij in de 
armen van Zijn Vader. Hij rustte in de boezem of schoot van de Vader. Het woord 
boezem betekent in het Grieks hier de voorkant van het lichaam, dus tussen de 
armen, bij schoot komt het op hetzelfde neer. Het kan ook baai betekenen, zoals 
de baai van de zee. 

In het oosten worden voorwerpen in de boezem gedragen die 
Europeanen in de zak dragen. Het in iemands boezem hebben duidt op 
vriendelijkheid, geheimhouding of intimiteit (Gen. 16:5; 2 Sam 12:8). 
Van Christus wordt gezegd dat hij in "de boezem van de Vader" was, 
d.w.z. hij had de meest perfecte kennis van de Vader, had de nauwste 
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intimiteit met hem (Joh. 1:18). Johannes (Joh. 13:23) was "aan de 
boezem van Jezus leunend" tijdens het laatste avondmaal. Onze Heer 
draagt zijn lammeren aan zijn boezem, d.w.z. Hij heeft een tedere, 
waakzame zorg over hen (Jesaja 40:11). Easton's Bible Dictionary. 

Het schip waarop Paulus schipbreuk leed, werd in een baai of in de taal van toen 
in de boezem gedreven. 

En toen het dag werd, herkenden zij het land niet, maar zij merkten dat 
er een inham [G2859] was met een strand. Het leek hun raadzaam het 
schip, als zij konden, daarop te laten lopen. Handelingen 27:39. 

Paulus was veilig in de boezem (of schoot) van Christus, zoals weerspiegeld in 
het schip dat in de baai, inham of boezem aan de grond liep. De fysieke baai was 
een weerspiegeling van de geestelijke realiteit van Christus' bescherming van 
zijn zoon en apostel Paulus. Het verhaal van Paulus' schipbreuk heeft een diepere 
betekenis om over na te denken. Het is als een puzzel. Het zal wat tijd kosten om 
de stukken in elkaar te zetten, maar het zal de moete waard zijn. 

In de King James Bijbel is het woord voor baai eigenlijk beek. De plaats waar ze 
aan de grond liepen was tevens de ingang van een kleine inham. Dit is wat een 
commentaar zegt: 

... vallend op een plek waar twee zeeën elkaar ontmoeten; Smith denkt 
dat hiermee het kanaal wordt bedoeld, niet breder dan honderd meter, 
dat het kleine eiland Salmone van Malta scheidt en een verbinding 
vormt tussen de zee in de baai en die erbuiten. James, Faussett, Brown 
Commentary. 

Zij waren van plan om het schip in dit smalle kanaal in de baai te laten varen. 

En toen het dag werd, herkenden zij het land niet, maar zij merkten dat 
er een inham was met en strand. Het leek hun raadzaam het schip, als 
zij konden, daarop te laten lopen. Handelingen 27:39. 

Om in deze riviermonding of inham te kunnen varen, moesten ze alle roeiriemen 
en extra uitrusting van de boot verwijderen. 

En nadat zij de ankers losgemaakt hadden, gaven zij die prijs aan de 
zee, terwijl zij meteen de touwen van de roeren losmaakten; en na het 
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razeil gehesen te hebben, hielden zij vóór  de wind op het strand aan. 
Handelingen 27:40. 

Paulus en iedereen werden op wonderbaarlijke wijze gered, precies zoals Paulus 
had gezegt, en dit gaf eer aan God. Er is hier een connectie met een passage in 
Jesaja: 

Aanschouw Sion, de stad van onze samenkomsten. Uw ogen zullen 
Jeruzalem zien, een veilige woonplaats, een tent die niet afgebroken zal 
worden, waarvan de pinnen voor altijd niet uitgetrokken zullen worden en 
waarvan geen enkel touw gebroken zal worden. Want de HEERE zal daar 
in Zijn macht bij ons zijn. Het zal een plaats van rivieren, van brede stromen 
zijn. Geen roeiboot zal erop varen, geen statig schip zal er passeren. De 
HEERE is immers onze Rechter, de HEERE is onze Wetgever, de HEERE is onze 
Koning; Híj zal ons verlossen. Uw touwen hangen slap, ze houden hun 
mast niet op zijn plaats, ze spannen het zeil niet uit. Dan wordt er een rijke 
buit verdeeld, zelfs verlamden roven buit. Jesaja 33:20-23. 

Deze teksten spreken over Sion, de plaats van de samenkomsten voor onze 
vastgestelde feesten. Op deze plaats is onze majestueuze of heerlijke Heer die 
als een brede rivier of stroom is. De majestueuze schepen kunnen deze stroom 
niet bevaren. De schepen moeten het tuig losmaken; ze kunnen het zeil niet 
spreiden of de roeiriemen gebruiken, maar de Heere zal ze redden. Dit is precies 
wat er gebeurde in het verhaal van Paulus met zijn schipbreuk. 

Paulus zou naar Rome worden gebracht om zich te verantwoorden voor de 
aanklachten tegen hem, die in Jeruzalem tegen hem ingebracht werden. Hij had 
een beroep gedaan op de keizer en zat nu op een schip onder leiding van de 
Romeinse centurion Julius. Terwijl ze onderweg waren, kwamen ze een sterke 
wind tegen, die bekend stond als Euroclydon. Tijdens de storm moesten ze het 
schip lichter maken door het tuigage en andere spullen weg te gooien, maar de 
storm hield onverminderd aan en na een paar dagen gaven ze alle hoop op 
redding op. 

En omdat wij door de storm hevig heen en weer geslingerd werden, 
wierpen ze de volgende dag lading overboord. En op de derde dag 
wierpen wij met onze eigen handen het scheepstuig overboord. En 
doordat er gedurende vele dagen geen zon en geen sterren verschenen, 
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en geen kleine storm ons teisterde, werd ons verder alle hoop op redding 
ontnomen. Handelingen 27:18-20. 

God vertelde Paulus dat ze gered zouden worden en hun redding kwam doordat 
ze op het schip bleven en de stroming of de inham naar de baai oftewel de 
boezem in te gaan. Dit verhaal is geschreven ter vermaning van uzelf, over wie 
het einde van de wereld gekomen is (1 Kor. 10:11). De beek of rivier die uit 
Jeruzalem komt, wordt beschreven in Ezechiël 47. 

Daarna bracht Hij mij terug naar de ingang van het huis. En zie, er 
stroomde water uit, van onder de drempel van het huis naar het oosten, 
want de voorkant van het huis lag naar het oosten. Het water stroomde 
naar beneden van onder de rechterzijde van het huis, ten zuiden van 
het altaar. Vervolgens bracht Hij mij naar buiten via de noorderpoort en 
leidde mij buitenom rond naar de buitenpoort, in de richting die naar 
het oosten gekeerd is. En zie, uit de rechterzijde borrelde water. Toen de 
Man naar het oosten naar buiten ging, was er een meetlint in zijn hand. 
Hij mat duizend el en liet mij door het water gaan: het water kwam tot 
de enkels. Hij mat weer duizend el en liet mij door het water gaan: het 
water kwam tot de knieën. Toen mat Hij er weer duizend en liet mij 
erdoor gaan: het water kwam tot de heupen. Nog eens mat Hij duizend 
el: het was een beek waar ik niet door kon gaan, want het water was 
heel hoog - water waar men alleen zwemmend door kon, een beek 
waar men anders niet door kon gaan. Hij zei tegen mij: Hebt u het 
gezien, mensenkind? Toen leidde Hij mij en bracht mij terug naar de 
oever van de beek. Toen ik teruggekeerd was, zie, bij de oever van de 
beek stonden zeer veel bomen, aan deze kant en aan de andere kant. 
Hij zei tegen mij: Dit water stroomt weg naar het oostelijke gebied en 
stroomt in de Vlakte naar beneden en komt in de zee. In de zee 
uitgestort, wordt het water gezond. Het zal gebeuren dat alle levende 
wezens die er wemelen, overal waar een van beide beken naartoe komt, 
zullen leven. Daar zal zeer veel vis zijn, omdat dit water daarheen komt, 
en alles waarheen deze beek komt, zal gezond worden en leven. 
Ezechiël 47:1-9. 

De rivier die uit de tempel kwam werd dieper naarmate men verder van de 
tempel af ging. Waar het water stroomde gaf het leven. Wat betekent dit 
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allemaal? Waarom spreekt Ezechiël over water dat uit de tempel komt en dieper 
wordt? De Levengever is Jezus en Hij is degene die ons levend water te drinken 
geeft: 

maar wie drinkt van het water dat Ik hem zal geven, zal in eeuwigheid 
geen dorst meer krijgen. Maar het water dat Ik hem zal geven, zal in 
hem een bron worden van water dat opwelt tot in het eeuwige leven. 
Johannes 4:14. 

En op de laatste, de grote dag van het feest, stond Jezus daar en riep: Als 
iemand dorst heeft, laat hij tot Mij komen en drinken.  Wie in Mij gelooft, 
zoals de Schrift zegt: Stromen van levend water zullen uit zijn binnenste 
vloeien. (En dit zei Hij over de Geest, Die zij die in Hem geloven, 
ontvangen zouden; want de Heilige Geest was er nog niet, omdat Jezus 
nog niet verheerlijkt was.) Johannes 7:37-39. 

Richt onze aandacht op dit gedeelte in Jesaja dat spreekt over Jeruzalem of Sion 
als de plaats van onze vastgestelde feesten, en vervolgens spreekt het over de 
Heere als een plaats van rivieren en beken waar Gods heerlijkheid wordt 
geopenbaard. Dan spreekt het over de schepen die niet in deze stroom kunnen 
varen. Het schip wordt gestript en de Heere die de Rechter, de Wetgever en de 
Koning is, bevrijdt hen. 

Dus hoe zijn de feesten verbonden met deze puzzel? Toen Israël Egypte verliet, 
vreesden zij dat ze van dorst zouden sterven. God verdroeg geduldig hun gemor 
en zei tegen Mozes dat hij op een bepaalde rots moest slaan, waaruit water zou 
stromen om hun dorst te lessen: 

De HEERE zei tegen Mozes: Trek vóór het volk uit, en neem enkelen van 
de oudsten van Israël met u mee. Neem uw staf, waarmee u de Nijl 
sloeg, in uw hand en ga op weg. Zie, Ik zal daar vóór u op de rots bij de 
Horeb staan. Dan moet u op de rots slaan, en er zal water uitkomen, 
zodat het volk kan drinken. En Mozes deed dit voor de ogen van de 
oudsten van Israël. Exodus 17:5-6. 

De rots was een symbool van Jezus. Het slaan op de rots was een symbool van 
de dood van Christus namens ons om ons de zekerheid te geven van de 
vergeving van God, zodat onze relatie met Hem hersteld kon worden. 
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en allen dezelfde geestelijke drank gedronken hebben. Zij dronken 
namelijk uit een geestelijke rots, die hen volgde; en die rots was Christus. 
1 Korinthe 10:4. 

Toen zei Jezus tegen hen: U zult in deze nacht allen aanstoot aan Mij 
nemen, want er is geschreven: Ik zal de Herder slaan en de schapen van 
de kudde zullen uiteengedreven worden. Maar nadat Ik opgewekt zal 
zijn, zal Ik u voorgaan naar Galilea. Mattheüs 26:31-32. 

Het slaan op de rots was voor ons een symbool van de dood van Christus; het 
liet de bron van het leven voor ons vrijkomen. Laten we nu, met deze 
puzzelstukjes in gedachten, een ander symbool van de dood van Christus 
bekijken: het slachten van het Lam. 

En ik zag, en zie: te midden van de troon en van de vier dieren en te 
midden van de ouderlingen stond een Lam als geslacht, met zeven 
horens en zeven ogen. Dat zijn de zeven Geesten van God, die 
uitgezonden zijn over heel de aarde. Openbaring 5:6. 

Ziet u de verbinding van het geslachte lam met de zeven Geesten die uitgaan 
over de hele aarde? De zeven Geesten zijn een symbool van de volledige Geest 
van God. In het offersysteem van het oude testament waren er bepaalde 
momenten waarop het lam werd geslagen en gedood. 

Toen bracht Salomo brandoffers voor de HEERE op het altaar van de 
HEERE, dat hij vóór de voorhal gebouwd had, om volgens het 
voorschrift voor elke afzonderlijke dag te offeren, overeenkomstig het 
gebod van Mozes voor de sabbatten, voor de nieuwemaansdagen, en 
voor de feestdagen, drie keer per jaar: op het Feest van de ongezuurde 
broden, en op het Wekenfeest en op het Loofhuttenfeest. 2 Kronieken 
8:12-13. 

Iedere keer dat het lam werd geslagen en gedood, werd het een symbool van 
het leven dat uit de Rots, Jezus Christus, zou stromen. Water is een symbool van 
het leven dat in Christus gevonden wordt. Een symbool dat verbonden was met 
de feesten was ongezuurd brood, dat ook leven gaf. 

Jezus dan zei tegen hen: Voorwaar, voorwaar, Ik zeg u: Niet Mozes heeft u het 
brood uit de hemel gegeven, maar Mijn Vader geeft u het ware brood uit de 
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hemel. Want het brood van God is Hij Die uit de hemel neerdaalt en aan de 
wereld het leven geeft. Zij zeiden dan tegen Hem: Heere, geef ons altijd dat 
brood. En Jezus zei tegen hen: Ik ben het Brood des levens; wie tot Mij komt, zal 
beslist geen honger hebben, en wie in Mij gelooft, zal nooit meer dorst hebben. 
Johannes 6:32-35. 

Bij iedere offerande werd ook een offer van meel en olie gebracht, dat 
vervolgens in ongezuurd brood werd veranderd als symbool voor Jezus. Wat 
interessant is, is dat de hoeveelheden brood die aan de verschillende offers 
verbonden waren, varieerden. Hier is een tabel die de hoeveelheid meel en olie 
schetst die bij elk offer nodig was: 

Offerande Meel Olie Ezechiël 47:1-7 Rivier 

Dagelijks 4,4kg 1,8 liter Water komt uit het 
heiligdom 

Sabbat 8,8kg 3,6 liter Bij 1000 el reikt het tot de 
enkels 

Nieuwe Maan 37,4kg 15,3 liter Bij 2000 el reikt het tot de 
knieën 

Feest v/d ongezuurde 
broden  

266,2kg 
(30 x Sab. 
offers) 

108,9 
liter 

Bij 3000 el reikt het tot de 
heupen 

Zevende Maand Feest 869kg 
(~100x Sab. 
offers) 

359,2 
liter 

bij  4000 el reikt het tot 
over het hoofd 

 

Elke dag werd er 's ochtends een lam geofferd en 's avonds een lam. Er werd elke 
dag een kleine hoeveelheid meel en olie verstrekt in verband met dit offer. Dit is 
een symbool dat Jezus Zijn Geest zendt om ons in leven te houden, op dezelfde 
manier waarop Hij zei dat Hij ons levend water zou sturen. 

We zien dat op de sabbat de hoeveelheid meel en olie voor het bakken van de 
ongezuurde broden werd verdubbeld. Dit symboliseert het feit dat de Geest van 
Christus op de sabbat twee keer zoveel aanwezig is als op de andere zes dagen 
van de week. 
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We hebben een aantal stukjes van de puzzel gelegd. Sommigen van u zullen 
denken wat is de betekenis van dit alles? Het lijkt verwarrend! We gaan nu 
proberen de stukjes op hun juiste plaats te leggen. We keren terug naar de 
openingsgedachte van Jezus die rust in de boezem van de Vader. Jezus rust in 
de liefde van Zijn Vader; Hij wordt verfrist en versterkt in de liefde van Zijn Vader. 
Als we het over de sabbat hebben, lezen we dat onze Schepper op de sabbat 
werd verkwikt: 

Hij zal tussen Mij en de Israëlieten voor eeuwig een teken zijn, want de 
HEERE heeft in zes dagen de hemel en de aarde gemaakt, en op de 
zevende dag heeft Hij gerust en Zich verkwikt. Exodus 31:17. 

De Zoon van God is Degene Die aan de boezem van de Vader verkwikt is. Het 
was op sabbat dat Jezus Zich extra verkwikt voelde van Zijn Vader. Hij ontving 
een dubbele portie van de Geest van de Vader. Dit principe wordt weergegeven 
in één van de reglementen van Israёl: 

Voorzeker, hij moet de eerstgeborene, de zoon van de minder geliefde, 
erkennen door hem het dubbele deel te geven van alles wat bij hem 
aangetroffen wordt. Hij is immers de eerste vrucht van zijn 
mannelijkheid, hij heeft het eerstgeboorterecht. Deuteronomium 21:17. 

Jezus is de eerstgeborene van de Vader en ontvangt van Hem het dubbele deel 
van de zegeningen van de Vader. De tijd om deze zegeningen te ontvangen is 
wanneer men rust. De tijd waarop God en Zijn Zoon rust is op de sabbat. 

Toen God op de zevende dag Zijn werk, dat Hij gemaakt had, voltooid 
had, rustte Hij op de zevende dag van al Zijn werk, dat Hij gemaakt had. 
Genesis 2:2. 

Na de hele week gewerkt te hebben, kon Jezus rusten bij Zijn Vader. Terwijl Hij 
rustte, lag Hij in de armen van Zijn Vader en voelde Hij sterker de realiteit van de 
liefde van Zijn Vader. Dit is wat Jezus de Heere van de sabbat maakt. 

Want de Zoon des mensen is Heere, óók van de sabbat. Mattheüs 12:8. 

Jezus wil de troost van de liefde van Zijn Vader met ons delen. Zoals Jezus kracht 
put uit de boezem van Zijn Vader, zo moeten wij ook kracht putten uit de 
boezem van Christus. Als wij op de sabbat in Zijn armen rusten, blaast Hij Zijn 
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Geest in ons en verkwikt en versterkt Hij ons met de verzekering van Zijn liefde. 
De symboliek van borstvoeding is zeer betekenisvol. Let op het volgende vers: 

En te midden van de zeven kandelaren zag ik Iemand Die op de Zoon 
des mensen leek, gekleed in een gewaad tot op de voeten, en op de 
borst omgord met een gouden gordel; Openbaring 1:13. 

Het woord voor borst is in het Greeks mastos, wat de tepels van een man of de 
borsten van een vrouw verwoord. Jezus is het woord van God en Petrus zegt 
ons:  

En verlang vurig, als pasgeboren kinderen, naar de zuivere melk van het 
Woord, opdat u daardoor mag opgroeien. 1 Petrus 2:2. 

De woorden die Jezus spreekt zijn "geest en leven." De melk van het Woord is de 
eenvoud van het evangelie en de liefde van God voor ons. 

Want hoewel u, gelet op de tijd, leraars zou moeten zijn, hebt u weer 
iemand nodig die u onderwijst in de grondbeginselen van de woorden 
van God. U bent geworden als mensen die melk nodig hebben en niet 
vast voedsel. Hebreeën 5:12. 

De eerste principes van de woorden van God zijn Zijn grote liefde voor Zijn Zoon 
en Zijn grote liefde voor ons. Menselijke melk is het eenvoudigste voedsel om te 
verteren. De waarheid van de liefde van God is de zoetste en heerlijkste voeding 
voor ons verstand om te verwerken.  

We komen nog een keer terug op het principe van uitvergroting van het 
goddelijke patroon. Een vrouw haar borst is een uitvergroting van de mannelijke 
borst. Het heeft melk en symboliseerd daarom de eerste principes van Gods 
woorden van wijsheid. 

De borst van onze Heiland is de onzichtbare bron van onze voeding. Zoals een 
klein kind in de waarheid, hebben we tedere verzorging en voeding van de 
vrouw nodig, wat een symbool van de gemeente is. Maar wanneer we uit de 
kindertijd komen, worden we gespeend van de borst; onze afhankelijkheid is nu 
stevig verankerd in Christus, zodat wij vervolgens voesel kunnen bieden aan 
nieuwe gelovigen die tot geloof komen. Zo is er een goddelijk patroon van melk 
uit de borst. Christus' melk zijn de woorden van liefde die Hij spreekt en de gave 
van Zijn Geest. De gemeente biedt een kanaal voor fysieke liefde en 



 – 84 –  

vriendelijkheid en vergroot zo de troost van Christus aan de borst van de 
gemeente. 

Wanneer men aan de borst van de vrouw blijft en te lang naar haar melk blijft 
verlangen, getuigt dat van geestelijke en emontionele onvolwassenheid en 
kwetsbaarheid: 

Ieder immers die van melk leeft, is onervaren in het woord van de 
gerechtigheid, want hij is een kind. Maar voor de volwassenen is er het 
vaste voedsel, voor hen die hun zintuigen door het gebruik ervan 
geoefend hebben om te kunnen onderscheiden tussen goed en kwaad. 
Hebreeën 5:13-14. 

Wat is nu dan het belangrijkste punt van dit alles? Als we de troost van de Geest 
van Christus op de sabbat ontvangen, zal een man het gemakkelijker vinden om 
de zekerheid en troost die hij aan de borst van een vrouw vindt, los te laten. Het 
zal voor hem gemakkelijker zijn om de verleiding te weerstaan om haar borst 
vast te pakken voor zijn persoonlijke behoefte aan troost, want die vindt hij nu 
in Christus.  

Voor de damens onder ons, de Geest van Christus zal u het gevoel van vrede en 
rust geven, dat uw angst voor aandacht zal verminderen, die zich uit in sensuele 
kleding/make-up/sieraden, waardoor uw bereidheid om uzelf te verlagen tot de 
lusten van mannen en de oppervlakkige normen van deze wereld doet 
afnemen. 

En Ik zal de Vader bidden, en Hij zal u een andere Trooster geven, opdat 
Hij bij u blijft tot in eeuwigheid, namelijk de Geest van de waarheid, Die 
de wereld niet kan ontvangen, want zij ziet Hem niet en kent Hem niet, 
maar u kent Hem, want Hij blijft bij u en zal in u zijn. Ik zal u niet als 
wezen achterlaten; Ik kom weer naar u toe. Johannes 14:16-18. 

De sabbat is de dag waarop de liefde van God zich in Christus met dubbele 
kracht manifesteert. Zij die de sabbat ingaan met het geloof dat zij getroost 
zullen worden door Christus Geest, zullen dus meer macht kunnen uitoefenen 
over de seksuel verleidingen. 

Sommige mensen vragen mij, is het correct om seks te hebben op de sabbat? 
De sabbat is de dag om te rusten in de boezem van Christus en  omarmd te 
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worden door Zijn Geest en te weten dat de Vader van ons houdt. Op de sabbat 
willen wij elk voordeel benutten om troost rechtstreeks uit de bron te putten. De 
manier waarop we dit doen is door gebed, studie, zingen en aanbidding samen 
met andere gelovigen. Het is interessant om op te merken dat toen Israël bijeen 
was bij de berg Sinaï en zich voorbereidde op de ontmoeting op de berg met 
God, ze de opdracht kregen om seksuele gemeenschap te vermijden. 

Hij zei tegen het volk: Wees over drie dagen gereed en nader niet tot een 
vrouw. Exodus 19:15. 

Dit geeft aan dat de seksuele intimiteit een negatieve impact kan hebben op 
spirituele belevingen. De afgifte van hormonen en de impact op het 
zenuwstelsel nemen een extra beslast op het lichaam. Het zou hetzelfde zijn als 
we te veel eten en veel energie vergen van het lichaam, wat de concentratie 
doet afnemen. Wij willen alert en gefocust zijn op de sabbat om Gods Geest te 
ontvangen en Zijn stem duidelijk te horen; dit vraagt de nodige concentratie. 

Er kunnen momenten zijn waarop een getrouwd stel een tijdje elkaar niet gezien 
hebben en elkaar weer ontmoet als de sabbat aanbreekt. De behoefte en het 
verlangen naar contact zal vaak sterk zijn en dat is begrijpelijk. Onze Vader 
veroordeelt ons niet voor deze dingen, maar zij die God liefhebben, zullen in 
deze uren hun energie en kracht richten op de aanbidding van onze Vader en 
Zijn Zoon. 

Zoals we eerder in dit hoofdstuk al zeiden, is de heerlijke werkelijkheid dat God 
in de loop der tijd een systeem heeft opgezet om ons in het geloof te versterken. 
Als we kijken naar de andere momenten waarop offers werden gebracht, zien 
we dat de periode rond de Nieuwe Maan en de jaarlijkse Feesten meer troost 
naar ons toe komt.  

De tijden van de nieuwe maan en de jaarlijjkse feesten zijn tijden van grotere 
bijeenkomsten, in het bijzonder de jaarlijkse feesten. Het is gedurende deze 
tijden dat de troost van Christus Geest is vergroot in de vrouw wat Zijn gemeente 
is. Daarom heeft de vrouw ook de maan onder haar voeten om daarmee gekleed 
te zijn met het licht van de zon: 

En er verscheen een groot teken in de hemel: een vrouw, bekleed met de 
zon, en de maan was onder haar voeten en op haar hoofd een kroon 
van twaalf sterren. Openbaring 12:1. 
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De wekelijkse sabbat wordt gemeten aan de hand van de zon. De nieuwe maan 
wordt gemeten door de maan en de feesten worden gemeten door de maan in 
verbinding met de zon. Elke stap vertegenwoordigt een vergroting aan troost en 
zegen, maar de sabbat is de bron van dit troostende kanaal van zegen. 

De nieuwe maan biedt ons een vier keer grotere vergroting van de zegen dan 
die van de sabbat en is van hetzelfde type troost als de sabbat. Ten tijde van de 
nieuwe maan wordt de borst van Christus symbolisch als een vrouw. Het brengt 
meer troost en zegen voor Zijn kinderen. Tijdens het paasfeest (Pesach) wordt de 
borst van Christus als die van een vrouw die net bevallen is.36 Wanneer het de 
tijd is voor het Loofhuttenfeest wordt de Geest ons aangeboden in een 
hoeveelheid die bijna 100 keer groter is dan op de sabbat. In het symbool van 
de rivier in Ezechiël 47, loopt een man niet langer in de rivier, maar wordt nu door 
de rivier gedragen. Het wordt gevuld met de melk van Gods woord en is groter 
dan normaal. Dit feest is de tijd van de eerste vruchten; een tijd van geboorte en 
komt voort uit de baarmoeder van de aarde. Hij is tot volwassenheid gekomen 
en nu vervangt het symbool van de brede en diepe rivier de symboliek van de 
borst. Het is bij het Loofhuttenfeest dat we de oogst vieren. De man en de vrouw 
zijn in Christus tot volwassenheid gekomen en hebben de melk van het woord 
niet langer nodig; ze zijn volwassen geworden om het "vast voedsel [te] eten dat 
bij de volwassenen hoort". Zij zijn van de borst af en drinken nu de beker met 
levend water rechtstreeks uit de handen van Christus. 

Hoe verhoudt dit zich tot het verhaal van Paulus? Er zijn momenten waarop een 
man zich overweldigd voelt door de stormen van seksuele verleiding. Stormen 
kunnen dagenlang woeden en hij kan voelen dat er geen hoop is om te 
ontsnappen aan de draak van zijn verdorven natuur. Maar wanneer uw 
levensschip in de boezem of baai van Christus komt, is er hoop op leven. 
Wanneer wij de stroom van Gods liefde in de sabbat en de feesten zien, kunnen 
wij alle menselijke inspanning om onszelf te redden opgeven. Wij kunnen het 
anker van onze zelfveroordeling loslaten en de Geest toestaan ons mee te 
voeren in de rivier van Gods liefde. Het levensschip waarop we zaten en dat 
bestemd was voor de Roomse hoer, wordt in het proces verbrijzeld en we 
worden bevrijd. Vanaf dit punt zal het geen effect meer hebben als de slang ons 
met seksuele verleiding wil bijten. 
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En toen Paulus een bos takken bijeengeraapt en op het vuur gelegd 
had, kwam er door de hitte een adder uit en die beet zich vast in zijn 
hand. En toen de inlandse bevolking het beest aan zijn hand zag 
hangen, zeiden zij tegen elkaar: Deze man is vast en zeker een 
moordenaar, die de wraakgodin niet wilde laten leven nadat hij uit de 
zee ontkomen was. Hij schudde het beest echter af in het vuur en leed 
geen enkel kwaad. En zij verwachtten dat hij zou opzwellen of 
plotseling dood neervallen. Maar toen zij, na lang gewacht te hebben, 
zagen dat er niets ongewoons met hem gebeurde, veranderden zij van 
gedachten en zeiden dat hij een god was. Handelingen 28:3-6. 

Onze hemelse Vader heeft beloofd Gods volk apart te zetten door middel van de 
sabbatten. 

Ook heb Ik hun Mijn sabbatten gegeven, om een teken te zijn tussen Mij 
en hen, zodat zij zouden weten dat Ik de HEERE ben Die hen heiligt. 
Ezechiël 20:12. 

De sabbatten omvatten ook de feesten, want ook deze bevatten sabbatten. Als 
u de draak van het seksuele verlangen wilt overwinnen, kom dan in de boezem 
van Christus en ontvang de troost van Zijn heilige Geest. U zult dan stap voor 
stap van uw verlangen afwennen om door de vrouw getroost te worden. U zult 
volwassen worden en haar gaan troosten, haar geven wat zij nodig heeft, zodat 
er vrede in uw huis kan zijn en een zegen voor uw kinderen. 
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Hoofdstuk 13 

Wees vruchtbaar  
en vermenigvuldig u 

Vanaf dit punt gaan we een aantal onderwerpen bespreken voor hen die drinken 
uit de Sabbatsbron van troost en genieten van de gave van de Geest in het 
nieuwe verbond. In dit hoofdstuk laten we de melk van het woord achter ons en 
bespreken we de diepere aspecten van hoe ons begrip van de agape-liefde van 
de Vader onze gedachten over seksualiteit beïnvloedt.  

Toen God sprak tot onze eerste ouders, zei Hij: 

En God zegende hen en God zei tegen hen: Wees vruchtbaar, word 
talrijk, vervul de aarde en onderwerp haar, en heers over de vissen van 
de zee, over de vogels in de lucht en over al de dieren die over de aarde 
kruipen! Genesis 1:28. 

De zegen van God komt tot ons in de gave van Zijn Geest. De kalmerende, 
zachte en vriendelijke Geest van God werd op Adam en Eva geblazen. Ze werden 
aangemoedigd om andere wezens in deze liefdevolle omgeving te brengen. Het 
onderwerpen van de aarde betekent dat u uw verkregen geest van vrede 
daaraan geeft. Onze eerste ouders werd verteld om vruchtbaar te zijn, wat 
betekent om vrucht voort te brengen. Dit is vrucht van zowel het vlees als het 
karakter. 

Als mens zijn wij zowel een spiritueel als fysiek wezen. Om vruchtbaar te zijn, 
moeten onze geesten gezegend worden door God. In de omhelzing van Zijn 
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liefde worden onze harten geladen met de rijke stroom van Zijn geestelijke melk. 
Het begin van ons ras was in een geestelijk en fysiek land van melk en honing.  

Om menselijke vrucht voort te brengen zoals God het bedoeld heeft, moet de 
relatie tussen man en vrouw geestelijk vruchtbaar zijn. Er zit een diepe betekenis 
in de wetenschap dat de man weet dat een vrouw uit een rib in zijn borst is 
gekomen. Ze moet dicht bij hem zijn en zeer gekoesterd worden. Een 
godvruchtig mens zal zeer dankbaar zijn voor de helper die hem gegeven is om 
de reis van het leven met hem te delen. Voor de man in zijn positie als leider, is 
het eerste aspect van vruchtbaar zijn dat hij zijn vrouw de zegen geeft die hij van 
God heeft ontvangen. Omdat de woorden van Jezus "geest en leven" zijn, moet 
de man de ziel van zijn vrouw bevochtigen door woorden van troost, zegen en 
bemoediging tot haar te spreken. In de agape-geest van God doet de man dit 
uit pure liefde voor zijn vrouw; hij doet dit niet met de verwachting dat er iets 
voor terugkomt. 

De vrouw is de uitvergrootster van de man. Als hij het zaad van genadige, 
liefdevolle en opoffernde liefde in haar plant, zal zij dit in haar karakter uitbreiden 
en vergroten, als zij hem respecteert en erop vertrouwt dat God hem zal leiden. 
Wanneer er een diep gevoel van liefde en waardering tussen een man en zijn 
vrouw bestaat, dan verlangen zij ernaar dat anderen deze liefde ook ervaren. Zij 
verlangen ernaar dat kinderen naar hun evenbeeld geschapen worden, niet 
alleen naar hun fysieke evenbeeld, maar in het bijzonder naar het geestelijke 
evenbeeld dat zij van God hadden ontvangen. 

De zegen van God op de man-vrouw relatie was er één van vruchtbaarheid. God 
zei niet tegen Adam en Eva, gebruik uw lichaam om zoveel mogelijk plezier te 
krijgen als u eruit kunt persen. Hij zei niet, probeer zoveel mogelijk verschillende 
en interessante manieren te vinden om seks te hebben om uzelf te bevredigen. 
De nadruk ligt op vruchtbaarheid. Het is een vruchtbaarheid van karakter die zich 
openbaart in hun kinderen.  

Zoals we eerder hebben besproken, zijn het verkeerde beelden van God die 
mannen en vrouwen tot buitensporige seksuele activiteiten drijven, om zo de 
troost te vinden die zij missen van onze liefdevolle hemelse Vader. 

God gaf Adam en Eva geen richtlijnen over anticonceptie. Hij wilde niet dat ze 
zo gefocust zouden zijn op seks dat anticonceptie een thema zou moeten zijn.  
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Wanneer mensen zich houden aan Gods geboden en bepalingen, dan zullen zij 
gezegend worden in de kinderen die zij krijgen en in het voedsel en de 
huisvesting die nodig zijn om in het levensonderhoud van zo'n gezin te 
voorzien: 

En het zal gebeuren, als u de stem van de HEERE, uw God, nauwgezet 
gehoorzaam bent, door al Zijn geboden, die ik u heden gebied, 
nauwlettend in acht te nemen, dat de HEERE, uw God, u dan een plaats 
zal geven hoog boven alle volken van de aarde. En al deze zegeningen 
zullen over u komen en u bereiken, wanneer u de stem van de HEERE, 
uw God, gehoorzaam bent: Gezegend zult u zijn in de stad, en 
gezegend zult u zijn op het veld. Gezegend zal zijn de vrucht van uw 
schoot, de vrucht van uw land en de vrucht van uw vee, de dracht van 
uw koeien en de jongen van uw kleinvee. Gezegend zal zijn uw korf en 
uw baktrog. Gezegend zult u zijn bij uw komen, gezegend zult u zijn bij 
uw weggaan. Deuteronomium 28-1-6. 

Onze liefdevolle Vader waarschuwt ons tegen seksuele activiteit tijdens de 
periode de vrouw ongesteld is: 

U mag niet naderen tot een vrouw die vanwege haar afzondering 
onrein is, om haar schaamdelen te ontbloten. Leviticus 18:19. 

De perverse volken rondom Israël gebruikten de periode van ongesteldheid 
voor seksuele activiteiten, omdat er in deze periode geen kinderen konden 
worden verwekt. Wanneer het vrouwelijk lichaam zich tijdens haar menstuatie 
reinigt, kan het omzetten van de lichaamsenergie om het lichaam te herstellen 
naar seksuele activitieiten ten koste gaan van haar gezondheid. De Bijbel schrijft 
ook dat de vrouw in deze periode rust moet nemen. Maar het diepere probleem 
is dat seksuele activiteit in deze periode een cultuur van kinderloosheid en 
onvruchtbaarheid aanmoedigt. 

In de tegenwoordige tijd zoeken mannen daarna zoveel mogelijk manieren te 
vinden om te voorkomen dat ze kinderen nalaten. Door de toename van de 
mannelijke seksuele perversiteit, proberen vrouwen zichzelf te beschermen 
door, zover ze bereiken kunnen, onvruchtbaar te zijn. De vrouw beseft dat de 
man zich niet zal inzetten voor de opvoeding van een kind. Daarom moet de 
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vrouw zichzelf beschermen en de verantwoordelijkheid dragen als ze zwanger 
raakt. 

De plek waar het menselijk leven zou moeten ontstaan, is nu de meest 
onvruchtbare en dodelijke plek op aarde. Zoals we eerder al opgemerkt hebben, 
zijn er elk jaar 40-50 miljoen abortussen. Dat zijn gemiddeld 125.000 abortussen 
per dag. Momenteel worden er jaarlijks ongeveer 130 miljoen mensen 
geboren.37 Volgens de HWO eindigd 29% van alle zwangerschappen in een 
abortus, dit betekent dat de mensheid 29% van haar menselijke voortplanting 
doodt. Geen enkele boer doet dit met zijn landbouw of vee. Dit is absolute 
waanzin. Het is een totale rebellie tegen Gods wens dat de mensheid vruchtbaar 
is.  

De collectieve atmosfeer die deze aarde omhult is een gevoel van het afsnijden 
van de vruchtbaarheid van het menselijk lichaam. Het creëert een spirituele 
atmosfeer van nietwaardigheid en dood. Het is de verborgen prijs van onze 
vreselijke vastberadenheid om seks te hebben buiten het huwelijk, en het is een 
manifestatie bij de mens van het sleutelmechanisme in het idee dat we hebben 
gecreëerd om God uit de westerse samenleving te elimineren: natuurlijke 
selectie. 

Om Gods verlangen te vervullen, is onze focus bij seksualiteit de omgeving die 
wordt gecreëerd voor het planten van een nageslacht. Zoals we eerder al zeiden, 
willen we dat het zaadje omgeven wordt door een atmosfeer van liefde voor het 
zaadje en dat we denken aan de voorspoed van het zaadje. Als het zaadje 
geplant wordt in een atmosfeer die zegt: "Ik geniet er echt van" of "Ik wil van dit 
gevoel gewoon meer hebben", dan is dat de geestelijke grond waarin we elk 
potentieel kind planten. Wij stempelen de rampspoed van zelfzuchtigheid 
onuitwisbaar in hun karakter. 

In westerse landen leven we in een wereld waar anticonceptiemiddelen worden 
gebruik. Eén van de belangrijkste verschillen tussen ontwikkelde en 
onderontwikkelde landen is het vermogen om de geboorte van kinderen uit te 
stellen. Wanneer jongeren die hun opleiding niet hebben afgemaakt, kinderen 
krijgen, neemt het risico op financiële problemen aanzienlijk toe.38 Gezien de 
seksuele obsessie van de mensheid pleit ik niet voor het afschaffen of beperken 
van het gebruik van anticonceptiemiddelen. Zij die buiten de beschutting van 
onze Vader en Redder handelen en niet deelnemen aan de zegen van de sabbat 
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in de boezem van Christus, zullen uiteindelijk alleen maar onbeschrijfelijk veel 
problemen voor zichzelf creëren door onbeschermde seks te hebben.  

De andere reden waarom ik anticonceptie niet afwijs, is dat onze wereld zo uit 
harmonie is met de natuur. Alleen natuurlijke methoden gebruiken kan extra 
werk en concentratie vergen van een vrouw om te weten wanneer ze niet 
vruchtbaar is. Sommige vrouwen hebben geen bezwaar tegen dit proces, maar 
als het doel is om seksuele gemeenschap te hebben zonder de wens voor 
kinderen, dan is anticonceptie geen slechte zaak, zolang een stel seksueel 
contact heeft met dezelfde regelmaat als wanneer ze geen anticonceptie 
zouden hebben gebruikt. Met andere woorden, anticonceptie wordt niet 
gebruikt om de seksuele activiteit te verhogen boven ons gangbare biologisch 
ontwerp. 

Als we alle seksuele perversie in deze wereld beschouwen en het feit dat het 
menselijk ras meer dan een kwart van zijn nakomelingen doodt, vertelt het ons 
dat mensen te veel seks hebben. De mensheid misbruikt seks om hun 
zielshonger te bevredigen en dat is een nutteloze bezigheid. 

In een wereld waarin mannen en vrouwen tijdens de sabbat en de feesten 
rustten in de liefde van God, waarin mannen hun vrouwen met liefde en 
waardering behandelen en waarin vrouwen hun echtgenoten eerden en 
respecteerden, zou er minder behoefte zijn aan seks. De focus van seks zou 
liggen op de vruchtbaarheid van de volgende generatie en niet op 
zelfbevrediging. Deze factor is boven alle andere de reden voor het egoïsme van 
de mensheid. 

Na verloop van tijd kan het menselijk lichaam niet langer de behoefte aan 
energie en voedingsstoffen blijven leveren om een seksuele behoefte van 
meerdere keren per week te ondersteunen. Er moet een periode van 
onthouding zijn tijdens de menstuatie van een vrouw. 

In de natuurlijke wereld is er een korte periode tijdens de vrouwelijke cyclus 
waarin het bijna onmogelijk is om zwanger te worden. Dit betekent dat er 
gedurende de maand een periode is van één of twee keer per maand waarin 
seks kan plaatsvinden zonder dat er een zwangerschap optreedt. Ik stel niet voor 
dat dit zonder een anticonceptiemiddel moet gebeuren. Ik spreek over het 
principe van vruchtbaarheid en wat God heeft ontworpen. Wat ik wil zeggen is 
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dat als iemand van plan is om seks te hebben zonder kinderwens, de frequentie 
volgens ons menselijk ontwerp één of mogelijk twee keer per maand is. 

De grotere kwestie om te overwegen is wat God van ons heeft gevraagd: wees 
vruchtbaar en vermenigvuldig u. Vergelijk binnen het venster waarin een vrouw 
kinderen kan baren, welk percentage van de tijd het koppel denkt aan 
vruchtbaarheid versus het percentage van tijd dat ze denken om geen kinderen 
te krijgen? Onze gedachten hebben invloed op ons karakter.  

Daarom zal een man zijn vader en zijn moeder verlaten en zich aan zijn 
vrouw hechten; en zij zullen tot één vlees zijn. Genesis 2:24. 

Voor pasgetrouwde stellen is er een belangrijke periode van binding in het 
proces om tot één vlees te worden. Om zich voor te bereiden op de komst van 
een kind is er de binding tussen de man en vrouw nodig, die zowel geestelijk als 
ook fysiek moet plaatsvinden. Tijdens de geslachtsgemeenschap maakt het 
lichaam oxytocine en vasopressine aan. Dit zijn bindingshormonen die het één-
vlees bindingsproces vergemakkelijken. Voor een pasgetrouwd stel dat nog 
nieuw is in de seksuele activiteit, kost het wat tijd om te wennen aan het proces 
en om na te denken over de volgende generatie. De Bijbel geeft ons wat 
richtlijnen hierover met betrekking tot andere vruchten: 

Wanneer u in het land komt en allerlei vruchtbomen plant, moet u de 
vruchten ervan als verboden beschouwen. Drie jaar lang zullen ze voor 
u verboden zijn, er mag niet van gegeten worden. Maar in het vierde 
jaar zullen alle vruchten ervan heilig zijn, tot lofzegging voor de HEERE. 
Leviticus 19:23-24. 

Dit is een principe dat de vruchten die in de eerste paar jaar worden 
geproduceerd niet de beste zullen zijn. Ik geloof dat hetzelfde principe van 
toepassing is op het huwelijk. Vooral voor jonge stellen zijn de eerste paar jaar 
een periode waarin ze zich met elkaar verbinden en waarin ze vreugde die de 
relatie, die God hen heeft gegeven, biedt, kunnen ervaren. Dit draagt bij aan de 
geestelijke vruchtbaarheid van de toekomstige generatie. Het kost tijd voor een 
relatie om te groeien een een goede band te krijgen. Mijn advies is dan ook om 
na te denken over hoe het lichaam functioneert zoals God het heeft ontworpen. 
Veel jonge stellen gebruiken het huwelijk als een licentie voor seksuele excessen. 
Deze excessen creëren geen atmosfeer van vruchtbaarheid. Als u troost 
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ontvangt van onze hemelse Vader door Zijn Zoon, dan zal uw verlangen naar 
seksuele activiteit meer gebalanceerd zijn. In het volgende hoofdstuk bespreken 
we hoe voeding het seksuele verlangen beïnvloedt en hoe u dit evenwichtiger 
en gebalanceerd kunt houden, zodat het past bij een gezonde instelling van 
vruchtbaarheid. 

Er is een verleiding voor velen om gewoon te willen weten: hoe vaak kunnen we 
seks hebben? Deze vraag past niet in de geestelijke instelling van 
vruchtbaarheid. De vraag zou eerder moeten zijn hoe seks de principes van 
vruchtbaarheid bevordert waarmee onze Vader ons wil zegenen. De Bijbel 
vertelt ons:  

Geef je kracht niet aan de vrouwen en je wegen niet om koningen te 
verdelgen. Spreuken 31:3. 

Door de gave van de Geest kan een man leren om liefdevol te zijn voor zijn 
vrouw zonder de behoefte aan seks. Voor veel mannen betekent elk teken van 
genegenheid dat ze de slaapkamer ingaan. Dit toont een ernstig gebrek aan 
emotionele volwassenheid. Vrouwen hebben behoefte aan liefde die aan hen 
wordt geuit zonder dat seks het enige eindresultaat moet worden. Als het altijd 
deze kant opgaat, dan handelt het in strijd met de principes van vruchtbaarheid, 
omdat het de man verlaagt en de vrouw minderwaardig maakt. 

Wanneer een echtpaar kinderen heeft grootgebracht en een vrouw in de 
overgang komt, wat is dan de rol van seks in de relatie, wanneer de nadruk niet 
langer ligt op vruchtbaar zijn in de zin van het krijgen van kinderen? Hoe houdt 
een koppel de focus op een agape-ervaring in seksualiteit? Als een man drinkt 
van de sabbatfontein en getroost wordt door zijn Redder, zo is zijn geest 
compleet in de liefde van God. Dan kan hij zijn vrouw troosten en haar meer 
intieme genegenheid tonen, zonder dat hij nog meer behoefte heeft aan seks. 
Als de kinderen groter zijn, kan het zijn dat de verlangens van een vrouw zich 
meer richten op gerichte gesprekken, zachte aanrakingen, woorden van 
waardering en doordachte geschenken en attenties. 

Dit betekent niet dat seksualiteit moet stoppen. Zoals we eerder al zeiden, 
komen tijdens de seks de peptidehormonen oxytocine en vasopressine vrij. 
Deze zorgen ervoor dat een stel fysiek aan elkaar gebonden blijft. Lange 
periodes van onthouding kunnen de binding aan elkaar verzwakken, maar dit 
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verschilt per koppel. Als een koppel in een gezonde relatie zit, kan het nuttig zijn 
om af en toe seksueel contact te hebben. De nadruk ligt hier echter op 
vruchtbaarheid en niet op zelfzuchtigheid of het nastreven slechts de eigen 
behoefte te bevredigen. Als iemand geïrriteerd raakt door de nonconformiteit 
van zijn partner, duidt dit op een grotere behoefte aan intimiteit met Christus. 
Als een partner elke mogelijkheid aan  seksueel contact afsnijdt, betekent dit 
vaak een emotioneel litteken dat ongezond is. Het draagt niet bij aan een 
vruchtbare relatie opbouw om zo'n positie in te nemen.  

Zoals ik aan het begin van dit hoofdstuk al zei, dit is geen melk, maar bedoeld 
voor hen die in Christus veel vreugde en troost hebben gevonden. In de wereld 
waarin wij leven, zijn er veel gebroken mensen die verlangen naar gevoelens van 
veiligheid, genegenheid en intimiteit. De meesten van hen die niet in Christus 
verankerd zijn, zullen de last van seksueel verlangen enorm sterk voelen. Paulus, 
die tot zulke mensen sprak in een geest van mededogen, gaf het volgende 
advies:  

Wat nu de dingen betreft waarover u mij geschreven hebt: het is goed 
voor een mens om geen vrouw aan te raken. Maar laat vanwege allerlei 
vormen van hoererij iedere man zijn eigen vrouw hebben en iedere 
vrouw haar eigen man. Laat de man aan zijn vrouw de verschuldigde 
bereidwilligheid betonen en evenzo ook de vrouw aan haar man. De 
vrouw heeft niet de beschikking over haar eigen lichaam, maar de man. 
En evenzo heeft ook de man niet de beschikking over zijn eigen lichaam, 
maar de vrouw. Onttrek u niet aan elkaar, behalve dan met onderling 
goedvinden voor een bepaalde tijd, om u te wijden aan vasten en 
bidden. Kom daarna weer bij elkaar, opdat de satan u niet zal verzoeken 
omdat u zich niet kunt onthouden. Dit zeg ik echter als 
tegemoetkoming, niet als bevel. Want ik zou wel willen dat alle mensen 
waren zoals ikzelf, maar ieder heeft zijn eigen genadegave van God, de 
één op deze wijze, de ander op die wijze. 1 Korinthe 7:1-7. 

Paulus sprak deze dingen niet als een gebod. Hij zegt dat het beter is om 
getrouwd te zijn dan om hoererij te plegen. Het is beter om Christus als uw 
Trooster te hebben dan te branden in uw verlangen naar seks. Maar Paulus 
neemt een meelevend pad voor hen die enorm worden verzocht. Het is dwaas 
om de woorden dat een vrouw geen autoriteit over haar lichaam heeft, te 
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interpreteren als dat een man seks kan eisen wanneer hij dat wil. Dit is egoïstisch 
en in het geheel geen vruchtbaarheid. Als de vrouw autoriteit heeft over het 
lichaam van de man en ze zegt: "Ik wil alleen maar een knuffel en een kus", moet 
de man dit dan accepteren als de vrouw zoveel autoriteit heeft? Natuurlijk 
kunnen mensen deze verzen gebruiken om zich als kleine kinderen te gedragen. 
Het punt dat Paulus maakt is om elkaar te dienen en de beste levenskeuzes te 
kiezen. Aan het eind zegt Paulus dat hij wenst dat iedereen zoals hijzelf zou 
kunnen zijn en dat is fysiek celibaat zijn. Dat vertelt ons de richting waarin Paulus 
dacht. Dit is voor degenen die het kunnen verdragen. Maar dit geschenk is niet 
aan iedereen gegeven. 

In de hemel zullen wij zijn als de engelen, die noch trouwen, noch ten huwelijk 
gegeven worden. Dit betekent dat het seksuele contact zal ophouden: 

Want in de opstanding nemen ze niet ten huwelijk en worden ze niet 
ten huwelijk gegeven, maar ze zijn als engelen van God in de hemel. 
Mattheüs 22:30. 

Ik heb veel mensen gehoord, vooral mannen, die anderen ervan proberen te 
overtuigen dat er in de hemel huwelijk en seks mogelijk is. Wanneer men de 
liefde van God kent en hebt geleerd om te leunen op de borst van Christus, dan 
begint het proces van het opbouwen in deze dingen. Tegenwoordig scheidt 
seksueel verlangen meer dan het samenbrengt. Mannen en vrouwen moeten 
allerlei barrières opwerpen om te voorkomen dat ze verkeerde signalen afgeven, 
uit angst dat ze de draak van het seksuele verlangen wakker maken. Het staat de 
verbondenheid in een gemeenschap juist in de weg als er te veel over 
nagedacht wordt. 

Laten we vruchtbaar zijn en de genade van God in onze karkaters 
vermenigvuldigen. Laten we God vragen om ons wijsheid te geven over hoe we 
de gaven die Hij ons heeft gegeven het beste kunnen gebruiken, wetende dat 
we in het vervolg van ons leven wij opgroeien met de gave van seks voor 
vruchtbaarheid.  
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Hoofdstuk 14 

Eetlust 
De wijze man is vrij direct als het om eetlust gaat: 

Als u aanzit om met een heerser te eten, let dan goed op wie u voor u 
hebt. Zet een mes op uw keel, als u een gulzig mens bent. Wees niet 
belust op zijn smakelijke gerechten, want het is bedrieglijk voedsel. 
Spreuken 23:1-3. 

Mensen zoeken niet alleen troost in seks of porno, maar ook in eten en andere 
verslavende middelen die een oppepper of een euforisch gevoel geven. De 
explosie aan extreme sporten die risiconemers een adrenalinekick bezorgen, is 
een andere vorm van honger naar een versterkt gevoel van iets dat ons een 
moment een goed gevoel geeft. Zoals het gezegde luidt: "Wat omhoog gaat, 
moet ook weer omlaag komen." Hoe kunstmatiger het hoogtepunt, hoe groter 
de klap van de val bij het omlaag gaan. 

Velen zijn bekend met de term "troostvoedsel". Er is een normaal niveau van 
genot in eten, vooral in sociale situaties. Mensen die last hebben van stress en 
nietswaardigheid, proberen zichzelf vaak te belonen met eten, vooral eten dat 
suiker bevat. Wanneer we op zoek gaan naar een trooster buiten de bron van alle 
troost, leidt dit tot verslaving. Eten en seks zijn een zegen in de juiste context, 
maar ze kunnen een verslaving worden als de verbinding met de bron van toost, 
die slechts gevonden kan worden in onze Vader door Christus, verliest. 

Velen van ons zijn bekend met de hunkering die gepaard gaat met het eten van 
te veel van een bepaald voedingsmiddel. Paulus geeft ons enkele belangrijke 
adviezen in dit opzicht: 
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Broeders, ikzelf denk niet dat ik het gegrepen heb, maar één ding doe ik: 
vergetend wat achter is, mij uitstrekkend naar wat voor is, jaag ik naar 
het doel: de prijs van de roeping van God, die van boven is, in Christus 
Jezus. Laten wij dan, die geestelijk volwassen zijn, deze gezindheid 
hebben; en als u iets anders gezind bent, ook dat zal God u openbaren. 
Maar tot zover wij gekomen zijn, laten wij naar dezelfde regel 
wandelen, laten wij eensgezind zijn. Wees met elkaar mijn navolgers, 
broeders, en houd het oog gericht op hen die zó wandelen, zoals u ons 
tot een voorbeeld hebt. Want velen - ik heb dikwijls met u over hen 
gesproken en zeg het nu ook onder tranen - wandelen als vijanden van 
het kruis van Christus. Hun einde is het verderf, hun god is de buik en 
hun eer is in hun schande; zij bedenken aardse dingen. Ons 
burgerschap is echter in de hemelen, waaruit wij ook de Zaligmaker 
verwachten, namelijk de Heere Jezus Christus, Die ons vernederd 
lichaam veranderen zal, zodat het gelijkvormig wordt aan Zijn 
verheerlijkt lichaam, overeenkomstig de werking waardoor Hij ook alle 
dingen aan Zichzelf kan onderwerpen. Filippenzen 3:13-21. 

De trieste realiteit is dat veel mensen hun maag tot hun god maken en de 
afgelopen 40 jaar is deze trend alleen maar erger geworden. Sinds 1975 is het 
aantal mensen met overgewicht verdrievoudigd. In 2016 waren er in totaal 1,9 
miljard mensen met overgewicht, waarvan 650 miljoen obesitas hebben.39 

De discipline die we hebben met betrekking tot ons eten, is de poort naar 
discipline op de meeste andere gebieden van het leven. Dit is de betekenis van 
het spreekwoord van de wijze man. Het is alsof we een mes op onze keel zetten. 
Adam en Eva vervielen in zonde door hun eetlust en het was door dezelfde 
eetlust dat Satan Christus voor het eerst in de woestijn op de proef stelde. 

Om het menselijke ras te helpen de slavernij van de eetlust te bestrijden, vastte 
Jezus 40 dagen aan het begin van Zijn bediening. Hij werd volmaakt gemaakt 
door lijden (Hebreeën 2:10) voor onze redding. Als we zien dat Jezus de eetlust 
in ons menselijk vlees heeft overwonnen, kunnen we er volledig op vertrouwen 
dat Hij ons de kracht kan geven om hetzelfde te doen als wij Hem om genade 
vragen. Als u worstelt met een verslaving aan een bepaald soort voedsel of 
drank, kan de Heere Jezus u verlossen. Zoek troost bij Hem en niet bij voedsel. 
Geloof dat u kostbaar bent voor Hem en voor Zijn Vader en claim de beloften 
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van de Bijbel alsof die rechtstreeks tot u gesproken zijn. In hoofdstuk 7 heb ik een 
aantal van mijn favorieten versen opgesomd die u zou kunnen claimen. 

Naast eten zoeken mensen troost in alcohol, sigaretten en drugs. Hoewel de 
meeste mensen weten dat roken en alcohol drinken gezondheidsproblemen 
veroorzaken, zit de wereld vol met rokers en drinkers. 

Over de hele wereld worden er 15 miljoen sigaretten gerookt.40 De tol die deze 
lichaamsvernietigende gewoonte eist van onze maatschappij, kan niet volledig 
worden berekend. Nicotine is één van de meest verslavende druks die 
tegenwoordig wordt geconsumeerd. De reden dat het in de meeste landen 
legaal is, is omdat men er heel langzaam dood aan gaat. Elke 6 seconde sterft er 
iemand aan kanker dat gerelateerd is aan roken. Dit komt neer op meer dan 50 
miljoen mensen per jaar. Wat een ellende bezorgt dit onze Vader in de hemel: 50 
miljoen van Zijn geliefde kinderen sterven onnodig en tegelijkertijd wordt hun 
denkvermogen aangetast, waardoor ze vatbaar worden voor andere 
verslavingen. Roken zorgt ervoor dat de hersenen krimpen, waardoor het 
moeilijker wordt om naukeurige beslissingen te nemen.41 

Roken biedt geen blijvende troost. Het is een langzame vorm van zelfmoord. 
Onze Vader in de hemel veroordeelt niemand die rookt. Hij houdt van al Zijn 
kinderen. Als u moeite hebt met roken, kunt u hiervan worden bevrijd. Er zijn 
steeds meer programma's beschikbaar om u te helpen stoppen. Het grootste 
probleem om te overwinnen is te geloven dat u waardevol bent. Denk aan het 
boek Identiteitsoorlog, dat speciaal is geschreven om geestelijk met dergelijke 
problemen om te gaan.42 

De Bijbel spreekt over alcohol en waarschuwt mensen voor de gevaren daarvan: 

Wijn is een spotter, sterkedrank een onruststoker, niemand die daardoor 
gaat zwalken, is wijs. Spreuken 20:1. 

Alcohol belemmert het vermogen om te redeneren en juiste oordelen te vellen, 
en verstoort onze verbinding met God: 

Het past koningen niet, Lemoël, het past koningen niet wijn te drinken, 
of dat vorsten vragen: Waar is er sterkedrank? Anders zal hij drinken en 
vergeten wat verordend is, de rechtszaak van alle ellendigen verdraaien. 
Spreuken 31:4-5. 
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Er is een heel bekend merk alcohol met de naam 'Southern Comfort'.43 Maar er is 
niets troostends aan alcohol op de lange termijn. In het volgende lied zien we 
dat deze zanger de vrouw heeft vervangen voor een fles whisky om hem te 
troosten. De naam van het lied is: Like a Coat from the Cold (Als een jas tegen de 
kou). 

Ik vond troost en moed in flessen whisky 
Ik zweer het je, vriend, dat het oude, luxe leven me echt bang maakt 

Nu liep ik eenzaam weg van degenen waarvan ik dacht dat ze me zouden 
verbranden 

Ik heb mijn oren dichtgestopt, zodat niemand me zou leren kennen 

Maar de dame naast mij is degene de ik heb gekozen 
Om met mij door het leven te lopen, als een jas tegen de kou 

Ik ben als een vogel weggevlogen uit elke kooi die me opsloot 
En heb elke band verbroken die me vasthield 

En ik heb mezelf rondgedanst, al die trieste oude, trieste oude situaties 
En ik heb mijn deel van die zoete uitnodigingen aangenomen 

Maar de dame naast mij is degene de ik heb gekozen 
Om met mij door het leven te lopen, als een jas tegen de kou 

Maar de dame naast mij is degene de ik heb gekozen 
Loop nu door het leven met haar, als een jas tegen de kou. 

Zoveel mensen die troost zoeken bij een andere persoon en die afwijzing en 
verdriet ervaren, wenden zich vaak tot middelen om troost te vinden. In een 
recent rapport stelde de Wereldgezondheidsraad dat: 

Alcohol is een psychoactieve substantie met 
afhankelijkheidsbevorderende eigenschappen die al eeuwenlang in 
veel culturen wordt gebruikt. Het schadelijke  gebruik van alcohol 
verzoorzaakt vele ziektes, als ook sociale en economische last in 
samenlevingen.44 

Het rapport vemeldt verder dat er in 2012 3,3 miljoen doden waren die direct 
gerelateerd waren aan alcohol, of 5,9% van het totale aantal doden wereldwijd 
dat jaar. Deze arme zielen die troost zochten in de fles, vonden in plaats daarvan 
de dood. Er zijn mensen die af en toe een borreltje drinken en daar geen 
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zichtbare schade aan ondervinden, maar regelmatig alcohol drinken is een 
sterke indicatie van hun gevoel van nietswaardigheid. Het komt doordat zij de 
troost van God, zoals die zich in Zijn Zoon heeft geopenbaard, niet met open 
armen aannemen.  

De landen met de hoogste alcohol consumptie per hoofd van de bevolking, zijn 
als volgt: 

1. Moldavië (17,4 liter per hoofd van de bevolking van de mensen boven 
de 14 jaar) 

2. Wit-Rusland (17,1) 

3. Litouwen (16,2) 

4. Rusland (14,5) 

5. Tsjechië (14,1) 

6. Roemenië (12,9) 

7. Servië (12,9) 

8. Australië (12,6) 

9. Portugal (12,5) 

10. Slowakije (12,5)45 

Onze Vader veroordeelt niemand die drinkt; Hij verlangt ernaar Zijn kinderen te 
bevrijden van het lijden waarin zij zich bevinden. Hij verlangt ernaar genade te 
geven aan allen die erom vragen, en hen te bevrijden van dit gif dat zoveel 
levens heeft verwoest. 

Er zijn veel andere stimulerende middelen die mensen nemen die een impact 
hebben op het zenuwstelsel. Thee, koffie, Coca Cola, energiedrankjes met 
cafeïne zijn er maar een paar. Al deze dingen hebben in zekere mate een effect 
op de geest, dat het denken vertroebelt. Dit beïnvloedt de beslissingen die we 
nemen. Dit alles is terug te voeren naar de situatie wanneer een man naar een 
vrouw kijkt. Wanneer deze stimulerende middelen worden geconsumeerd, 
wordt het voor een man moeilijker om zijn natuurlijke impuls om aan seksuele 
fantasieën te denken, die opgewekt worden door het beeld van een vrouw te 
weerstaan. Voor vrouwen wordt het moeilijker om de beslissing om die 
opvallende outfit te dragen te weerstaan. 
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Het menselijke brein is een bijzonder indrukwekkend orgaan waarvan we nog 
steeds de complexiteit proberen te begrijpen. Het voorste deel van de hersenen, 
de frontale lob, verwerkt de moeilijkere besluitvorming en het redeneren. De 
lagere achtergedeelte van de hersenen richt zich op de lagere dierlijke 
elementen van het lichaam die te maken hebben met emoties, angst, honger, 
seks en overleven. 

Het nuttigen van stimulerende voedingsmiddelen en dranken die de werking 
van de frontale lob  verminderen, zorgen ervoor dat het lagere achterdeel van 
de hersenen dominanter wordt. Het redeneringsvermogen van het verstand is 
ontworpen om voor het lagere achterdeel de beslissingen te nemen en het te 
controleren. Wanneer dit deel van ons verstand beperkt wordt, worden de 
natuurlijke impulsen met betrekking tot honger, angst, passie en seks minder in 
toom gehouden en gedisciplineerd, waardoor verslavingen de overhand 
kunnen krijgen. 

De apostel Paulus spreekt als volgt over het onder tucht houden van het lichaam: 

Maar ik oefen mijn lichaam op harde wijze en maak het dienstbaar, 
opdat ik niet misschien, na anderen gepredikt te hebben, zelf 
verwerpelijk word. 1 Korinthe 9:27. 

De menselijke hersenen functioneren volgens het goddelijk patroon, waarbij de 
frontale lab de bron/het hoofd is en het achterste dierlijke hersen deel het 
onderdanige kanaal is. Daarom moeten we ervoor zorgen dat we 
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voedingsmiddelen eten en dranken drinken die de werking van het voorste deel 
van de hersenen stimuleren, zodat we onze eetlust en passies onder controle 
kunnen houden. Alle stimulerende middelen die we hiervoor beschreven 
hebben, reduceren de capaciteit van een persoon om hun lagere driften te 
controleren.  

Uit een recent onderzoek is gebleken dat vleeseters vaker seks hebben dan 
vegetariërs.46 Vlees eten versterkt de lagere driften van een persoon; daarom, is 
het niet meer dan logisch dat het de behoefte naar seks verhoogt. Het originele 
diëet dat God aan het menselijke ras gegeven heeft was zonder vlees. Als 
iemand op een plek woont waar fruit, groenten, noten, granen en zaden 
gemakkelijk verkrijgbaar zijn, dan is het voor die persoon als vegetariër of 
veganist veel gemakkelijker om zijn of haar lagere driften te disciplineren. 

Deze hele discussie staat in de context van Gods verlangen dat wij vruchtbaar 
zijn, ons vermenigvuldigen en toekomstige generaties de principes van liefde, 
vriendelijkheid, onbaatzuchtigheid en vreugde bijbrengen. Als het dierlijke 
verlangen naar seks toeneemt, neemt het verlangen naar zwangerschap af en 
neemt het verlangen naar onvruchtbaarheid, abortus, pornografie en alle andere 
aspecten van de huidige crisis waarin de wereld verkeert, toe. 

Het is waar dat mensen op sommige plekken in de wereld niet kunnen 
overleven zonder vlees in hun diëet, maar voor de meeste andere landen is dit 
geen probleem. Mensen die in een vruchtbare gedachtegoed willen komen, 
zullen het verstandig vinden om een eenvoudig veganistisch diëet te volgen 
zonder tabak, alcohol, thee, koffie en vlees. Er valt nog veel meer te vertellen over 
vlees en het lijden van dieren in de massaproductiefaciliteiten, de impact ervan 
op het milieu en hoeveel land er moet worden ontgonnen om het voedsel te 
verbouwen voor  het vee, maar dat gaat buiten de reikwijdte van dit boek.  

Veel christenen denken dat het onmogelijk is om hun lust te overwinnen. Ze 
hebben gefaald en gefaald en hun geloof is beschadigd omdat ze denken dat 
God niet in staat of niet bereid is om hen te helpen overwinnen. Beste lezer, als 
u dit bent, raad ik u ten zeerste aan de aanbevelingen in dit hoofdstuk in de 
praktijk uit te proberen. Voor velen is het nemen van deze stap crusiaal geweest 
om verder te komen naar de overwinning. 
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Hoofdstuk 15 

De heerlijkheid van God 
In dit boek hebben we een aantal keren verwezen naar de volgorde die de 
apostel Paulus in Romeinen 1 weergeeft. Het belangrijkste element waardoor de 
mensheid afgleed in immoraliteit, geweld en dood, heeft te maken met de 
heerlijkheid van God.  

Want de dingen van Hem die onzichtbaar zijn, worden sinds de 
schepping van de wereld uit Zijn werken gekend en doorzien, namelijk 
én Zijn eeuwige kracht én Zijn Goddelijkheid, zodat zij niet te 
verontschuldigen zijn. Want zij hebben, hoewel zij God kennen, Hem 
niet als God verheerlijkt of gedankt, maar zij zijn verdwaasd in hun 
overwegingen en hun onverstandig hart is verduisterd. Terwijl zij zich 
uitgaven voor wijzen, zijn zij dwaas geworden, en hebben zij de 
heerlijkheid van de onvergankelijke God vervangen door een beeld dat 
lijkt op een vergankelijk mens, op vogels en op viervoetige en kruipende 
dieren. Romeinen 1:20-23. 

De eerste persoon die boeken voor de Bijbel schreef, was Mozes. Op een dag 
vroeg hij God om hem te laten zien wat Zijn heerlijkheid is: 

Toen zei de HEERE tegen Mozes: Ook dit woord dat u spreekt, zal Ik doen, 
want u hebt genade gevonden in Mijn ogen en Ik ken u bij uw naam. 
Toen zei Mozes: Toon mij toch Uw heerlijkheid! Exodus 33:17-18. 

De Heere beantwoordde dit als volgt: 

Toen daalde de HEERE neer in een wolk, ging daar bij hem staan en riep 
de Naam van de HEERE uit. Toen de HEERE bij hem voorbijkwam, riep 
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Hij: HEERE, HEERE, God, barmhartig en genadig, geduldig en rijk aan 
goedertierenheid en trouw, Die goedertierenheid blijft bewijzen aan 
duizenden, Die ongerechtigheid, overtreding en zonde vergeeft, maar 
Die de schuldige zeker niet voor onschuldig houdt en de 
ongerechtigheid van de vaders vergeldt aan de kinderen en 
kleinkinderen, tot in het derde en vierde geslacht. Exodus 34:5-7. 

De heerlijkheid die God openbaarde is Zijn karakter. De openbaring die aan 
Mozes werd gegeven was een barmhartige, genadige, geduldige, goede, 
vergevende God. Dat klinkt absoluut geweldig! Maar wat betekent het om de 
ongerechtigheden van de vader te vergelden aan de kinderen, tot in het derde 
en vierde geslacht? Een opmerking die ik soms van mensen hoor is: "Waarom 
laat God kinderen betalen voor de zonden van hun ouders? Dat lijkt me niet 
eerlijk." 

Wanneer we deze uitspraak vergelijken met de beschrijving die gegeven wordt 
in de tien geboden, ontdekken we een belangrijke aanwijzing: 

U zult voor uzelf geen beeld maken, geen enkele afbeelding van wat 
boven in de hemel, of beneden op de aarde of in het water onder de 
aarde is. U zult zich daarvoor niet neerbuigen, en die niet dienen, want 
Ik, de HEERE, uw God, ben een na-ijverig God, Die de misdaad van de 
vaderen vergeldt aan de kinderen, aan het derde en vierde geslacht van 
hen die Mij haten, maar Die barmhartigheid doet aan duizenden van 
hen die Mij liefhebben en Mijn geboden in acht nemen. Exodus 20:4-6. 

Het zijn de kinderen die net als hun ouders God haten, die daarom de zonden 
van hun ouders blijven begaan en met de zonden van hun ouders worden 
geconfronteerd. Dus hoe vergeldt God de ongerechtigheden van de vaders aan 
de kinderen? Wat betekent vergelden in dit geval? De King James Bijbel vertaalt 
dit woord op de volgende manier: 

nummer (119x), bezoek (59x) in HSV staat vergelding, straffen (31x), 
aanstellen (14x), plegen (6x), missen (6x), instellen (6x), aanklagen (5x), 
gouverneur (5x), ontbreken (4x), toezicht (4x), functionarissen (4x), 
geteld (3x), leeg (3x), heerser (3x), toezichthouder (3x), oordeel (2x), 
overige vertalingen (28x). 
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De meest voorkomende vertaling van dit Hebreeuwse woord is nummer, 
gevolgd door bezoek. De Hebreeuwse syntaxis van dit woord bezoek of vergeld 
in Exodus 20:5 is in de Qal vorm. Ik noem dit alleen om de betekenis van het 
woord te beperken. De Brown Driver en Briggs definitie voor dit Hebreeuwse 
woord in de Qal-vorm is als volgt: 

1. aandacht besteden aan, observeren 

2. aanwezig zijn 
3. zoeken, kijken voor 

4. tevergeefs zoeken, nodig hebben, missen 

5. bezoeken 

6. vergelden, straffen 

7. in de gaten houden, verzamelen, nummeren 

8. aanstellen, toewijzen, als last opleggen, deponeren 

De eerste vijf varianten van dit woord vertellen ons iets heel interessants. God 
besteed aandacht aan de zonden die de vaders begaan. Hij telt de tranen, pijn 
en verdriet van Zijn arme zondige kinderen. Hij zorgt voor en zoekt naar hen die 
deze zonden begaan. Hij bezoekt hen met Zijn Geest en Zijn boodschappers om 
hen op te sporen en te waarschuwen voor hun slechte wegen. 

Door te waken over en te letten op degenen die tegen Hem zondigen, geeft Hij 
mensen de vrijheid om elkaar pijn te doen en te vernietigen. Hij grijpt niet in bij 
degenen die Hem haten. Hij laat hen de consequenties van hun keuzes 
ondervinden. Andere delen van de Bijbel bevestigen dit: 

De HEERE is bekend geworden, Hij heeft recht gedaan. De goddeloze 
raakt verstrikt in het werk van zijn eigen handen. Higgajon, Sela. Psalm 
9:17. 

Daarop stortte Ik Mijn gramschap over hen uit. Door het vuur van Mijn 
verbolgenheid heb Ik een einde aan hen gemaakt. Hun weg heb Ik op 
hun eigen hoofd doen neerkomen, spreekt de Heere HEERE. Ezechiël 
22:31. 

Terwijl God toekijkt en toezicht houdt op wat mensen doen, en mensen 
weigeren naar Hem te luisteren en ervoor kiezen te doen wat ze willen, laat God 
hun met hun eigen slechtheid zichzelf straffen. Dit is de aard van Gods 
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verontwaardiging en toorn. Het is niet zoals onze menselijke verontwaardiging 
en toorn, omdat Hij barmhartig en genadig is en heel geduldig met ons is. Dus 
Gods straf is niet om mensen te treffen en het hun onmogelijk te maken elkaar 
te bestelen, te doden, te verkrachten en te vernietigen. Ook Paulus schrijft dat 
aan ons: 

Dwaal niet: God laat niet met Zich spotten, want wat de mens zaait, zal 
hij ook oogsten. Galaten 6:7. 

Wanneer mensen vanwege hun zondigheid met rampen te maken krijgen, 
hebben ze het idee dat God hen actief straft door toe te laten dat hen kwaad 
overkomt. Zij roepen tot God en zeggen: "Waarom hebt U mij dit aangedaan?" 
Ze proberen de verantwoordelijkheid voor de gevolgen van hun daden op God 
af te schuiven. Daarmee veranderen ze de heerlijkheid van God in een leugen en 
maken ze God tot iets dat aan henzelf gelijk is, namelijk gelijk verderfelijke 
mensen. 

De meesten religies presenteren God als een wezen dat geduldig is tot een 
bepaald punt waarop Hij er genoeg van heeft en uiteindelijk dood en 
vernietiging zal brengen onder degenen die weigeren to doen wat Hij hen heeft 
gezegd. 

Op dit punt lijkt de grens tussen waarheid en dwaling in eerste instantie dicht bij 
elkaar te liggen. Het enige verschil is dat God degenen die Hem afwijzen niet de 
dood oplegt of voltrekt. Hij bezoekt, let er op en houdt toezicht op de zonden 
die mensen begaan, en Hij laat die zonden toe, dat die dan die ze gegaan henzelf 
daarmee indirect straffen. Het verschil tussen opleggen en toestaan is 
monumentaal. Door het toebrengen van in plaats van toe te staan, maakt van 
God een veroorzaker van geweld en een uitvoerder van dwang, en hierdoor 
verandert de heerlijkheid en het karkater van God volledig, zodat deze lijkt op 
die van slechte goddeloze mensen. 

Wanneer mensen geloven dat God bereid is hen te straffen voor hun zonden, 
voedt dit de wens om tegen God in opstand te komen en Hem te weerstaan. 
Het zorgt ervoor dat mensen eraan twijfelen dat God van hen houdt. Dit 
weerhoudt die mensen er weer van om een relatie met God te willen. Dit leidt 
er zelfs toe dat sommigen geloven dat God niet bestaat. Het zorgt ervoor dat 
mensen in opstand komen tegen Gods wet en dat ze die wet in hun opstand en 
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woede proberen te overtreden, omdat ze denken dat God tiranniek, 
manipulatief en buitensporig controlerend is. 

Maar als we kijken naar de menselijke verwerping van Gods wet, dan zien we 
niet een directe straf van God, maar eerder dat de mens zichzelf afsnijdt van Gods 
zegen, en dat God de gevolgen van zijn eigen beslissing op hen terug laat 
neerkomen: 

Ø God schiep man en vrouw om vruchtbaar te zijn en zich te 
vermenigvuldigen. De mens besluit om relaties te hebben tussen man en 
man, wat het weggooien van de levenskracht is en daarvoor in de plaats 
vruchteloze seks hebben. 

Ø God zegt: Denk aan mijn sabbat, zodat ik u dubbel kan zegenen. De 
mens besluit om op zondag of vrijdag of op geen enkele dag te aanbidden, en 
ontvangt weinig of geen zegen. 

Ø God zond Zijn Zoon om ons te tonen wie Hij nu eigenlijk is. Mensen 
nemen Zijn Zoon hangen Hem een een martelend kruis en doden Hem. 

Ø God vertelt de mensen geen overspel te plegen. Mensen in hun rebellie 
bedrijven dagelijks overspel met hun ogen en velen met hun daden. 

Ø God vertelt de mensen zich te onderwerpen of een geest van vrede op 
de aarde te realiseren. Mensen vernietigen de aarde en nemen voor zichzelf 
wat ze maar kunnen om henzelf te bevredigen. 

Dit zijn de dingen die zullen gebeuren wanneer mensen een verkeerd begrip 
hebben van Gods heerlijkheid. Het brengt een persoon tot totale rebellie. Dit kan 
subtiel of openlijk gebeuren, maar hoe dan ook, men kan onmogelijk van een 
God houden zonder angst te krijgen, als men gelooft dat Hij je dreigt te doden 
als je aan Hem ongehoorzaam bent. 

Jezus kwam naar deze aarde om ons te tonen hoe de Vader is. De apostel 
Johannes beschrijft het gebed van Jezus van de nacht voordat Hij stierf. 

Ik heb U verheerlijkt op de aarde. Ik heb het werk volbracht dat U Mij 
gegeven hebt om te doen. Johannes 17:4. 
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Mensen hadden hun begrip van Gods karakter door de eeuwen heen verdraaid. 
De Zoon van God moest de misvattingen die mensen over Zijn Vader hadden, 
uit de weg ruimen. Hij zei tegen Filippus één van Zijn discipelen: 

Jezus zei tegen hem: Ben Ik zo'n lange tijd bij u, en kent u Mij niet, 
Filippus? Wie Mij gezien heeft, heeft de Vader gezien; en hoe kunt u dan 
zeggen: Laat ons de Vader zien? Johannes 14:9. 

Het leven van Jezus was er één van onvermoeibare dienstbaarheid aan de 
mensheid. Het was een leven van barmhartigheid, genade, liefde, geduld en 
vriendelijkheid; niet alleen voor Zijn vrienden, maar ook voor Zijn vijanden. Zo is 
dan ook onze hemelse Vader. Wanneer u dit beseft, zal uw vrees voor God snel 
beginnen te verdampen. Uw karakter zal beginnen te veranderen zodat u op 
Hem gaat lijken, terwijl u Hem nadert door dat leven dat Jezus op aarde 
openbaarde. 

Helaas presenteren de meeste religies in de wereld God als iemand die Zijn 
vijanden zal verbranden na een tijdje te wachten. In essentie zegt de christelijke 
kerk tegen de wereld: "God zegt tegen u: 'Accepteer Mijn Zoon of Ik zal u 
verbranden doormiddel van de meest verschrikkelijke dood.'" Voor de overgrote 
meerderheid van de christenen is dit een verbranding waarvan zij geloven dat 
die voor eeuwig, zonder einde zal duren met verschrikkelijke pijnen. Dan is het 
ook geen wonder dat mensen tegen een dergelijk gruwelijk en 
weerzinwekkende ideologie rebelleren. 

De christelijke kerk heeft de heerlijkheid van God veranderd in die van 
vergankelijke mensen die de dood brengen aan hen die het niet met hen eens 
zijn. Hetzelfde geldt voor het jodendom en islam. Volgens hen branden alle 
zondaars in de hel. 

Sommige kerken verzachten dit standpunt en zeggen dat God mensen slechts 
voor een korte tijd verbrandt. Hoeveel van ons zouden onze kinderen 
verbranden nadat wij ze een bepaalde periode van vrijheid hebben gegeven? 
Hoeveel uur zou u ze laten branden? Eén uur? Zou u tegen uw kinderen zeggen 
dat als zij u niet gehoorzamen, u ze uiteindelijk levend zult moeten verbranden? 
Zouden uw kinderen hierdoor van u gaan houden? Heeft dit allemaal zin? Heeft 
Jezus dit allemaal laten zien toen Hij hier op de aarde was? Heeft Hij iemand 
vermoord? Heeft Hij gedreigd iemand om te brengen? 



 – 110 –  

Het is onmogelijk om echte troost te vinden in de armen van een God die bereid 
is Zijn schepping te kwellen, te martelen en te doden, tenzij deze daden zijn wat 
het egoïstische hart verlangt. Dit is de belangrijkste reden waarom ons ras troost 
zoekt in andere dingen die op zichzelf niet voldoende voldoening kunnen 
bieden: 

Want Mijn volk heeft een dubbel kwaad gedaan: Mij, de bron van 
levend water, hebben zij verlaten, om zich bakken uit te hakken, 
lekkende bakken, die geen water houden. Jeremia 2:13. 

Geen wonder dat mensen geobsedeerd zijn door eten, drugs, stimulerende 
middelen, seks, porno, games en een miljoen andere vormen van vermaak, op 
zoek naar een beetje troost om door het leven te komen! Zij hebben een 
verkeerd beeld van hoe God is; Zij stellen zich een God voor die wraakzuchtig en 
tiranniek is en die bereid is Zijn kinderen te doden en te vernietigen. 

Ik nodig u uit om dit onderwerp verder te bestuderen in de twee boeken die wij 
hebben samengesteld. De eerste is Handelingen van onze zachtmoedige God 
en de tweede is Agape -A Revelation of the Father’s Character of Love. Het eerste 
boek kunt u downloaden van de website maranathamedia.nl en het tweede 
boek van de website fatheroflove.info als PDF bestand of audioboek. 

Gelooft u dat Jezus werkelijk het karakter van de ware God openbaarde? Ik hoop 
dat u dat doet, zodat u troost kunt vinden, ware troost uit de bron van alle troost: 
van een God die barmhartig, genadig, geduldig en rijk aan goedheid en 
waarheid is. 
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Hoofdstuk 16 

Verkeringspraktijken 
Deze drie dingen zijn voor mij te wonderlijk, ja, vier zijn er die ik niet kan 
vatten: de weg van de arend in de lucht, de weg van een slang op een 
rots, de weg van een schip in het hart van de zee, en de weg van een 
man bij een meisje [maagd]. Spreuken 30:18-19. 

Wie zal een deugdelijke vrouw vinden? [aleph] Haar waarde gaat die 
van robijnen ver te boven. Spreuken 31:10. 

Voor degenen die zich voorbereiden op het huwelijk, als zij vruchtbaarheid in 
hun leven wensen en deze vruchtbaarheid willen delen met de volgende 
generatie, dan zullen zij vurig bidden dat de Heere hen naar de juiste partner in 
hun leven zal leiden. De wijze man geeft aan dat een deugdzame vrouw moeilijk 
te vinden is. De voornaamste reden hiervoor is dat de vaders en moeders van de 
meeste vrouwen niet deugdzaam zijn. De nadruk ligt vooral op de vader, want 
de Bijbel vertelt ons dat: 

Kleinkinderen zijn de kroon van de ouderen, en het sieraad van kinderen 
zijn hun vaders. Spreuken 17:6. 

Om een deugdzame jonge vrouw te worden, moet ze opgroeien in de 
aanwezigheid van een deugdzame vader of vaderfiguur. Ze moet weten dat ze 
kostbaar voor hem is en van hem woorden van bemoediging, steun en zegen 
ontvangt. Het vermogen van een jonge vrouw om de woorden van haar vader 
te koesteren en te ontvangen, hangt af van haar moeder. De moeder bepaalt 
hoeveel respect er wordt gegeven aan het hoofd van het huis door hoe zij zijn 
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woorden behandelt. Deze principes worden veel uitgebreider behandeld in het 
boek Life Matters beschikbaar op de website fatheroflove.info. 

Een jonge vrouw kan de tedere vriendelijkheid van een man leren zoals die door 
haar vader wordt belichaamd. Er is een sterke neiging voor een dochter om een 
man als haar vader te zoeken. Dit komt omdat ze in de atmosfeer van haar vader 
heeft geleefd, onbewust is geprogrammeerd om een man als hem te zoeken. 
Het zit in de vezels van haar wezen geschreven. Dit is geweldig als een jonge 
vrouw een goede vader heeft. Maar als ze een slechte vader heeft, dan heeft ze 
nog meer steun nodig van de bredere gemeenschap. Dit kan een grootvader, 
predikant of leraar zijn. Het beste voorbeeld van een vriendelijke en liefdevolle 
man is natuurlijk Jezus Christus. Wanneer zij over Zijn leven leest en over Hem en 
Zijn grote liefde voor ons mediteert, kan de atmosfeer om haar heen veranderen 
en zal het patroon van de man die zij zoekt meer gaan lijken op dat van een man 
die Christus ook zoekt en volgt. 

Een vader is geroepen om een voogd en beschermer van zijn dochter te zijn. 
Elke jongeman die haar hand in het huwelijk zou willen, zou toestemming van 
haar vader moeten vragen om de stap te zetten van normale vriendschap naar 
verkering. Deze jongeman mag geen affecties aan haar tonen, totdat hij 
toestemming heeft gekregen van haar vader of voogd. 

Wanneer een jongeman op zoek is naar een levenspartner om mee te trouwen, 
zal hij van nature ook op zoek gaan naar een vrouw die op zijn moeder lijkt. De 
vrouwelijke atmosfeer door de positieve invloed die de moeder in het huisgezin 
creëerde, zal de vertrouwde atmosfeer zijn waartoe hij zich van nature 
aangetrokken voelt in een jonge vrouw als het gaat om het huwelijksleven. 

Als een man geen reddende relatie met zijn Verlosser heeft en geen troost bij 
Hem vindt, dan zal zijn primaire motivatie zijn om een vrouw te zoeken om troost 
en intimiteit bij haar te vinden. Een onbekeerde man kan instinctief de vrouw 
aanbidden en zal verlangen dat zij het gebrek aan troost die hij voelt grotendeels 
moet opvullen.  

In de praktijk betekent dit, dat hij niet primair een zegen en een troost voor zijn 
vrouw wil zijn, maar dat zijn eerste gedachten eerder zijn eigen zelfzuchtige 
troost is. We worden herinnerd aan het vers dat zegt: 
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En u bent volmaakt geworden in Hem, Die het Hoofd is van iedere 
overheid en macht. Kolossenzen 2:10. 

Een man zijn geestelijke en emotionele volkomenheid is in Christus te vinden. 
Christus ademt de mannen de troost in die Hij ontvangt van het wonen in de 
boezem van de Vader. Het is vanuit de volkomenheid die een man in Christus 
heeft gevonden dat hij deze volkomenheid met een vrouw wil delen. Laten we 
in deze context dit vers eens bekijken: 

Ook zei de HEERE God: Het is niet goed dat de mens alleen is; Ik zal een 
hulp voor hem maken als iemand tegenover hem. Genesis 2:18. 

Dit vers wordt vaak begrepen in de context dat Adam op één of andere manier 
tekortschoot. Toch was er geen persoonlijk tekort in Adam. Het probleem is dat 
de grote vreugde die hij voelde, uitdrukking en vergroting nodig had. Door de 
vreugde van de Vader en de Zoon met zijn vrouw te delen, is de vrouw een hulp 
of steun voor hem bij het uiten van deze vreugde. Door iemand te hebben die 
vergelijkbaar is met hem, kon hij haar vertellen hoe geweldig onze Vader is en 
haar vertellen over de liefde die hij in Hem heeft gevonden. Vervolgens kon hij 
zijn karakter ontwikkelen door de vreugde en zegen die hij heeft ontvangen, 
over haar uit te storten. 

De agape-liefde van God moet worden uitgedrukt en gedeeld om te groeien, en 
Eva hielp Adam in dit proces. Veel mannen voelen de last van eenzaamheid 
omdat ze niet compleet zijn in Christus. Daarom zullen ze hun principes 
opgeven om troost te vinden bij de vrouw. Maar die troost kan alleen bij God 
gevonden worden. De man die troost vind bij God, zal deze troost willen delen 
met een vrouw en haar zegenen zoals Christus hem gezegend heeft. Dankzij de 
troost die hij van Christus krijgt, zal hij niet de behoefte voelen om zijn normen 
te verloochenen. Hij zal niet toestaan dat ontmoediging hem regeert, zelfs niet 
als Satan hem via vrouwen verleidt.  

De man en de vrouw waren gemaakt naar het beeld van God en Zijn Zoon. Het 
was niet goed voor de Vader om alleen te zijn, daarom bracht Hij Zijn Zoon voort 
naar Zijn beeld in de eeuwige domeinen. Wilt u hierover meer weten, zie dan 
het boek De wijsheid van God op de website maranathamedia.nl. De Zoon is de 
glans en uitvergroting van de Vader Zijn heerlijkheid in karakter. De Zoon haalt 
ook Zijn liefde, barmhartigheid en genade uit de Vader in Zijn verzoeken en 
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smeekbeden aan Hem. De Zoon van God doet geen verzoek aan de Vader die 
de Vader niet wil geven. De Vader houdt ervan om te geven, en wanneer er 
passende verzoeken aan Hem worden gedaan, schept Hij er behagen in om 
deze verzoeken te vervullen. 

Wanneer Eva haar echtgenoot voor bepaalde dingen vroeg, was het zijn vreugde 
die aan haar te geven. Dit versterkte Adams karakter en hielp hem om meer op 
God te lijken. Voor Eva zorgde het feit dat Adam voor haar zorgde ervoor dat, zij 
de liefde van God op een tastbaardere manier kon ervaren, wat haar grote 
vreugde bezorgde. De vrouw is de glans en heerlijkheid van de man. 

Een man moet het hoofd namelijk niet bedekken, omdat hij het beeld 
en de heerlijkheid van God is. De vrouw is echter de heerlijkheid van de 
man. 1 Korinthe 11:7. 

Zoals de man zegen en troost in Christus ontvangt, zo geeft hij deze troost en 
zegen op een verheven manier door aan zijn vrouw en als zodanig wordt de 
vrouw de afstraling van de man zijn heerlijkheid. 

De beste manier voor een man om troost van God te ontvangen is om gezegend 
te worden door zijn aardse vader tijdens het opgroeien. Een vader spreekt 
identiteit en zegen in zijn zoon. Een vader zal zichzelf modelleren naar onze 
hemelse Vader die dit tegen Zijn Zoon zei: 

En zie, een stem uit de hemelen zei: Dit is Mijn geliefde Zoon, in Wie Ik 
Mijn welbehagen heb! Mattheüs 3:17. 

Een zoon die leert om te vertrouwen op een godvruchtige vader en zich aan 
hem onderwerpt, zal het gemakkelijker vinden om zijn hemelse Vader te 
vertrouwen en zich aan Hem te onderwerpen. Voor degenen die geen 
godvruchtige vader hadden of geen vader hadden, kan deze plek worden 
ingevuld door een godvruchtig mannelijk rolmodel, bijvoorbeeld een predikant 
of leraar. We zien Paulus in deze hoedanigheid opereren met Timotheüs: 

Dit gebod leg ik u op, mijn zoon Timotheüs, in overeenstemming met 
de profetieën die voorheen over u uitgesproken zijn, opdat u in deze 
dingen de goede strijd strijdt. 1 Timotheüs 1:18. 

Het zoonschap van Timotheüs bij Paulus was gebaseerd op het feit dat 
Timotheüs het onderricht en de Geest ontving die in Paulus waren. De hechte 
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band tussen hen was een kracht en bemoediging voor Timotheüs om hem te 
helpen de strijd van de Heere te voeren. 

Terugkerend naar de principes van het vragen om toestemming om de hand 
van een jonge dame te nemen tijdens het hofmaken, zal ik een aantal van mijn 
ervaringen delen.  

De Heere Jezus Christus kwam op een krachtige manier in mijn leven toen ik 18 
jaar oud was. De vreugde van het vertrouwen en geloven dat mijn zonden 
vergeven waren, bracht mij enorm veel troost. Ik vond zoveel vreugde in het 
lezen van de Bijbel en geestelijke boeken die mij leerden over Christus. Ik vond 
een compleetheid in Christus die mijn ziel bevredigde. Een tijd lang legde ik alle 
gedachten aan trouwen opzij. Ik wilde gewoon de vreugde delen die ik in 
Christus had gevonden. Het was de Heere Jezus die mij door een reeks 
omstandigheden heen leidde naar mijn lieve vrouw. 

Op 24-jarige leeftijd nam ik deel aan een gezondheidstrainingsprogramma, 
omdat ik naast mijn evangelisatiewerk ook gezondheidszendingswerk wilde 
toevoegen. Tijdens dit trainingsprogramma stelde een gelovige oudere dame 
mij de vraag: "Is er geen jonge dame in je omgeving waar je interesse in hebt?" 
Ik zei dat ik volkomen tevreden was met mijn relatie met Christus. Ze drong nog 
wat verder aan: "Is er geen jonge dame met wie je graag over Bijbelse 
onderwerpen praat?" Ik dacht even na en Lorelle kwam in mijn gedachten. Ik gaf 
aan dat er iemand was die een echte interesse in de Heilige Schrift toonde en 
een verlangen had om dieper in het Woord van God te duiken. Ze drong er bij 
mij op aan om contact met haar op te nemen en haar uit te nodigen om de 
vriendschap te verdiepen. Haar methode was direct, maar dit is heel normaal 
voor Europese vrouwen. Het was precies wat ik nodig had om gemotiveerd te 
raken en op zoek te gaan naar een partner. 

Ik belde Lorelle, die op dat moment werkte in een bejaardentehuis en 
gehandicaptencentrum in het zuiden van Brisbane. Ze was erg blij met het 
telefoontje, omdat ze al een tijdje interesse in me had. We begonnen tijd met 
elkaar door te brengen, maar ik voelde me ervan overtuigd dat ik haar niet mocht 
aanraken door haar hand vast te houden, te knuffelen of te kussen. Ik was ervan 
overtuigd dat er eerst een geestelijke verbinding in Christus ontwikkeld moest 
worden. Ik dank de Heere dat Hij mij deze indrukken gaf van mijn studie in het 
Woord van God. Als een relatie niet alleen op het delen van geestelijke 
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onderwerpen kan staan, dan heeft het geen echte geestelijke basis waarop de 
relatie kan worden opgebouwd. 

Lorelle was opgegroeid in een huis waar sensuele kleding en make-up volledig 
werd vermeden. Ze kleedde zich eenvoudig en bescheiden. Ze was niet brutaal 
of flirterig. Ze gedroeg zich niet overdreven giechelig of dwaas. Ze bleef niet 
hangen in triviale of frivole dingen. Ik vond deze eigenschappen erg 
aantrekkelijk. Dus het voornaamste dat mij tot haar aantrok was haar liefde voor 
God en Zijn woord. Dit was en is de basis van onze vriendschap: Liefde voor God 
en Zijn woord. 

Op basis van de principes die we uit het woord van God hadden geleerd, wilden 
wij niet alleen maar tijd met elkaar doorbrengen voor onszelf, maar wilden we 
ook een zegen zijn voor de gemeenschap om ons heen. We namen deel aan 
kerkelijke hulpverleningsprogramma's, zongen samen in het koor en deden 
allerlei aanverwante andere activiteiten. 

Onze vriendschap begon zich aardig te ontwikkelen, toen Satan zijn invloed liet 
gelden en probeerde de relatie te verbreken. Helaas heb ik in mijn verleden veel 
films gekeken over mannen en vrouwen die niet van God hielden. Ik had in mijn 
vlees het verlangen ontwikkeld naar een vrouw die verleidelijk van aard was en 
zich sensueel kleedde.  

In mijn gebedsleven had ik gebeden dat deze dingen zouden verdwijnen. Ik was 
gestopt met het kijken naar films en televisie, maar de zaden die in mij waren 
geplant vanaf mijn tienerjaren hadden nog steeds invloed. Ik werd geplaagd 
door gedachten over uiterlijke fysieke schoonheid zoals uitgedrukt door de 
wereld. Dit deed mij twijfelen aan de richting van onze vriendschap. Helaas gaf 
ik toe aan de druk die Satan uitoefende en ik belde Lorelle en vertelde haar dat 
ik de relatie wilde beëindigen. Dit deed haar uiteraard pijn en ik heb spijt van 
mijn zelfzuchtigheid die ik heb laten zien. 

Als antwoord hierop zocht Lorelle troost in het woord van God en vond deze 
tekst: 

Schep vreugde in de HEERE, dan zal Hij u geven wat uw hart verlangt. 
Vertrouw uw weg aan de HEERE toe en vertrouw op Hem: Híj zal het 
doen. Psalm 37:4-5. 
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Eén van de betekenissen van de woorden schep vreugde [in het engels: delight] 
is "zacht en kneedbaar zijn." Ze besloot om zachte en kneedbare klei te zijn in de 
handen van de Pottenbakker en door Hem gevormd te worden door dit proces. 

Ze werd niet boos, maar door haar tranen heen claimde ze deze belofte. In de 
duisternis van dit moment straalde de schoonheid van haar karakter. In 
antwoord op haar gebed kwam de Geest van Jezus over mij terwijl ik aan het 
bidden was en sprak heel direct tot mij: "Als jij je van deze dame afkeert, zul je 
sterven," Ik schrok enorm. Het was een harde waarschuwing, maar in mijn hart 
wist ik dat het waar was. Ik wist dat ik werd beïnvloed door vleselijke verlangens, 
boven geestelijke nuchterheid en ik herkende dat deze waarschuwing werkelijk 
het resultaat zou zijn. 

Ik beleed mijn zonde en nam opnieuw contact op met Lorelle en vroeg om 
vergeving voor mijn dwaasheid. Ze vergaf me genadig. Er waren geen boze 
woorden; er was geen vergelding voor wat ik had gedaan. Dit is ware 
schoonheid van karakter en ik herkende het. 

Lorelle en ik waren betrokken bij het evangelisatiewerk in onze lokale gemeente. 
Ik was teamleider van een groep die Bijbelstudies gaf. Lorelle en ik kookten een 
maaltijd, nodigden anderen uit om bij haar thuis te komen en bestudeerden dan 
de Bijbel met hen. We begonnen ook samen te zingen en we namen samen 
enkele geestelijke liederen op met teksten uit de Bijbel.47 

Nadat wij ongeveer 3 maanden samen waren, besloten we om Lorelles ouders 
te bezoeken. Zij woonden in een andere stad, ongeveer 12 uur rijden van ons 
vandaan. Toen we op bezoek waren, greep ik de kans om een 
Bijbelstudiecontactpersoon te bezoeken die ook in Sydney woonde. Ze was 
stewardess en had interesse getoond in wat wij bestudeerden in de Bijbel. 
Lorelle en ik gingen haar ontmoeten bij haar ouders thuis. Ik was daar al één of 
twee keer eerder geweest en kende de ouders van deze jonge dame. Toen we 
aankwamen was de jonge dame er niet. Ik belde haar en ze was ergens anders. 
Ze vroeg of ik alleen kon komen. Ik was er niet zeker van, maar ze leek overstuur. 
Lorelle bleef bij haar ouders terwijl ik naar haar ging om haar te helpen. Toen ik 
aankwam, trof ik haar emotioneel in de war aan. Er was haar iets vreselijks 
overkomen toen ze op Bali was. Ik probeerde haar te troosten met Bijbelteksten 
en gebed. 
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Tegelijkertijd was Lorelle bij de ouders van dat meisje en kreeg ze stille hints dat 
ze wilden dat hun dochter een relatie met mij zou hebben. Dit was natuurlijk 
behoorlijk pijnlijk. Ik kwam kort daarna terug en toen we naar huis reden vertelde 
ze me wat ze meegekregen had. Dat gaf me een slecht gevoel. Ze vertelde me 
dat het moeilijk was geweest om te luisteren toen ik er niet was, en dat ze dacht 
aan mij die dit andere meisje aan het troosten was. Toen sprak ze met 
overtuiging: "Maar als dit haar hielp om dichter bij God te komen, dat was het de 
moeite waard." Ik was verbaasd. De meeste vrouwen die ik ooit ontmoet had, 
vertoonden een zekere mate van Jaloezie en spraken in een dergelijke situatie 
beschuldigende woorden. Toen ze op deze manier handelde, wist ik meteen dat 
dit het meisje was met wie ik moest gaan trouwen. Ze toonde zo'n blijvend 
vertrouwen in de Heere betreffende mij, dat ik diep onder de indruk was. 

Ik vertelde haar dat ik met haar vader wilde praten en zijn toestemming wilde 
vragen om de volgende stap in onze relatie te zetten. De bediening van de 
dood48 die zij ontving, bracht haar nog veel meer overvloedige genade. 

Ik heb eerder gezegd dat ik ervan overtuigd was Lorelle niet aan te raken totdat 
we een geestelijke relatie hadden ontwikkeld. Een deel van mijn basis voor deze 
redenering was dat Lorelle onder voogdij van haar vader stond. Omdat zij van 
hem was, zou elke poging van mij om haar aan te raken op een manier die een 
relatie met haar zou opbouwen zonder haar vaders goedkeuring, diefstal zijn 
geweest. 

Ik had de goedkeuring van haar vader nodig om de volgende stap in mijn 
verkering te zetten, voordat ik haar hand kon vasthouden. Ik ben blij dat ik dit 
advies heb opgevolgd. Fysieke aanraking tussen een bereidwillig stel verhoogt 
het dopamine gehalte in het lichaam en geeft een bijzonder goed gevoel. Een 
vader moet weten dat er voor zijn dochter gezorgd wordt voordat er een 
serieuze fysieke en chemische band ontstaat tussen een stel. 

Er zijn mensen die het idee bepleiten dat een stel elkaar helemaal niet aan moet 
raken voordat ze getrouwd zijn. Elk stel moet zijn eigen overtuigingen volgen. 
Volgens mijn begrip van het Goddelijke patroon begint het geestelijke zich eerst 
te openbaren in het fysieke. Als een echtpaar een sterk gevoel van troost heeft 
bij hun hemelse Vader en ze gezond en gediciplineerd eten en drinken, dan 
hebben ze een geestelijke basis en hoeven ze fysieke uitingen van genegenheid 
niet uit te stellen tot de bruiloft. 
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Dit sluit uiteraard geslachtsgemeenschap en lichamelijk contact uit dat dient als 
verleiding tot het voorspel van seksueel contact. Het sluit ook het volledig 
frontaal omhelzen van elkaar uit, waarbij het bekken het bekken raakt of bij de 
heupen met elkaar verbonden is, zoals ze zeggen. Deze acties plaatsen mensen 
in kwetsbare posities en stellen Satan in staat hen te verleiden. Binnen een 
huwelijkrelatie voelt dit soort knuffelen prettig aan vanwege de aanmaak van 
dopamine en oxytocine. Maar buiten het huwelijk kunnen deze gevoelens 
gemakkelijk leiden tot hoererij, als iemand geen sterke band heeft met onze 
troostende God of als hij of zij nog niet zo lang de waarheid begrijpt.  

Om de zaken in hun context te houden, moeten mannen bovenal toestemming 
hebben van de voogd van de vrouw. Als iemand in het verleden een immoreel 
leven heeft geleid en op dit gebied grote zwakheden heeft, is het wellicht het 
beste advies om haar op geen enkele manier aan te raken tot de bruiloft. Maar 
als iemand nog steeds zo denkt, dan moet men zich afvragen of hij of zij wel 
troost zal vinden bij de Vader en Zijn Zoon. Omdat we in een zondige wereld 
leven en omdat veel mensen een zondig leven hebben geleid, is het verstandig 
om haar helemaal niet aan te raken totdat de relatie in het huwelijk is bezegeld. 
Ik zeg dit alleen voor uw bestwil, maar het is geen bevel. 

Terug naar ons verkeringsverhaal, ik was een beetje nerveus voor dit gesprek dat 
ik met Lorelles vader zou hebben. Hij was een rustige, zachtaardige man en ik 
bad om wijsheid over wat ik tegen hem moest zeggen. Ik vertelde hem dat ik 
zijn dochter erg waardeer en dat ze tot eer is voor hem en zijn vrouw. Ik vertelde 
hem dat, zoals alles was op dat moment, ik graag met zijn dochter wilde trouwen 
met zijn toestemming. Ik beloofde hem dat ik voor haar zo goed mogelijk zou 
zorgen. Ik kijk nu terug en verwonder me over de genade van God om deze 
woorden in mijn mond te leggen. Zelfs terwijl ik schrijf, roept het diepe emoties 
van dankbaarheid op aan God die mij vertelde wat ik moest zeggen en doen. 

Lorelles vader zei niets, voor wat voelde als een eeuwigheid. Ik begon een beetje 
bang te worden voor zijn reactie. Maar toen glimlachte hij met tranen in zijn 
ogen, en zei dat ik zeker zijn toestemming had en dat hij me het beste wenste. 
Ik had een verbond met hem gesloten voor de bescherming en veiligheid van 
zijn dochter. De overeenkomst was tussen ons. Ik heb vaak nagedacht over deze 
overeenkomst die ik met hem heb gesloten en mijn verantwoordelijkheid voor 
zijn dochter. Ik heb besloten dat ik in de hemelse stad aan mijn schoonvader zijn 
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dochter zal voorstellen en hem zal vertellen dat ik, door Gods genade, mijn 
belofte om voor haar te zorgen, heb gehouden. 

Destijds begreep ik de volledige implicaties van deze daad niet, maar nu besef ik 
dat vruchtbaarheid op deze manier van generatie op generatie wordt 
doorgegeven: een verbond tussen een vader en een toekomstige zoon is een 
verbond om voor zijn dierbare dochter te zorgen. Ik huil van vreugde als ik denk 
aan de echo's van het verbond dat God sloot met Zijn Zoon om voor Zijn 
dochter te zorgen, de gemeente, en aan Christus' vastberadenheid om de 
dochter van de Vader aan Hem voor te stellen en Hem te vertellen: "Ik heb voor 
uw dochter gezorgd, Ik stel haar met vreugde aan u voor." 

Daarom zeg ik tegen jullie, mannen die op zoek zijn naar een vrouw: jullie 
moeten een verbond sluiten met de vader of voogd van een vrouw waarin jullie 
beloven voor haar te zorgen. Tegen de dames zeg ik dat het ideaal is om een 
vader of mannelijke verzorger in jullie leven te hebben, iemand waarvan jullie 
weten dat diegene van jullie houden, voor jullie zorgt en het beste met jullie 
voorheeft. Als u geen vader of mannelijke bloedverwant, kan uw voorganger of 
ouderling in uw gemeente deze rol ook op zich nemen. Laat er een verbond 
worden gesloten tussen vader en zoon voor de verlossing van de bruid. Dit zal u 
vele malen zegenen als u dit doet. 

Nog iets om te onthouden in een verkering is, om niet te veel tijd alleen door te 
brengen, vooral 's avonds of 's nachts. Breng tijd door in de gemeenschap en 
met anderen of met anderen om jullie heen. Als u tot in de avond alleen opblijft, 
kan de frontale lab minder goed functioneren. Hierdoor kan uw besluitvorming 
worden verminderd en kunnen er verkeerde keuzes worden gemaakt. Nieuwere 
koppels die alleen in een kamer blijven zitten en praten tot 2 uur 's nachts, is 
onverstandig. Goede ralaties hoeven niet overhaast te worden. Je hoeft jezelf 
niet in kwetsbare situaties te plaatsen om te groeien in je vriendschap. 

Geen enkele bespreking over verkering is compleet zonder het verhaal te 
vertellen van Abrahams zoektocht naar een metgezel voor Izaäk. Izaäk 
vertrouwde niet op zijn eigen overwegingen en impulsen om een goede vrouw 
te vinden. Hij had vertrouwen in de jarenlange ervaring van zijn vader om een 
vrouw voor hem te vinden. Een man zou zijn vader en moeder moeten 
raadplegen over een potentiële vrouw. Ze zullen dingen zien die jezelf niet kunt 
zien. De meeste jongen mannen zien in hun onervarenheid vaak alleen een 
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mooi jong gezicht en een lichaamsvorm die hem potentieel hypnotiseert; dit 
geldt zeker voor elke onbekeerde man. Dames, als een man uw hand zoekt, 
bepaal dan of hij Christus op de eerste plaats liefheeft. Uw vader of voogd kan u 
hierbij helpen.  

De verbintenis tussen man en vrouw moet een veilige plek zijn waar anderen 
zegeningen uit die relatie kunnen halen. Terwijl ik hierover nadacht toen Lorelle 
en ik overwogen om te trouwen, zei ik tegen Lorelle dat we een week apart 
moesten doorbrengen om te bidden en te mediteren over onze bereidheid om 
deze stap te zetten. Zou de vereniging van onze levens zegen brengen aan onze 
Vader en Redder? Zou het iedereen om ons heen zegenen en verheffend zijn 
voor de wereld? 

We werden gedwongen om over deze vragen na te denken omdat Lorelle een 
verzoek had gekregen om te gaan werken in Sydney, de stad waar haar ouders 
woonden. We moesten beslissen of we zouden trouwen en samen zouden 
verhuizen. Ik was gevestigd in onze lokale gemeente en  wist niet zeker of ik mijn 
werk daar moest opgeven voor de zielen waar ik voor zorgde. Dus brachten we 
wat tijd apart door. Nadat ik drie dagen had gebeden en nagedacht over het 
woord van God kreeg ik een telefoontje van een kennis uit Sydney. Hij bood mij 
een baan aan in een vakgebied waarvoor ik was opgeleid.  

Ik wist meteen dat dit de hand van God was die mij het benodigde teken gaf om 
naar Sydney te gaan. Ik belde Lorelle en zei: "Doe je mooiste jurk aan; we gaan 
vanavond uit eten." Ze was erg blij om dat te horen. Dus die avond presenteerde 
ik haar mijn huwelijksaanzoek in een spiritueel verbond. Ik vroeg haar:  

"Ben je bereid om jouw gaven en talenten met de mijne te combineren voor 
de verkondiging van de derde engel boodschap?" 

Onze huwelijksrelatie zou gebaseerd zijn op het prediken van het evangelie aan 
anderen. Het is de hoeksteen van ons huwelijk geweest voor de afgelopen 26 
jaar. Het is een verbintenis gebaseerd op een toewijding om anderen te dienen 
met de zegeningen en troost die we hebben ontvangen van onze hemelse 
Vader. Door anderen te zegenen zijn we zelf wonderbaarlijk gezegend. We 
hebben samen een aantal uitdagende wegen bewandeld, maar Lorelle was de 
hele weg mijn door God geschonken hulp. Mijn werk in het evangelie wordt 
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vergroot en bekroond door het getuigenis van haar zachtaardige karakter. Zoals 
het in de Spreuken staat, zo citeer ik u:  

Haar kinderen staan op en prijzen haar gelukkig, ook haar echtgenoot 
roemt haar: Spreuken 31:28. 

Ik bid dat u een aantal positieve principes hebt geleerd uit een relatie die de 
zegen van God heeft. We hebben onze uitdagingen het hoofd geboden zoals 
alle koppels in dit leven, maar door Gods genade hebben we ze samen het hoofd 
kunnen bieden. Ik ben zo dankbaar dat onze hemelse Vader mijn vrouw voor mij 
heeft uitgekozen. Terwijl ik genoot van mijn vreugde en compleetheid in 
Christus, bracht Hij de vrouw naar mij, om samen met mij onze Vader en Zijn 
eniggeboren Zoon te prijzen. 
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Hoofdstuk 17 

Principes voor  
een gelukkig huwelijk 

Het huwelijk is voor het leven. Verbintenissen die bedoeld zijn voor het leven 
kunnen niet worden gebouwd op grillen, fetisjen of verlangens naar troost die 
buiten onze geliefde Vader worden ontvangen. 

In de voorgaande hoofdstukken hebben we een aantal belangrijke principes 
uiteengezet die we hier graag nog eens samenvatten: 

1. Onze hemelse Vader is onze eerste bron van troost en intimiteit. Dit 
wordt ons ter beschikking gesteld door Zijn Zoon. 

2. Het huwelijk is gebaseerd op de relatie tussen de Vader en de Zoon, 
want wij zijn naar hun evenbeeld geschapen. Hun relatie opereert in 
het domein van onbaatzuchtigheid, geven en agape-liefde. Genesis 
1:26-27. 

3. Het huwelijk werkt op het principe van zowel geestelijke als fysieke 
vruchtbaarheid. Het zoeken naar troost in seks of het proberen om 
uzelf aantrekkelijk te maken om begeerd te worden, leidt tot een 
cultuur van zelfzuchtigheid, verslaving, onvruchtbaarheid en 
uiteindelijk de dood. 

4. Ieder mens draagt een atmosfeer met zich mee. De atmosfeer die in 
de relatie tussen man en vrouw wordt gecreëerd, wordt geërfd door 
de volgende generatie. Een atmosfeer van zelfzuchtigheid zal 
natuurlijk egoïsme kweken. Een atmosfeer van liefde, genade en vrede 
zal diezelfde eigenschappen in de volgende generatie kweken. 
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5. Sinds de mens door zonde is gevallen, is het voor een man of vrouw 
niet meer mogelijk om onzelfzuchtig te zijn zonder de Geest van 
Christus. Wij moeten de Geest van Christus elke dag ontvangen om 
liefdevol, barmhartig, genadig en vriendelijk te zijn. 

6. De sabbat is een speciale dat van rust, waarop een dubbele zegen van 
de Geest van Christus aan ons wordt gegeven, om gelijk te zijn aan 
Christus. Deze sabbat zegen wordt nog eens uitvergroot in tijd van de 
nieuwe maan en de jaarlijkse feesten. Als wij ons op deze tijden tot God 
wenden en erkennen dat wij Zijn Geest nodig hebben, zullen wij 
ontvangen in overeenstemming met ons verlangen naar de mate wij 
erom vragen.  

7. Een huwelijksverbond wordt gesloten tussen de vader of voogd van 
een vrouw, waarin staat dat zij door de toekomstige echtgenoot zal 
worden verzorgd. 

8. Het huwelijksverbond tussen man en vrouw moet een zegen zijn voor 
elkaar en voor de mensen om hen heen. Het huwelijk biedt anderen 
die daar binnen komen de kans, om deel te nemen aan de liefde, 
vreugde en vrede van dat huis. 

9. Omdat wij geschapen zijn naar het beeld van God en Zijn Zoon, zal de 
vrouw van nature alles wat zij bezit via haar man erven. Wanneer deze 
erfenis door zowel de man als de vrouw wordt erkend, zal de man zijn 
plicht om voor zijn vrouw te zorgen erkennen en de vrouw zal haar 
positie van dankbaarheid en onderdanigheid aan haar man op zich 
nemen, op eenzelfde manier als Christus dat doet aan Zijn Vader (1 
Korinthe 11:3). Voor meer informatie over dit principe verwijzen wij 
naar het boekje Oorspronkelijke liefde verkrijgbaar op 
maranathamedia.nl en het boek Life Matters verkrijgbaar op 
fatheroflove.info. 

10. Wanneer liefde in de harten van zowel de man als de vrouw werkzaam 
is, zal er geen sprake zijn van geweld, eisen, dwang, manipulatie, 
geschreeuw of enige vorm van misbruik. Dit zijn allemaal zelfzuchtige 
uitingen. 

In de afgelopen 25 jaar dat ik stellen met huwelijksproblemen heb begeleid, 
kwam het vaakst naar voren dat hun frustratie vooral voortkwam uit het feit dat 
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de andere partij niet het juiste deed. Als men op een gefrusteerde toon de fouten 
van zijn partner aankaart, lost men het probleem niet op. Het zal het probleem 
alleen maar verergeren. 

Als er één principe is dat ik met echtgenoten wil delen, dan is het wel: meet de 
kracht van uw woorden: 

Dood en leven zijn in de macht van de tong, wie hem liefheeft, zal de 
vrucht ervan eten. Spreuken 18:21. 

Als u een probleem zien bij uw vrouw, breng het dan naar de Heere en bid voor 
haar zonder iets te zeggen. Spreek woorden van bemoediging en zegen in haar 
leven. Ze moet weten dat u haar volledig waardeert en om haar geeft. Hoe 
problematischer de achtergrond van een vrouw is, hoe meer tederheid en 
geduld haar getoond moet worden. Dit vereist vaak de inspanning om uw kruis 
te dragen en Jezus te volgen. Dit vereist zelfverloochening en alleen Jezus kan u 
dit bieden. 

Elke keer dat we harde woorden tegen onze vrouwen spreken, vervloeken we 
haar. De atmosfeer van spanning en frustratie zorgt ervoor dat de vrouw zich 
nutteloos en veroordeeld voelt. Dit zal leiden tot vergelding en zelfdestructief 
gedrag. 

In de generatie waarin ik opgroeide, waren vrouwen doorgaans meer gefocust 
op een opgeruimd huis dan mannen. Aan de vrouwen wil ik adviseren, verwacht 
niet dat uw man automatisch net zo netjes is in het huis als u. Veel mannen zijn 
niet getraind in huishoudelijke taken. Ik in ieder geval niet. Het kostte tijd en 
oefening om te onthouden hoe ik mijn handdoek op de juiste manier moest 
ophangen en andere dingen in de badkamer moest doen om alles op orde te 
houden. Als u uw frustratie en woede hierover uitspreekt tegenover uw man, 
versterkt u zijn gedrag en als reactie op uw wrok zal hij u keer op keer 
teleurstellen. Verandering vereist liefde, geduld, geloof en vriendelijkheid. 

Een andere overweging is om uw huis te beschermen tegen invloeden die de 
communicatie met elkaar kunnen verstoren. Muziek, films, boeken en games die 
uit de wereld komen, brengen een bijbehorende atmosfeer met zich mee. Als u 
deze dingen in uw huis hebt, creëert het een bres waardoor Satan en zijn 
engelen zowel man als vrouw in verwarring kunnen brengen en irriteren. Satan 
probeert altijd een gelukkig huwelijk te vernietigen, want door dat te doen, 
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brengt hij oneer aan God en Zijn Zoon. Elke film die uit Hollywood komt, brengt 
een verkeerde invloed in uw huis. Elk tv-programma dat immoraliteit, moord, 
geweld en grof taalgebruik laat zien, zal een bres in uw huis veroorzaken. Deze 
dingen kunnen heel subtiel zijn in hun invloed, maar ze zullen u veel problemen 
bezorgen. 

Maakt u zich zorgen of u genoeg geld verdient of hebt om van te leven? Denk 
dan aan de woorden van Christus: 

Daarom zeg Ik u: Wees niet bezorgd over uw leven, over wat u eten en 
wat u drinken zult; ook niet over uw lichaam, namelijk waarmee u zich 
kleden zult. Is het leven niet meer dan het voedsel en het lichaam meer 
dan de kleding? Kijk naar de vogels in de lucht: zij zaaien niet en maaien 
niet, en verzamelen niet in schuren; uw hemelse Vader voedt ze 
evenwel; gaat u ze niet ver te boven? Wie toch van u kan met bezorgd 
te zijn één el aan zijn lengte toevoegen? En wat bent u bezorgd over de 
kleding? Kijk naar de lelies in het veld, hoe ze groeien; ze werken niet en 
spinnen niet; en Ik zeg u dat zelfs Salomo in al zijn heerlijkheid niet 
gekleed ging als één van deze. Als God nu het gras op het veld, dat er 
vandaag is en morgen in de oven geworpen wordt, zo bekleedt, zal Hij 
u niet veel meer kleden, kleingelovigen? Wees daarom niet bezorgd en 
zeg niet: Wat zullen wij eten? of: Wat zullen wij drinken? of: Waarmee 
zullen wij ons kleden? Want al deze dingen zoeken de heidenen. Uw 
hemelse Vader weet immers dat u al deze dingen nodig hebt. Maar zoek 
eerst het Koninkrijk van God en Zijn gerechtigheid, en al deze dingen 
zullen u erbij gegeven worden. Wees dan niet bezorgd over de dag van 
morgen, want de dag van morgen zal voor zichzelf zorgen; elke dag 
heeft genoeg aan zijn eigen kwaad. Mattheüs 6:25-34. 

Het kost wat moeite om u geen zorgen te maken over zulke dingen. Vaak moest 
ik op mijn knieën gaan en bidden totdat de stress die ik voelde daadwerkelijk 
afnam. Onze Vader in de hemel zal altijd voor ons zorgen als we Hem erom 
vragen. Soms worden we door moeilijke paden geleid vanwege onze blindheid 
voor de dingen die we doen, waardoor Satan ons kan lastigvallen en schaden. 
Als u weet dat onze Vader altijd barmhartig is dan weet u dat Zijn oor altijd 
aandachtig is voor uw gebeden. Het kan lang duren voordat dingen veranderen, 
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maar geloof groeit tijdens het wachten. Een laatste gedachte over dit onderwerp 
die u goed kent:  

Vrouwen, wees uw eigen mannen onderdanig, zoals aan de Heere, 
want de man is hoofd van de vrouw, zoals ook Christus Hoofd van de 
gemeente is; en Hij is de Behouder van het lichaam. Daarom, zoals de 
gemeente aan Christus onderdanig is, zo behoren ook de vrouwen in 
alles hun eigen mannen onderdanig te zijn. Mannen, heb uw eigen 
vrouw lief, zoals ook Christus de gemeente liefgehad heeft en Zich voor 
haar heeft overgegeven, opdat Hij haar zou heiligen, door haar te 
reinigen met het waterbad door het Woord, opdat Hij haar in 
heerlijkheid voor Zich zou plaatsen, een gemeente zonder smet of 
rimpel of iets dergelijks, maar dat zij heilig en smetteloos zou zijn. Zo 
moeten de mannen hun eigen vrouwen liefhebben als hun eigen 
lichamen. Wie zijn eigen vrouw liefheeft, heeft zichzelf lief. Efeze 5:22-28. 
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Hoofdstuk 18 

Scheiden en hertrouwen 
De hoge echtscheidingspercentages die in onze samenlevingen vandaag de 
dag voorkomen, zijn nog een bewijs van de blindheid voor de heerlijkheid van 
Gods karakter van liefde. In de Verenigde Staten is er elke 36 seconden één 
echtscheiding, ofwel 876.000 echtscheidingen per jaar. In hetzelfde land eindigt 
42% van de eerste huwelijken in een scheiding. Voor degenen die groenere 
weiden zoeken in een tweede huwelijk, wordt het nog erger: 60% van de tweede 
huwelijken eindigt in een scheiding en 73% van de derde huwelijken eindigt in 
een scheiding.49 Hieronder zijn de landen opgesomd met de hoogste 
echtscheidingspercentages in de wereld:  

1.              Wit-Rusland            68%  11.            Moldavië            52% 
   

2.        Russische Federatie     65%  12.     Verenigde Staten    49% 
   3.                   Zweden              64%  13.            Hongarije         46% 
   4.                     Letland             63%  14.              Canada           45% 
   5.                   Oekraïne             63%  15.           Noorwegen         43% 
   6.     Tsjechische Republiek    61%  16.            Frankrijk            43% 
   7.                       België                   56%  17.           Duitsland          41% 
   8.                    Finland              56%  18.          Nederland          41% 
   9.                   Litouwen            55%  19.        Zwitserland         40% 
   10.    Verenigd Koningkrijk     53%  20.             IJsland           39%50 
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Een echtscheiding is traumatisch genoeg voor de koppels, maar voor de 
kinderen die geboren zijn in een gezin die gaat scheiden zijn de effecten 
verwoestend. Ik bespreek meer over de impact op kinderen in het boek 
Identiteitsoorlog verkrijgbaar op maranathamedia.nl. 

Als een huwelijk toegewijd is aan Gods verlangen naar vruchtbaarheid, dan 
garandeert het idee van een scheiding een verbrijzeling van de volgende 
generatie, vooral als de scheiding plaatsvindt terwijl de kinderen nog thuis zijn. 
Met deze kennis zal een stel de Heere oprecht zoeken om een scheiding te 
voorkomen. 

De Bijbel spreekt over dit thema. Het is interessant om de woorden van Mozes 
met die van Christus te vergelijken: 

Wanneer een man een vrouw genomen heeft en met haar getrouwd is, 
en het gebeurt dat zij geen genade meer vindt in zijn ogen, omdat hij 
iets schandelijks aan haar gevonden heeft, en hij haar een 
echtscheidingsbrief schrijft, die in haar hand geeft en haar uit zijn huis 
wegstuurt, Deuteronomium 24:1. 

De woorden van Mozes klinken zeer hard, totdat Christus voor ons de betekenis 
interpreteerd: 

Zij zeiden tegen Hem: Waarom heeft Mozes dan geboden een 
echtscheidingsbrief te geven en haar te verstoten? Hij zei tegen hen: 
Mozes heeft vanwege de hardheid van uw hart u toegestaan uw vrouw 
te verstoten; maar van het begin af is het zo niet geweest. Mattheüs 
19:7-8. 

Jezus onthuld dat echtscheiding is voor degenen wiens harten verhard zijn. 
Mozes schreef deze wet niet als een levensprincipe; hij schreef het onder de 
inspiratie van God om de hardheid van de harten van mensen te weerspiegelen. 
De wet van Mozes bevat veel geboden die, net als een spiegel, de hardheid van 
de harten van mensen weerspiegelt, omdat de wet een spiegel is om de mens 
zijn zondigheid te tonen. Hier is nog een voorbeeld van de hardheid van 
mensen:  

Wanneer een man een meisje aantreft, een maagd die niet in 
ondertrouw is, en hij grijpt haar en slaapt met haar, en zij worden 
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ontdekt, dan moet de man die met haar geslapen heeft, aan de vader 
van het meisje vijftig zilverstukken geven, en zij zal hem tot vrouw zijn, 
omdat hij haar vernederd heeft. Hij mag haar al zijn dagen niet 
wegsturen. Deuteronomium 22:28-29. 

Dit werd geschreven vanwege de hardheid van de harten van mannen, maar 
vanaf het begin was dat niet zo. Moet een vrouw getrouwd zijn met een man 
die haar verkracht heeft? Dit zou ondenkbaar wreed en hard zijn voor de vrouw. 
Dit bevel in een spiegel spreekt tot mannen in de taal van mannen om hun 
zondige gedachten te laten toenemen (Romeinen 5:20). Het vertelt mannen 
ook: Als u een vrouw verkracht, dan zult u verantwoordelijk voor haar moeten 
worden. Het werkt als een afschrikmiddel voor mannen, maar het weerspiegelt 
ook de hardheid van denken van mannen en de gemeenschap dat hij door 
seksuele kracht bezit kan nemen van de vrouw. Er bestond in die tijd nog geen 
sociale zekerheid of staatszorg, dus als een vrouw seksueel werd uitgebuit, wilde 
geen enkele andere man haar. Wie zou er voor haar zorgen? Als een man een 
vrouw verkracht terwijl hij al deze dingen weet, en egoïstisch deze vermaningen 
negeert, toont dat de hardheid van zijn hart. Het is geen mindset van 
vruchtbaarheid, maar van de dood. De atmosfeer van een thuissituatie in een 
dergelijke relatie leidt alleen maar tot dood en verdriet voor de kinderen die daar 
geboren worden. 

De Bijbel is duidelijk wat God denkt over echtscheiding: 

Want de HEERE, de God van Israël, zegt dat Hij het wegsturen van de 
eigen vrouw haat, hoewel men het geweld bedekt met zijn gewaad, 
zegt de HEERE van de legermachten. Wees dus op uw hoede met uw 
geest en handel niet trouweloos. Maleachi 2:16. 

Dat zijn sterke woorden en met een goede reden. Echtscheiding is geen principe 
van vruchtbaarheid, maar van verdriet, onvruchtbaarheid, ziekte en dood. 
Wanneer een man of vrouw ervoor kiest om te scheiden, is dat omdat ze niet 
langer de Geest van Jezus in hun hart hebben. Wanneer Jezus heerst in het hart 
van een persoon, zal hij of zij geen echtscheiding zoeken. Dit voorkomt natuurlijk 
geen echtscheiding, want beide mensen in de relatie dienen te besluiten Jezus 
te verwelkomen om leiding te geven in hun leven. Als iemand weigert het 
huwelijk te eren en wil uittreden, voelt de overgebleven partij zich vaak 
machteloos om dit te voorkomen. 



 – 131 –  

Een scheiding is het natuurlijke gevolg van een situatie waarin mannen en 
vrouwen hun voornaamste troost zoeken bij een ander mens. Wanneer een 
vrouw zich niet gewaardeerd en ongewenst voelt, is ze geneigd de aandacht te 
zoeken van andere mannen die haar de dingen vertellen die ze wil horen. 
Mannen zullen haar verleiden met geschenken en haar vertellen dat ze mooi is, 
omdat ze troost zoeken door seks. Echte troost komt alleen van God via de 
kanalen die Hij heeft ingesteld. Er is geen echte troost in hoererij en overspel. 
Zoals we in het vorige hoofdstuk al zeiden: 

Maar zoek eerst het Koninkrijk van God en Zijn gerechtigheid, en al deze 
dingen zullen u erbij gegeven worden. Mattheüs 6:33. 

Wat moet een vrouw doen in een situatie waarin haar man gewelddadig wordt? 
Ten eerste moet ze bidden om wijsheid met betrekking tot haar eigen gedrag. 
Vrouwen kunnen gewilddadig zijn met hun tong. Wanneer een vrouw op een 
veeleisende en controlerende manier tegen haar man schreeuwt, zaait ze de 
zaden van geweld. Als ze haar man kleinerend en hem in het openbaar 
belachelijk maakt, zaait ze de zaden van geweld. De snelste manier voor een 
vrouw om geweld over zichzelf af te roepen, is door haar man verbaal en 
emotioneel te mishandelen. Mannen haten het om niet gerespecteerd te 
worden. 

Een man die geen fijne jeugd heeft gehad of uit een gescheiden gezin komt, zal 
het waarschijnlijk heel moeilijk vinden om met zo'n gebrek aan respect om te 
gaan. De trieste realiteit is dat als zijn moeder verbaal gewelddadig is tegenover 
zijn vader, hij zich onbewust aangetrokken voelt tot vrouwen die hem verbaal 
gewelddadig behandelen. Als u als vrouw Christus aanhangt en u probeert uw 
man niet te onteren en u in uw geest onderdanig bent zoals Christus dat zou 
zijn, en hij u nog steeds slaat, dan moet u zich terugtrekken. 

Er is onder geen enkele omstandigheid een excuus om een vrouw te slaan. Het 
is een schending van de huwelijksgelofte die u hebt afgelegd om van uw vrouw 
te houden en voor haar te zorgen. Een vrouw die door haar man wordt geslagen, 
of zelfs wanneer haar man door zijn vrouw wordt geslagen, moet, en ik herhaal, 
moet, een toevluchtsoord zoeken om de boodschap af te geven dat dit 
gewelddadige gedrag niet kan voortduren. Als een partner dit gedrag tolereert, 
dan stellen ze de ander in staat om door te gaan met hun mishandeling. De 
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atmosfeer in een huis waar een echtgenoot de partner slaat, is volkomen giftig 
voor de kinderen en uiteraard giftig voor de lijdende partner. 

Als een man bijvoorbeeld weinig tot geen berouw toont voor het slaan van zijn 
vrouw en haar de schuld geeft van de situatie, moet ze, ook al is ze christelijk en 
vriendelijk in haar woorden, haar toevlucht zoeken. Dit is een extreem moeilijke 
situatie. De oudsten en leiders van de gemeenschap moeten hierbij helpen. 
Hoewel het een potentieel conflict met andere mannen betekent, moet het 
worden aangepakt. 

Een vrouw moet zich voor een bepaalde tijd fysiek afzonderen van een man die 
gewelddadig is. Soms lijkt dit onmogelijk, maar als er een ondersteunende 
gemeenschap is, dan zou ze deze middelen moeten aanwenden om het 
huwelijk op de lange termijn in stand te houden. In een gewelddadige relatie 
blijven, vernietigt langzaam het geestelijke leven van een vrouw. De stress, angst 
en fysieke mishandeling putten de ziel uit en met een verzwakte verbinding met 
onze hemelse Vader wordt het vermogen om te herstellen onmogelijk. Wacht 
niet tot u een tweede keer wordt geslagen. Bid tot onze Vader dat hij u helpt een 
schuilplaats te vinden, zodat u uw gedachten weer op een rijtje kunt krijgen. 

Op dit moment worden er elke dag 137 vrouwen vermoord door hun partner of 
ex-partner in huiselijk geweld.51 Deze statistiek is onbeschrijflijk verschrikkelijk. 
Hoeveel leed brengt dit in de wereld? Hoeveel lijden veroorzaakt dit voor onze 
Heiland? In de VS worden dagelijks drie vrouwen door hun intieme partner 
vermoord.52 In afrika loopt dit cijfer op tot 50 vrouwen per dag. Dezelfde 
hoeveelheid is ook het geval in Azië. In Frankrijk is het één vrouw per drie 
dagen.53 In Australië is het één à twee vrouwen per week.54 Deze cijfers zijn het 
bewijs van een wereld die op het punt staat zichzelf te vernietigen. Onze 
maatschappij kan deze statistieken niet langer verdragen. 

Het is om deze redenen, dames, dat als u om uw man geeft, u zich in veiligheid 
moet brengen. Als u dat niet doet, kunt u heel goed door een zenuw inzinking 
bezwijken en dat kan uw ondergang betekenen. Woede die een man ertoe 
aanzet een vrouw te slaan is puur satanisch. 

Geweld tegen een andere ziel is bewijs van het gevoel van nietswaardigheid van 
de dader. Degenen van ons in gezegende christelijke gezinnen moeten bidden 
voor de wereld en voor Christus Die deze verschrikkelijke gebeurtenissen elke 
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dat moet gadeslaan. De wereld heeft een openbaring van het ware karakter van 
God nodig. Ik nodig u uit om het boek Agape te lezen, verkrijgbaar op 
fatheroflove.info om het diepere bijbelse bewijs van een werkelijk barmhartige 
God te verkennen. 

Wat moeten we denken van relaties waar geen geweld plaatsvind maar waarin 
geen vreugde ervaren wordt? Jezus geeft ons deze raad: 

Er is ook gezegd: Wie zijn vrouw verstoot, moet haar een 
echtscheidingsbrief geven. Maar Ik zeg u dat wie zijn vrouw verstoot om 
een andere reden dan hoererij, maakt dat zij overspel pleegt; en wie met 
de verstotene trouwt, pleegt ook overspel. Mattheüs 5:31-32. 

Jezus vertelt ons dat de enige reden waarom een man zou kunnen overwegen 
om van zijn vrouw te scheiden, is omdat zij overspel gepleegt. De meeste 
vrouwen die geliefd en gewaardeerd worden door hun echtgenoten, plegen 
waarschijnlijk ook geen overspel, maar het is altijd mogelijk. 

Het symbool van overspel wordt gebruikt om de manier te beschrijven waarop 
Gods volk zich tegenover Hem gedraagt wanneer zij andere goden aanbidden. 
Christus is de geestelijke echtgenoot van allen die deel uitmaken van de 
gemeente: 

Mannen, heb uw eigen vrouw lief, zoals ook Christus de gemeente 
liefgehad heeft en Zich voor haar heeft overgegeven, Efeze 5:25. 

Dit geheimenis is groot; maar ik spreek met het oog op Christus en de 
gemeente. Efeze 5:32. 

Toen Israël zich tot andere goden wendde, deed haar ware echtgenoot een 
beroep op haar: 

Voorwaar, zoals een vrouw haar levensgezel ontrouw wordt, zo bent u 
Mij ontrouw geworden, huis van Israël, spreekt de HEERE. Jeremia 3:20. 

U, vrouw die overspel pleegt, neemt in plaats van haar eigen man 
vreemde mannen! Ezechiël 16:32. 

God waarschuwt Israël in taal die ze begrijpen, dat ze zullen lijden omdat zij Hem 
verlaten. Maar na dit alles geeft God hen niet op. Luister hoe God spreekt tot Zijn 
eigenzinnige vrouw, de gemeente: 
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Ú zult uw schandelijk gedrag en uw gruweldaden dragen, spreekt de 
HEERE. Want zo zegt de Heere HEERE: Ik zal met u doen zoals u gedaan 
hebt: u hebt de eed veracht door het verbond te verbreken. Toch zal Ík 
denken aan Mijn verbond met u in de dagen van uw jeugd. Ik zal met u 
een eeuwig verbond maken. Dan zult u zich uw wegen herinneren en 
te schande worden, wanneer u uw zusters die ouder zijn dan u en 
degenen die jonger zijn dan u, hebt aangenomen. Ik zal u hen tot 
dochters geven, maar niet op grond van het verbond met u. Want Ík zal 
met u Mijn verbond maken. Dan zult u weten dat Ik de HEERE ben, 
opdat u eraan denkt, u schaamt en uw mond niet meer opendoet 
vanwege uw smaad, wanneer Ik voor u verzoening doe over alles wat u 
gedaan hebt, spreekt de Heere HEERE. Ezechiël 16:58-63. 

Zo behandelt God degenen die geestelijk overspel plegen tegen Hem. Ze zien 
ook de vrouw die betrapt werd op overspel in de tijd van Christus. Jezus 
veroordeelde haar niet voor haar zonde. Hij vergaf haar vrijelijk zoals Hij dat 
alleen kon doen, als Degene die haar gevormd en geschapen had. 

Jezus nu richtte Zich op en toen Hij niemand zag dan de vrouw, zei Hij 
tegen haar: Vrouw, waar zijn die aanklagers van u? Heeft niemand u 
veroordeeld? En zij zei: Niemand, Heere. En Jezus zei tegen haar: Dan 
veroordeel Ik u ook niet; ga heen en zondig niet meer. Johannes 8:10-11. 

Als uw man of vrouw een andere persoon ziet, moet u hem of haar dan 
veroordelen? Jezus veroordeelde de vrouw niet nadat zij in overspel viel. Onze 
Vader veroordeelt nooit mensen, op geen enkel moment. Maar degenen die 
zondigen, zullen zowel zichzelf als anderen veroordelen: 

Want ook de Vader oordeelt niemand, maar heeft heel het oordeel aan 
de Zoon gegeven, Johannes 5:22. 

Want God heeft Zijn Zoon niet in de wereld gezonden opdat Hij de 
wereld zou veroordelen, maar opdat de wereld door Hem behouden 
zou worden. Wie in Hem gelooft, wordt niet veroordeeld, maar wie niet 
gelooft, is al veroordeeld, omdat hij niet geloofd heeft in de Naam van 
de eniggeboren Zoon van God. Johannes 3:17-18. 

Als uw partner iemand anders aanziet terwijl u uw best heeft gedaan om trouw 
te zijn, veroorzaakt dat enorm veel pijn. Deze pijn kan woede en bitterheid 
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veroorzaken. De uiting van bitterheid helpt niet om verzoening te bereiken, 
maar verergert alleen de pijn. Het verlangen van onze hemelse Vader gaat uit 
naar degenen van ons, die door deze donkere, trieste vallei gaan. Hij wil uw 
troost en uw steun zijn. Zonder Zijn troost door Christus te ontvangen, is het 
onmogelijk dat genezing plaatsvindt in de relatie. Overweeg op deze 
momenten deze verzen: 

Kom naar Mij toe, allen die vermoeid en belast bent, en Ik zal u rust 
geven. Mattheüs 11:28. 

Werp al uw zorgen op Hem, want Hij zorgt voor u. 1 Petrus 5:7. 

Roep Mij aan in de dag van benauwdheid; Ik zal u eruit helpen en u zult 
Mij eren. Psalm 50:15. 

Alleen door de genade van de Heilige Geest kan een persoon door een 
beproeving als deze heen komen. Het is belangrijk om te onthouden dat u 
kostbaar bent voor onze Vader en onze Redder. Zij lijden met u mee als u leidt. 
Als u in tranen uitbarst, huilen Zij met u mee. Het veroorzaakt dat Zij lijden als Zij 
zien dat u in de problemen zit. 

Als u onze geliefde Vader de bron van uw troost hebt gemaakt, dan is het 
moeilijker voor andere mensen om u nietswaard te laten voelen. Als u uw troost 
en waarde in uw partner hebt gevonden, dan zult u helemaal kapot zijn.  

Jezus weet hoe het is om afgewezen te worden. Hij weet hoe het voelt om 
bespuugd te worden. Hij is gekwalificeerd om degenen te troosten die zich 
overweldigd voelen. Als u de afwijzing door uw partner u laat overweldigen, dan 
word u een andere persoon, een slechtere persoon. 

De meeste mensen proberen zichzelf te verharden om de pijn te stoppen. Maar 
als u uw hart verhardt, verliest u het meest kostbare dat u hebt: een teder hart. 
Laat uw hart niet verharden door Satan; geef het aan de Trooster, aan de Heere 
Jezus, die u kan vervullen met blijvende kracht, troost en zegeningen. 

Wat als uw man porno kijkt? De kans dat dit gebeurt in onze technologische 
maatschappij is erg groot als er problemen zijn in de relatie. Een man die naar 
porno kijkt, is een overduidelijk teken dat zijn hemelse Vader niet zijn eerste bron 
van troost is. Hij verkeert in een verzwakte geestelijke toestand. Satan 
overweldigt hem met verleidingen. Tegen hem schreeuwen en hem vertellen 
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dat het slecht is, zal zijn schuldgevoel vergroten als hij nog enig geweten over 
heeft. Praat niet met woede in uw hart tegen uw man. Vergeet niet dat mannen 
niet denken als vrouwen. Hun emotionele gehechtheid is anders. Het is een 
honger en verlangen naar troost doormiddel van seks in de geest. Als u hem uw 
boosheid hierover toont, drijft u hem er in de meeste gevallen nog dieper in. 

Doe een beroep op uw man om te vragen of dit Gods wil is. Zelfs als de vraag 
dwaas lijkt, moet het proces van beroep ondernomen worden. Vraag hem op 
een zachte toon of hij er vrede mee heeft. Weest zoveel mogelijk als Jezus voor 
hem en draag het kruis uit de kracht van het gebed. 

Jezus vertelt ons dat het kijken naar een vrouw om haar te begeren, overspel is. 
Porno kijken is een schending van de huwelijksgelofte; het is het breken van de 
tien-geboden.  

Begin jaren 2000, toen internet begon te groeien, wilde ik een filter op mijn 
computer installeren om immorele afbeeldingen te voorkomen. Ik testte het 
filter op mijn browser en er kwamen wat afbeeldingen tevoorschijn. 
Nieuwsgierigheid nam onmiddelijk bezit van mij en ik begon naar een aantal 
foto's te kijken. Na een korte periode voelde ik een grote oorlog in mijn hoofd 
en mijn zenuwen leken in brand te staan. De Geest van God smeekte mij om niet 
dit pad naar de hel te bewandelen. De oorlog was groot in mijn hart en 
gedachten. Ik wist dat het beledigend was voor mijn hemelse Vader en dat het 
mijn Redder verwondde. De eerste 5 minuten gaf Satan het excuus dat het oké 
was omdat ik alleen mijn filter testte. Toen het 15 minuten was, kon ik dit excuus 
niet meer gebruiken. Na een half uur kon ik niet meer verder. Het conflict was te 
groot en ik dankte de Heere dat Hij mij van dit destructieve pad had gered. 

Want het vlees begeert tegen de Geest in, en de Geest tegen het vlees in; 
en die staan tegenover elkaar, zodat u niet doet wat u zou willen. Als u 
echter door de Geest geleid wordt, bent u niet onder de wet. Galaten 
5:17-18. 

Na deze korte confrontatie durfde ik niet meer naar iets dergelijks te kijken. Ik 
bad tot God om genade om deze dingen achter me te laten, en Hij heeft me 
wonderbaarlijk geholpen. Jezus is mijn Trooster en dit neemt de honger naar 
porno weg. Zoals ik al eerder aangaf, is dit een voortdurende strijd die van de 
mens vraagt dat hij zich elke dag aan God onderwerpt en vraagt dat de genade 
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van de Geest hem in zijn innerlijke mens versterkt. De wonderbaarlijke Bijbelse 
waarheid is dat de Geest van Christus in u kan wonen: 

Aan hen heeft God willen bekendmaken wat de rijkdom is van de 
heerlijkheid van dit geheimenis onder de heidenen: Christus onder u, de 
hoop op de heerlijkheid. Kolossenzen 1:27. 

Door de Geest krijgen wij de Geest van Christus: 

Want wie heeft de gedachten van de Heere gekend, dat hij Hem zal 
onderrichten? Maar wij hebben de gedachten van Christus. 1 Korinthe 
2:16 

De Geest van Christus begeert geen vrouwen, noch verlangt het ernaar om 
porno te kijken of naar afbeeldingen van naakte of schaars geklede vrouwen te 
kijken. Deze geest kan in ons mannen wonen. We hoeven alleen maar om Zijn 
Geest te bidden en te geloven dat we die zullen ontvangen. Bid zonder 
ophouden, zegt de Bijbel. Als u zich toch overweldigd voelt, kijk dan naar uw 
dieet, uw muziek en de dingen die u bekijkt. Het is onmogelijk om deze beelden 
te stoppen als men blijft kijken en luisteren naar dingen die demonen toestaan 
om u te verleiden tot seksuele perversie en immoraliteit. 

Voor elke pornovideo die een man bekijkt, moet hij op de oordeelsdag 
rekenschap afleggen. Niet dat God u zal veroordelen; maar wanneer wij de 
onbaatzuchtige liefde van God en Christus zien, en deze dan vergelijken met 
onze eigen zelfzuchtige, slechte verlangens, dan zullen de beelden die wij 
hebben gezien of de immorele seksuele handelingen die wij hebben verricht, 
als een molensteen om onze nek hangen om het leven te vermalen. Vlucht naar 
Christus en aanvaard Zijn vergeving nu, zodat u aan uw eigen veroordeling van 
uzelf zult ontsnappen. Want Jezus vertelt ons duidelijk: 

want met het oordeel waarmee u oordeelt, zult u zelf geoordeeld 
worden; en met welke maat u meet, zal er bij u ook gemeten worden. 
Mattheüs 7:2. 

Iedereen die zichzelf verontreinigt met het vlees van anderen, zal uiteindelijk 
beseffen dat hij kostbare zonen en dochters van de Vader heeft geschonden, die 
ook hun geestelijke broeders en zusters zijn. Als zo iemand niet gelooft in een 
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barmhartige God die nu zal vergeven, dan zal er uiteindelijk geen hoop meer 
zijn. De zelfveroordeling zal overweldigend zijn. 

Wie is dan vrij om te hertrouwen? Dit is de brandende vraag in veel hoofden. Wat 
als uw man of vrouw met iemand anders is? Veel mensen die weten wat de Bijbel 
schrijft, hopen stiekem dat hun partner er met iemand anders vandoor gaat, 
zodat ze vrij zijn om met iemand anders te trouwen. Dit is geen agape-liefde; dit 
is zelfzuchtigheid. Sommigen manipuleren zelfs hun partners en maken subtiel 
hun leven moeilijk, zodat ze naar iemand anders gaan. De manipulator wordt 
dan gezien als vrij om te hertrouwen, want zij hebben het huwelijk officieel niet 
gebroken. Zij waren ogenschijnlijk trouw in de ogen van degenen die 
toegekeken hebben. 

Als uw partner u verlaat voor iemand anders, wacht dan op de Heere. Gebruik 
alle mogelijke wegen om ze te laten inzien dat zij een fout hebben gemaakt. 
Degenen die direct een andere partner zoeken nadat hun partner is vertrokken, 
handelen niet volgens de Geest van Christus. Als u troost zoekt in Christus, dan 
hoeft u niet in de armen of boezem van een ander te zijn.  

Als uw partner van u scheidt en met een ander trouwt, wacht dan voor een tijd. 
Een hart dat gekneusd is door zo'n afwijzing is niet klaar om te hertrouwen. Een 
dergelijk hart heeft de tedere helende liefde van Christus nodig om klaar te zijn 
voor een nieuw huwelijk. Wij herinneren ons dat degenen die ervoor kiezen om 
te hertrouwen, een aanzienlijk hoger risico lopen dat het tweede huwelijk ook 
mislukt. Een menselijk persoon heeft een paar jaar nodig om zo'n gebeurtenis 
als deze te verwerken. Maak Christus uw Trooster en uw Genezer in plaats van 
een andere man of vrouw. 

In deze omstandigheden is het beter om geduldig en constant in gebed te zijn. 
Als uw echtgenoot de fout van zijn handelwijze inziet, kunt u hem herstellen. 
Onze Verlosser heeft dit voor Zijn gemeente gedaan. Hij heeft gewacht terwijl 
Zijn gemeente zich vaak als een hoer gedroeg. Als u bent gestruikeld en in de 
armen van een ander bent gevallen, maar nog niet bent gescheiden van uw 
eerste man of vrouw, en u erkent uw fout en geeft deze toe, dan kunt u uw 
huwelijk weer terug op de rails krijgen, vooral als er kinderen bij betrokken zijn. 

Velen denken dat wanneer iemand opzettelijk overspel pleegt, dit het einde voor 
hen is. Maar totdat uw oorspronkelijk trouwe partner van u scheidt en hertrouwt, 
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is er een kans op verzoening en genezing. De goede raad hier is om niet 
overhaast een nieuwe relatie te beginnen. 

Als een man of vrouw overspel pleegt en van zijn of haar eerste echtgenoot 
scheidt, hebben ze geen grond om met een ander te hertrouwen. Als hun 
oorspronkelijke echtgenoot hen heeft vergeven, dan mogen zij terugkeren. 
Maar als de trouwe partij met een ander trouwt, blijft de schuldige partij 
alleenstaand in de troost van Christus. 

Helaas maar ook begrijpelijk volgen de meeste mensen dit advies niet op. Maar 
als wij dit advies trouw zouden opvolgen, dan zou de onschuldige persoon 
moeten beseffen dat als hij hertrouwt, hij zijn voormalige partner aan een leven 
als alleenstaande overdraagt. 

De Bijbel schrijft, God haat echtscheiding. Wie wil er nou dingen doen die God 
haat? Waarom haat Hij dit? Omdat het indruist tegen het allerbeste dat Hij voor 
Zijn schepping wil. Door het niet opvolgen van Gods raad veroorzaakt 
onnoemelijk veel ellende en lijden. Verhard uw harten niet door 
echtscheidingscertificaten te schrijven. Dit is niet de manier van Christus om de 
dingen op te lossen. 

Als u een scheiding hebt doorgemaakt voordat u christen was, veroordeelt onze 
Vader u niet. U hebt niet gezondigd in het licht van de Bijbelse waarheid. Dit 
betekent niet dat er geen lijden zal zijn. Een gezin dat te maken krijgt met een 
scheiding is erg onstabiel en vol onzekerheid vanwege de aanhoudende 
relationele uitdagingen die zich voordoen. 

Er zijn nog veel meer specifieke vragen die over dit onderwerp gesteld kunnen 
worden. Ik heb geprobeerd om wat basisrichtlijnen op te stellen, en ik bid dat de 
God van alle troost u wijsheid zal geven als u over deze dingen nadenkt. 
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Hoofdstuk 19 

Alleenstaande  
of één ouder gezin 

Toen Jezus werd ondervraagd over het onderwerp echtscheiding, deed hij een 
interessante uitspraak: 

Maar Ik zeg u: Wie zijn vrouw verstoot anders dan om hoererij en met 
een ander trouwt, die pleegt overspel, en wie met de verstotene trouwt, 
pleegt ook overspel. Zijn discipelen zeiden tegen Hem: Als de zaak van 
de man met de vrouw er zo voor staat, is het beter niet te trouwen. Maar 
Hij zei tegen hen: Niet allen vatten dit woord, maar alleen zij aan wie 
het gegeven is. Want er zijn ontmanden die uit de moederschoot zo 
geboren zijn; en er zijn ontmanden die door de mensen ontmand zijn; 
en er zijn ontmanden die zichzelf ontmand hebben om het Koninkrijk 
der hemelen. Wie dit vatten kan, laat die het vatten. Mattheüs 19:9-12. 

John Wesley schreef het volgende over deze tekst: 

Er zijn eunuchen [in HSV ontmanden genoemd] die zichzelf tot eunuch 
hebben gemaakt omwille van het koninkrijk der hemelen. Gelukkig zijn 
zij! die zich van het huwelijk hebben onthouden (hoewel zonder het te 
veroordelen of te verachten), om dichter bij God te wandelen! Wie het 
kan ontvangen, laat hij het ontvangen. Dit is een genadig gebod (want 
dat is ongetwijfeld zo, want als je zegt dat zo iemand alleen kan leven, 
is niets zeggend. Wie heeft daar ooit aan getwijfeld?), het is niet 
ontworpen voor alle mensen: slecht voor de weinigen, die het kunnen 
ontvangen. Laten dezen het toch met vreugde ontvangen! 
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Wij zien dat Jezus zelf precies dit was. Hij leefde een alleenstaand leven, zodat Hij 
Zich volledig kon wijden aan het dienen van anderen. Onze Heiland liet dit 
voorbeeld geen negatieve invloed hebben op het huwelijk als instelling, want 
Zijn allereerste wonder vond plaats op een bruiloft. 

De relatie die Jezus met Zijn Vader onderhield, onthulde de volledigheid van de 
troost die Hij van Zijn Vader ontving. Op een gegeven moment sprak Hij over 
alleen zijn: 

Zie, de tijd komt en is nu gekomen, dat u uiteengedreven zult worden, 
ieder naar het zijne, en u Mij alleen zult laten; en toch ben Ik niet alleen, 
omdat de Vader bij Mij is. Johannes 16:32.  

Jezus kon het verdragen om door anderen afgewezen te worden, omdat Hij 
vertrouwen had in de liefde van Zijn Vader. De apostel Paulus, die ook het 
evangelie predikte als alleenstaande man,55 zei het volgende: 

Want ik zou wel willen dat alle mensen waren zoals ikzelf, maar ieder 
heeft zijn eigen genadegave van God, de één op deze wijze, de ander op 
die wijze. 1 Korinthe 7:7. 

Wij zien dat de twee grootste predikers van het evangelie, Christus en Paulus, 
alleenstaande mannen waren. Wat een geweldige dienst hebben zij de 
mensheid bewezen. Het zijn van een alleenstaande is een speciale roeping van 
God voor de dienst aan de mensheid. Toch is dit geschenk gebaseerd op een 
eenvoudig liefdevol geloof in de Vader en te vertrouwen op Zijn troost. Het is 
geen magische gave, maar een mens reageert op de prachtige waarheid van 
onze hemelse Vader en dient God en de mens in de positie van alleenstaande.  

Er zijn vandaag de dag velen die alleenstaand leven. Velen lijden aan 
eenzaamheid en aan gebrek aan intimiteit. Een deel van de reden hiervoor is dat 
onze maatschappij in het westen veel meer geïsoleerd is geraakt in 
gemeenschapszin. Het internet zorgt ervoor dat meer mensen digitaal 
communiceren in plaats van in fysieke samenkomsten. Dankzij technologie 
kunnen steeds meer mensen dingen zelfstandig doen, zonder de hulp van 
anderen. Anderen hebben een verschrikkelijke huwelijkservaring achter de rug 
en zijn bang om nog een relatie aan te gaan, maar ze verlangen nog steeds naar 
het gezelschap van anderen. 



 – 142 –  

Volgens recente onderzoeken neemt het aantal alleenstaanden toe.56 In 2017 
leefden 42% van de Amerikanen zonder partner en dat was een decenia eerder 
nog 39%. Eén ouder gezinnen zijn 8% van de totale bevolking. Deze cijfers liggen 
hoger in landen als Australië, Canada, de VS en Mexico; in deze landen ligt het 
cijfer rond de 10%. Deze cijfers zijn ongeveer de helft hiervan in landen als 
Zwitserland, Duitsland en Bulgarije, dat rond de 5% is. 

Vaak voelen alleenstaanden een stigma of schaamte over het alleen zijn. Het 
brengt vaak het gevoel met zich mee dat je  op de één of andere manier gefaald 
hebt in het leven. Veel vrouwen die het uitmaken met hun partner, vinden het 
moeilijk om een stabiel inkomen te hebben, terwijl ze hun kinderen opvoeden. 
Velen worden hierdoor gedwongen om van de bijstand te moeten rondkomen.  

Op het moment van de telling in 2016, waren er ongeveer 959.000 
eenoudergezinnen in Australië, waarvan 82% alleenopvoedende 
moeders waren. De meerderheid van de alleenstaande ouders met 
kinderen jonger dan vier jaar heeft geen betaald werk. In plaats 
daarvan is de kans drie maal zo groot dat ze onder de armoedegrens 
leven. Hun gemiddelde inkomen van $ 974 per week is ongeveer de helft 
van dat van alle huishoudens. Volgens de Australische raad voor de 
Socialezekerheid leeft ongeveer éénderde van de alleenstaande ouders 
en hun kinderen in armoede.57  

Hoewel het alleenstaand zijn in de Bijbel als iets positiefs wordt voorgesteld, is 
het in de maatschappij waarin de meesten van ons leven heel moeilijk om als 
alleenstaande rond te komen. De economische druk van westerse democratieën 
betekent dat alleen wonen vaak financiële problemen met zich meebrengt. Dit 
kan leiden tot depressie en nietswaardigheidsgevoel. 

Veel alleenstaande moeders in zulke situaties kunnen wanhopig worden om een 
partner te vinden om te kunnen overleven. Dit niveau van wanhoop of depressie 
door hun omstandigheden kan het onbedoelde effect van een soort relationele 
melaatsheid binnen een gemeenschap creëren. De kerk heeft de taak om wezen, 
weduwen en alleenstaanden te bezoeken (Jakobus 1:27). Veel echtparen zijn 
echter een beetje huiverig om een alleenstaande in hun gezin op te nemen of 
hem of haar in hun huis te laten wonen, omdat hun behoeftigheid een 
negatieve invloed zou kunnen hebben op de relatie van het echtpaar. 
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Voor mensen die moeite hebben met hun huwelijk, kan de angst om een 
kwetsbaar of potentieel wanhopig persoon in hun huis op te nemen, een 
belemmering vormen om hen te helpen. Alleenstaanden voelen zich vaak 
buitengesloten in de kerk en schamen zich voor hun alleenstaand zijn als ze al 
in de twintig of dertig zijn.  

Kerkgemeenschappen hebben een verantwoordelijkheid voor de 
alleenstaanden onder hen. Er is een grotere behoefte om hen uit te nodigen tot 
gemeenschap en hun huizen voor hen open te stellen. Er is ook behoefte voor 
moeders om echt mannelijke geestelijk leiderschap te hebben en een zegen 
voor hun kinderen te ontvangen. Jezus geeft hiervan het beste voorbeeld: 

En ze brachten kinderen bij Hem, opdat Hij hen zou aanraken, maar de 
discipelen bestraften degenen die hen bij Hem brachten. Maar toen 
Jezus dat zag, nam Hij het hun zeer kwalijk en zei tegen hen: Laat de 
kinderen bij Mij komen en verhinder hen niet, want voor zulke mensen 
is het Koninkrijk van God. Voorwaar, Ik zeg u: wie het Koninkrijk van God 
niet ontvangt als een kind, zal het beslist niet binnengaan. En Hij 
omarmde hen en terwijl Hij de handen op hen legde, zegende Hij hen. 
Markus 10:13-16. 

De beste troost die een kind kan ontvangen is gezegend te worden door Jezus. 
Moeders kunnen deze troost aan hun kinderen brengen in hun gebeden en in 
hun spreken over de liefde van God en Zijn Zoon. Zij kunnen hen ook zegenen 
door hen het evangelie te leren. Maar dit is niet genoeg voor een kind. Ze 
hebben de zegen van Jezus nodig om aan hen te worden doorgegeven door 
het werk van de predikanten en ouderlingen. 

Het verhaal van Jezus van hierboven was de hoeksteen van mijn evangeliewerk. 
Onze hemelse Vader spreekt door Zijn profeten over Zijn liefde, en onze zorg en 
aandacht voor de wezen en de weduwen. 

Vader van de wezen en Rechter van de weduwen: dát is God in Zijn 
heilige woning; Psalm 68:5. 

De HEERE bewaart de vreemdelingen, Hij houdt wees en weduwe 
staande, maar de weg van de goddelozen maakt Hij krom. Psalm 146:9. 
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leer goed te doen, zoek het recht! Help de verdrukte, doe de wees recht, 
bepleit de rechtszaak van de weduwe! Jesaja 1:17. 

De eerste troost die een mens boven alles nodig heeft, is de wetenschap dat hij 
een kind van God is, geliefd door zijn hemelse Vader. Het is één ding om dit te 
lezen, maar het is iets heel anders om het tot u te horen spreken en gezegend 
te worden met de woorden van onze hemelse Vader via een menselijk kanaal. 

Met dit doel voor ogen heb ik de boeken geschreven als Identiteitsoorlog, Life 
Matters, Oorspronkelijke liefde en Het goddelijke patroon van het leven. Het is 
met dit doel voor ogen dat wij tijdens de sabbat, de nieuwe maan en de 
feestdagen, waarop de Geest van onze Vader overvloedig stroomt, samen te 
komen om mensen op te roepen een zegen te ontvangen, een zegen zoals 
Jezus die gaf aan de kinderen die tot Hem werden gebracht. 

Om ervoor te zorgen dat alleenstaanden of alleenstaande ouders zich getroost 
en gezegend voelen, moet er in de gemeenschap een structuur zijn die hen 
zegent. Het is niet zo dat getrouwde stellen alleenstaanden moeten opnemen 
in hun huis. 

Er dient genoeg zegen in een gezin te zijn zodat alleenstaanden ook deel 
kunnen krijgen van die zegen, daarbij in die rust kunnen gaan en getroost zijn. 

Om dit te laten gebeuren is een heropbouw nodig van een maatschappij die 
door decennia van aanvallen op de gezinseenheid is gedecimeerd. In 2008 sprak 
ik met een paar vrienden over mijn visie op dit heropbouwproces. Ik sprak over 
de wens om een gemeenschap te bouwen waar echtparen in een harmonieuze 
relatie komen die grote zegeningen in het huis brengt. Vanuit deze zegeningen 
kunnen de vaderlozen en de weduwen of de alleenstaanden komen om te 
wonen en troost te vinden.  

Dit hele gemeenschapssysteem is gebaseerd op de volgende tekst uit de Bijbel, 
die aan Abraham werd gegeven: 

De HEERE nu zei tegen Abram: Gaat u uit uw land, uit uw familiekring 
en uit het huis van uw vader, naar het land dat Ik u wijzen zal. Ik zal u 
tot een groot volk maken, u zegenen en uw naam groot maken; en u 
zult tot een zegen zijn. Ik zal zegenen wie u zegenen, en wie u vervloekt, 
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zal Ik vervloeken; en in u zullen alle geslachten van de aardbodem 
gezegend worden. Genesis 12:1-3. 

Het huis van Abraham was groot. Hij had veel dienaren binnen zijn familie. Zijn 
huis was een gezegende plek waar anderen troost en gemeenschap konden 
vinden. Om in dit systeem te komen, moesten Abraham het systeem van 
Babylon achter zich laten. Hij moest naar een ander land gaan om dit systeem 
op te zetten. 

Vandaag worden wij geroepen om dit ook te doen. Wij moeten het Babylonische 
systeem verlaten in hoe relaties worden onderhouden, en in het kanaal van 
zegen en troost komen dat onze Vader voor ons heeft ontworpen. Ik heb het 
kerngedeelte van mijn visie beschreven in het boek Life Matters, verkrijgbaar op 
fatheroflove.info. 

In deze laatste dagen zendt de Heere een boodschap van herstel die de harten 
van de kinderen tot de vaders zal keren, en de harten van de vaders tot de 
kinderen (Maleachi 4:4-6). Het effect van dit werk zal als volgt zijn: 

De ellendigen en de armen zoeken water, maar het is er niet, hun tong 
versmacht van dorst. Ík, de HEERE, zal hen verhoren, Ik, de God van 
Israël, zal hen niet verlaten. Ik zal op kale hoogten rivieren doen 
ontspringen, midden in valleien bronnen. Ik zal de woestijn maken tot 
een waterpoel, het dorre land tot waterbronnen. Ik zal in de woestijn de 
ceder zetten, de acacia, de mirt en de oliehoudende boom. Ik zal in de 
wildernis de cipres plaatsen, samen met plataan en dennenboom, 
opdat men ziet en erkent, bedenkt en tevens inziet dat de hand van de 
HEERE dit gedaan heeft, en de Heilige van Israël het geschapen heeft. 
Jesaja 41:17-20. 

Dit zegensysteem is verankerd in de sabbatten. Het is door de sabbatten dat de 
Trooster, de Geest van Jezus, tot ons komt en onze eenzaamheid, verdriet en 
depressie geneest. Het moet zich openbaren in gezinnen, want zoals wij 
hierboven lazen, zullen "alle families [zo staat het in de KJV] van de aarde" 
gezegend worden in Abrahams zegen.  

Daarnaast zijn de kwalificaties voor leiderschap in Gods gemeente afhankelijk 
van het vermogen van de man om van zijn vrouw en kinderen te houden en 
voor hen te zorgen. 
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Een opziener nu moet onberispelijk zijn, de man van één vrouw, 
beheerst, bezonnen, eerbaar, gastvrij, bekwaam om te onderwijzen, 
niet verslaafd aan wijn, niet vechtlustig, niet uit op schandelijke winst, 
maar welwillend, niet strijdlustig en zonder geldzucht. Hij moet goed 
leiding geven aan zijn eigen huis, zijn kinderen onderdanig houden, in 
alle waardigheid. Want als iemand niet weet hoe hij leiding moet geven 
aan zijn eigen huis, hoe zal hij voor de gemeente van God zorg dragen? 
1 Timotheüs 3:2-5. 

Als u dit vers zorgvuldig bekijkt, zult u zien dat de zorg voor de gemeente 
gebaseerd is op een man die trouw is aan zijn vrouw en liefdevol voor haar en 
zijn kinderen zorgt. In dit huis kunnen gasten komen en er kan een gemeente 
worden gevormd rond dit gezin. Het zijn liefhebbende gezinnen die de bron van 
een kerkgemeenschap vormen. Het is niet zo dat iemand een diploma van een 
instelling nodig heeft om predikant te worden. Een predikant is iemand die de 
Vader en Zijn Zoon liefheeft door zijn nauwgezette studie van Gods woord en 
door de zegen die in zijn huis heerst, zodat anderen hierheen kunnen komen 
om te schuilen voor de hitte van de wereld. 

Daarom spreek ik tot de echtgenoten en echtgenotes. Jullie liefde voor elkaar is 
niet alleen om van te genieten door uzelf en uw kinderen. De kracht van die 
liefde moet gedeeld worden met de vaderlozen en familielozen. Laten we 
proberen de eenzame zielen in onze huizen uit te nodigen om met ons te 
communiceren. Deze verantwoordelijkheid kan niet rusten op één of twee 
families.  

Tegen de alleenstaanden zou ik willen zeggen: Ten eerste, onze hemelse Vader 
houdt heel veel van u. Hij denkt voortdurend aan u en verlangt ernaar u te 
troosten. Als u vervuld bent van de vreugde die van God door Christus stroomt, 
dan kunt u een zegen zijn. Als u vrolijk, aardig en liefdevol bent, is de kans veel 
groter dat u een liefdevolle betrouwbare metgezel vindt. Laat de atmosfeer om 
u heen er één zijn van vreugde, dankbaarheid en ijver, getemperd met 
zelfgeheersing en nederigheid. 

Voor een alleenstaande die gescheiden is door zijn of haar partner, kunnen de 
gevoelens van afwijzing hen enorm ontmoedigen. Ontmoediging kan leiden tot 
depressie, en dit creëert een atmosfeer van afwijzing om hen heen. Het is alsof 
u een bordje op uw voorhoofd plakt met de tekst "verwerp me" zonder een 
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woord te zeggen. Het is niet altijd mogelijk voor een persoon om zichzelf uit de 
duisternis van alleen zijn te halen en gezinnen zouden dit moeten proberen te 
onderscheiden en hen helpen met kameraadschap. Tegelijkertijd moeten wij 
allemaal altijd de Heere ons vertrouwen stellen. Als we gezelschap missen, 
kunnen we vragen en geloven dat de Heere zal voorzien. Piekeren over alleen 
zijn vergroot de kans op alleen zijn. Zoals de Bijbel zegt: 

Een man die vrienden heeft, kan het slecht vergaan, maar soms is er een 
echte vriend die meer toegewijd is dan een broer. Spreuken 18:24. [KJV: 
Een man die vrienden heeft moet zelf vriendelijk zijn, maar er is een 
vriend die dichter bij ons staat dan een broer.] 

Een persoon die klaagt dat hij geen vrienden heeft, vergroot de kans dat hij er 
geen heeft. Om vrienden te hebben, hebben we de opbeurende en lieve geest 
nodig die de kans op vrienden vergroot.  

Met betrekking tot alleenstaande moeders met kinderen, laat hen hun kinderen 
naar de ouderlingen brengen om gezegend te worden. De moeders in de tijd 
van Jezus vroegen Hem om hun kinderen te zegenen. Ouderlingen, zoek naar 
mogelijkheden om de kinderen van alleenstaande moeders te zegenen. Ze 
hebben een positieve mannelijke invloed in hun leven nodig om hen te vertellen 
dat God van hen houdt. Zij hebben de warme hand van zorg op hun schouder 
nodig, met de bemoedigende woorden: "Onze Vader in de hemel houd van u." 
Dit zijn zaden die vrucht dragen tot leven. 

Voor alleenstaande vaders met kinderen, u kunt uw kinderen elke dag zegenen, 
maar uw kinderen hebben ook een moeder nodig. De gemeente wordt 
gesymboliseerd door een vrouw en is ontworpen voor de zorg voor kinderen. 
Moeders in Gods gemeente kunnen deze kinderen extra liefde en genegenheid 
tonen, zodat ze weten dat ze waardevol zijn voor onze Vader en Redder. 

Laten we vooral de waarheid onthouden die zegt: "Mijn God zal in al uw 
behoeften voorzien" en "Vraag en u zult ontvangen." 
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Hoofdstuk 20 

Gelijke geslacht 
Het onderwerp van huwelijken van hetzelfde geslachts is een vraag die 
miljoenen mensen over de hele wereld bezighoudt. In veel landen is het nu 
legaal voor mannen om met mannen te trouwen en vrouwen om met vrouwen 
te trouwen. De demografie verschilt van land tot land, maar naar verluidt heeft 
ongeveer 3% tot 4% van de bevolking een relatie met iemand van hetzelfde 
geslacht.58 Het argument ten gunste van homoseksualiteit heeft vooral te maken 
met de vrijheid van meningsuiting, gelijkheid voor de wet en het feit dat het een 
eigenschap is waarmee men geboren is. 

Relaties tussen mensen van hetzelfde geslacht waren in veel landen nog maar 
enkele decennia geleden een misdaad. Er is veel veranderd in onze 
samenlevingen om hen die op deze manier willen leven en zichzelf willen uiten, 
te betrekken.  

In Australië is er veel controverse ontstaan over deze kwestie, omdat een 
bekende rugbyspeler, Israël Folau, publiekelijk heeft verklaard dat 
homoseksuelen in de hel belanden als ze zich niet bekeren. In zijn online post 
werd homoseksualiteit op een rijtje gezet met dieven, dronkaards, overspelers, 
hoereerders en afgodendienaars. Hierdoor verloor de miljoen dollar rugbyspeler 
zijn baan. Het heeft ook de natie verdeeld en veel woede gecreëerd aan beide 
kanten van de discussie. Dit is de Bijbeltekst waar Israël Folau uit citeerde:  

Of weet u niet dat onrechtvaardigen het Koninkrijk van God niet zullen 
beërven? Dwaal niet! Ontuchtplegers, afgodendienaars, overspelers, 
schandknapen, mannen die met mannen slapen, dieven, 
hebzuchtigen, dronkaards, lasteraars en rovers zullen het Koninkrijk van 



 – 149 –  

God niet beërven. Sommigen van u zijn dat wel geweest, maar u bent 
schoongewassen, maar u bent geheiligd, maar u bent 
gerechtvaardigd, in de naam van de Heere Jezus en door de Geest van 
onze God. 1 Korinthe 6:9-11. 

De Bijbel geeft een heel direct antwoord op de vraag over homoseksualiteit. De 
reden waarom veel mensen deze sterke uitspraken uit de Heilige Schrift niet 
graag presenteren, is omdat het zo hard lijkt. 

De populaire, traditionele christendom leert dat God mensen levend zal 
verbranden voor hun zondige levens. Het leert dat het een eeuwig lijden is in de 
vlammen van de hel. Het polulaire christendom wekt dus de indruk dat God zegt: 
"Als u niet doet wat Ik u zeg, dan zal Ik u levend verbranden en u voor eeuwig 
laten lijden." De gedachte hieraan is zo verschrikkelijk dat veel mensen gewoon 
geen relatie met zo'n God willen. Wie kan hen dat kwalijk nemen? 

Kunnen we werkelijk zeggen dat mensen die zich aan zo'n God onderwerpen, 
ware vrijheid van geest ervaren? De enige reden dat zij niet schreeuwend van 
pijn in de vlammen van de hel zullen zijn, is omdat ze zich hebben onderworpen 
aan Gods eisen. De trieste realiteit is dat dit de gangbare methode is hoe alle 
despotische dictaturen opereren: gehoorzaam de leider of u zult intens lijden. 

Ik heb vrienden die een homoseksueel georiënteerd zijn en ik heb ook meer 
bijzonder simpatieke mensen ontmoet die deel uitmaken van de 
homogemeenschap. Mijn observatie is dat velen van hen creatief en kunstzinnig 
zijn. Velen zijn extreem intelligent en hebben een sterk begrip van geschiedenis 
en wetenschap. De gedachte aan een God die zo straffend, tiranniek en 
sadistisch is, is weerzinwekkend voor hun gevoeligheden. Omdat zij van nature 
gevoelig zijn, verwerpen ze de God van de Bijbel en dus ook de vermaningen 
die de Bijbel bevat. 

Dit komt terug op wat de apostel Paulus schreef in Romeinen 1. Wat is het dat 
mensen in de richting van hoererij en homoseksualiteit leidt? 

Want de dingen van Hem die onzichtbaar zijn, worden sinds de 
schepping van de wereld uit Zijn werken gekend en doorzien, namelijk 
én Zijn eeuwige kracht én Zijn Goddelijkheid, zodat zij niet te 
verontschuldigen zijn. Want zij hebben, hoewel zij God kennen, Hem 
niet als God verheerlijkt of gedankt, maar zij zijn verdwaasd in hun 
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overwegingen en hun onverstandig hart is verduisterd. Terwijl zij zich 
uitgaven voor wijzen, zijn zij dwaas geworden, en hebben zij de 
heerlijkheid van de onvergankelijke God vervangen door een beeld dat 
lijkt op een vergankelijk mens, op vogels en op viervoetige en kruipende 
dieren. Romeinen 1:20-23. 

Het is de verandering in het beeld dat men van God heeft, waardoor mensen 
opstandig worden en afwijzend staan tegenover wat zij beschouwen als de God 
van de Bijbel en Zijn richtlijnen. Als de mensen de waarheid van het evangelie 
zouden leren, namelijk dat God barmhartig, genadig en liefdevol is, dat Hij nooit 
geweld gebruikt en niemand veroordeelt, zou dat een heel andere houding tot 
gevolg hebben. Ik heb vele jaren besteed met het proberen om het leven van 
Jezus te harmoniseren met de God die geopenbaard is in het oude testament. 
Mijn conclusies uit dit onderzoek zijn te vinden in het boek dat ik schreef, 
genaamd Agape. U kunt dit boek downloaden van fatheroflove.info of bekijk de 
video serie op dezelfde website. 

De waarheid is dat God nooit iemand heeft veroordeeld die een homoseksuelse 
levensstijl heeft gekozen. Jezus heeft ons duidelijk verteld dat de Vader niet 
veroordeelt en Hij evenmin. 

Want ook de Vader oordeelt niemand, maar heeft heel het oordeel aan 
de Zoon gegeven, Johannes 5:22. 

U oordeelt naar het vlees, Ik oordeel niemand. Johannes 8:15. 

Iedere persoon die op deze aarde geboren is, is een kind van God. Al Zijn 
kinderen heeft Hij bijzonder lief. Hij veroordeelt niemand. 

Wanneer mensen leren dat God zeer wreed is, dat Hij mensen voor eeuwig laat 
verbranden, of dat Hij ze zelfs laat verbranden terwijl ze het uitschreeuwen van 
de pijn, zullen elders troost zoeken. Als God geen plek van troost is, dan zoeken 
mensen troost in één van de plezierigste ervaringen die de mensheid ooit heeft 
gehad. 

Om het trauma te vergeten van het geleerde dat God zondaars verbrandt en 
vernietigt, zoeken ze troost en intimiteit in hun seksualiteit. Dat is volkomen 
begrijpelijk. Als er geen troost is in de God die het christendom leert, dan moet 
troost ergens anders worden gevonden. Het is waar dat veel christenen beweren 
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dat God homoseksualiteit heeft geschapen en dat het in zijn geheel niet 
verwerpelijk is. Deze reactie is begrijpelijk, maar het is een standpunt dat niet 
vanuit de Bijbel wordt uitgelegd. Bovendien wordt de Bijbel aangepast om 
tegemoet te komen aan de behoefte van de mensheid aan deze troost. 

In de context van de Bijbel is ieder mens een kind van God; dit is de 
fundamentele en essentiële identiteit van ieder mens. Er kan sprake zijn van een 
langdurig trauma als kinderen niet zeker weten of hun ouders van hen houden, 
of denken dat hun ouders niet het beste met hen voor hebben. En ditzelfde 
principe geldt ook voor onze hemelse Vader. Veel mensen zijn onzeker over hun 
identiteit vanwege verwarring en misverstanden over hun relatie met hun 
Schepper. Ze zoeken troost en vrijheid van een monsterlijk beeld van God en 
verwerpen daarom de Vader van Jezus Christus. De nietswaardigheid en 
onzekerheid die uit dit proces voortkomen, waar we uitgebreid over hebben 
gesproken, komen ook tot uiting in onze menselijke relaties met elkaar. 

Homoseksualiteit valt buiten de grenzen van de biologische voortplanting. De 
seksuele ervaring van een man en een vrouw is bedoeld om de band tussen de 
partners te versterken, zodat er kinderen kunnen worden geboren. Ook moet de 
band sterk blijven, zodat de kinderen grootgebracht kunnen worden. 
Homoseksualiteit beweegt zich buiten deze natuurlijke mogelijkheid vruchtbaar 
te zijn en zich te vermeerderen. 

Wanneer een koppel in hun identiteit als een zoon of dochter van God opereert, 
is hun seksuele ervaring niet hun identiteit. Het is een uiting van vruchtbaarheid 
van hen. Hun seksuele ervaring was niet alleen bedoeld om het doel van een 
liefdesverbintenis te bevredigen, maar eerder om de verbintenis tot uitdrukking 
te brengen die verband hield met de schepping van een nieuw wezen. Zo 
functioneert seksualiteit binnen het gebod om vruchtbaar te zijn en zich te 
vermeerderen. 

Toen Adam Eva als zijn voornaamste bron van troost koos in plaats van God, 
bracht hij de mensheid ertoe om seks het doel van de verbintenis te maken. Voor 
degenen die kinderen willen, wordt dit principe van seks als einddoel enigszins 
afgezwakt door het stichten van een gezin. 

Naarmate mannen meer en meer behoefte kregen aan seks, ontwikkelden ze de 
principes van prostitutie en pornografie in hun omgang tot vrouwen. Mannen 
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gingen vrouwen tegelijkertijd verafgoden en verachten. Er vond een transitie 
plaats in de aard van de mens, en het bevredigen van zijn basale passies werd 
de god van troost in plaats van de Schepper. Mannen worden gekenmerkt door 
seks omdat het het einddoel is van hun meest gekoesterde gedachten. 

Wanneer mannen hun focus van vruchtbaarheid en voortplanting verschuiven 
naar seksualiteit, dan wordt het onbelangrijk of deze seks met een man of met 
een vrouw is. Homoseksualiteit is de verzegeling van deze transitie van 
vruchtbaarheid naar seksualiteit, want er kan geen mogelijke natuurlijke stappen 
zijn van voortplanting door de lichamen van twee mannen of van twee 
vrouwen. Dit betekent dat de schepping van nieuw leven daardoor is gestopt bij 
de overweging in de seksuele ervaring. 

Wanneer de mens een tirannieke visie heeft van God, is het volkomen 
begrijpelijk dat hij troost zoekt in seks in plaats van God. Maar deze transitie 
verheft seks in een raamwerk waarvoor het nooit bedoeld was. 

In Sydney, Australië, is er een festival genaamd "Mardi Gras". Het is één van de 
grootste LGBT-parades en festivals ter wereld. Het evenement is een 
tentoonstelling van het vlees door het blootstellen van het menselijk lichaam, 
wat vreemd gedrag inhoudt ter "ere" van minder algemeen geaccepteerde 
vormen van menselijke seksualiteit. Het is een aanbidding van de seksuele 
ervaring en de vrijheid van expressie ervan. Dit maakt het volkomen logisch voor 
mensen die zich zo afgestoten voelen door de God die christenen hun willen 
presenteren. Vanwege de afkeer die zij voelen voor deze God, zullen ze elders 
troost zoeken. 

Het is hypocriet voor mannen en vrouwen die seks tot hun focus in een relatie 
hebben gemaakt,  dat er mensen zijn die zich uitspreken tegen 
homoseksualiteit. De obsessie met seks bij heteroseksuelen gaat op natuurlijke 
wijze over in een obsessie met seks bij homoseksuelen. Wat mannen 
aantrekkelijk vinden aan het hebben van andere mannen is dat ze allebei echt 
hetzelfde willen, dezelfde driften hebben en niet hoeven om te gaan met het 
tragere opwindingsproces van een vrouw en al haar relationeel gerichte 
emotionele elementen. Als seks dus de focus is, kan homoseksuele seks een 
betere ervaring opleveren voor veel mannen. Een soortgelijk principe kan 
gelden voor vrouwen; het is een seksuele ervaring op een manier die een vrouw 
zou waarderen. In beide gevallen biedt een seksuele ervaring met hetzelfde 
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geslacht het genot zonder het risico op zwangerschap. Als genot zonder 
verplichtingen het doel is, dan is een homoseksuele ervaring volkomen logisch. 
Natuurlijk zijn er homoseksuelen die wel een monogame relatie aangaan. Maar 
we hebben het hier over de logica dat seks alleen voor het plezier en gevoel aan 
troost is.  

Een probleem dat zich hierbij vaak voordoet, is dat dit soort seksuele ervaringen 
op de lange termijn niet het gewenste gevoel van vrede en vervulling zullen 
opleveren. Het maakt de seksuele ervaring misschien wel een beetje één op 
zichzelf gericht eindspel om die heerlijke vrijlating van dopamine, oxytocine en 
vasopressine in het lichaam te ontvangen die een tijdelijk gevoel van kalmte 
geeft in een chaotische wereld.  

De Bijbel vertelt ons dat homoseksualiteit tegennatuurlijk is.  

Daarom heeft God hen overgegeven aan oneervolle hartstochten, 
want ook hun vrouwen hebben de natuurlijke omgang vervangen door 
de tegennatuurlijke. En evenzo hebben ook de mannen de natuurlijke 
omgang met de vrouw opgegeven, en zijn in wellust voor elkaar 
ontbrand: mannen doen schandelijke dingen met mannen en 
ontvangen het gepaste loon voor hun dwaling in zichzelf. Romeinen 
1:26-27. 

De geweldige chemicaliën die God in de mannelijke en vrouwelijke lichamen 
heeft gedaan die vrijkomen bij de geslachtsgemeenschap, waren gegeven voor 
de levenslange binding; het was bedoelt om een stabiele relatie veilig te stellen 
om daardoor goede kinderen te kunnen opvoeden. Deze chemische stoffen 
voldoen niet aan dit doel in een homoseksuele relatie. Het heeft niet te doen 
met vruchtbaarheid en vermeerdering zoals God het van nature ontworpen had. 

Kijk eens naar de potentiële problemen waar homoseksuele mannen volgens de 
Mayo Clinic mee te maken kunnen krijgen: 

Mannen die seks hebben met mannen lopen een groter risico om 
besmet te raken met HIV, het virus dat AIDS veroorzaakt, en met andere 
seksueel overdraagbare aandoeningen. 

Mannen die seks hebben met mannen lopen mogelijk een groter risico 
op depressie en angst. 
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Homoseksuele mannen hebben vaker last van problemen met hun 
figuur en eetstoornissen, zoals anorexia en boulimia nervosa, dan 
heteroseksuele mannen. 

Een mogelijke verklaring is dat sommige homo- en biseksuele mannen 
zich overmatig zorgen maken over hun gewicht, omdat ze zijn 
opgegroeid met beelden van slanke en vrouwelijk uitziende 
homoseksuele mannen of mannen met gespierde lichamen.  

In de VS roken homoseksuele mannen vaker dan heteroseksuele 
mannen. Bovendien hebben homoseksuele mannen vaker last van 
alcoholisme dan de rest van de bevolking.59  

De punten die hierboven door Mayo Clinic zijn aangehaald, geven aan dat 
homoseksualiteit niet helpt om de kern-identiteitsproblemen aan te pakken 
waar iedereen mee te maken heeft. Een ander recent onderzoek onthult dat de 
helft van alle transgender mannelijke tieners een zelfmoordpoging heeft 
gedaan.60  

Deze statistieken zijn zeer triest. Het is duidelijk dat de LGBTQ-gemeenschap 
emotioneel extreem kwetsbaar is. Ik zie dat een deel van deze kwetsbaarheid 
wordt gecreëerd door het christendom in zijn visie op God. Ik weet dat Israël 
Folau de intentie had om mensen te redden, maar kwetsbare mensen vertellen 
dat ze in de hel zullen branden, zal ervoor zorgen dat meer mensen hun leven 
willen beëindigen. Het helpt niet om mensen op deze manier te proberen te 
redden.  

Op de korte termijn kan het zo zijn dat de enige troost die iemand in deze 
ellendige wereld kan vinden, een relatie is met iemand van hetzelfde geslacht. 
God veroordeelt niemand voor wat hij doet. De geestelijke waarheid is echter 
dat iedereen een oordeel over zichzelf zal moeten vellen. En het oordeel dat hij 
over anderen velt, is het oordeel dat hij uiteindelijk over zichzelf zal vellen, 
wanneer hij de zuiverheid van het leven van Christus ziet zoals Hij dat heeft 
geopenbaard. 

Binnen de LGBTQ-gemeenschap bestempelen mensen iedereen die hun daden 
niet steunt als homofoob. De woede die binnen de LGBTQ-gemeenschap 
bestaat tegen iedereen die hun levensstijl niet steunt, is een wraakzuchtige vorm 
van wederkerig oordeel. Het reageert evenzeer met de krachtige onderdrukking 
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van de wil van anderen. Het is dus controlerend en veroordelend van aard 
tegenover iedereen die zijn zorgen uit. 

Aan de andere kant zijn het christendom en andere religies extreem 
veroordelend tegenover homoseksuelen. Homoseksuelen hebben 
verschrikkelijk geleden onder de handen en preekstoelen van onze religieuze 
gemeenschappen; er zijn dingen valselijk gedaan in de naam van Jezus, maar 
deze acties waren niet van Zijn Geest, omdat Jezus ons vertelt niemand te 
veroordelen: 

Oordeel niet, opdat u niet geoordeeld wordt; want met het oordeel 
waarmee u oordeelt, zult u zelf geoordeeld worden; en met welke maat 
u meet, zal er bij u ook gemeten worden. Mattheüs 7:1-2. 

Als wij kijken naar het leven van Jezus, zo barmhartig, genadig en geduldig, en 
we vergelijken het met de manier waarop mensen aan beide zijden van deze 
discussie elkaar hebben beoordeeld en veroordeeld, dat is een verschil van dag 
en nacht. 

Toen Christus naar deze aarde kwam, hield Hij van alle mensen. Hij wees 
niemand af op basis van ras, geloof of seksualiteit. Wanneer zowel voor- als 
tegenstanders van homoseksualiteit hun karakter vergelijken met Christus, 
zullen ze zich schamen en misschien zelfs spijt krijgen van hun veroordelende 
houding. Vrijwel iedereen heeft de kans gehad om zelf de Bijbel te lezen. De 
mensheid weet dat Jezus mensen niet veroordeelde en dat Hij van mensen hield 
die Hem zelfs haatten. Dit is waarmee ieder mens in het oordeel geconfronteerd 
zal worden.  

En als iemand Mijn woorden hoort en niet gelooft, veroordeel Ik hem 
niet, want Ik ben niet gekomen om de wereld te veroordelen, maar om 
de wereld zalig te maken. Wie Mij verwerpt en Mijn woorden niet 
aanneemt, heeft iets wat hem veroordeelt, namelijk het woord dat Ik 
gesproken heb; dat zal hem veroordelen op de laatste dag. Johannes 
12:47-48. 

Dit zijn de woorden die Jezus had gesproken: 

U hebt gehoord dat er gezegd is: U moet uw naaste liefhebben en uw 
vijand moet u haten. Maar Ik zeg u: Heb uw vijanden lief; zegen hen die 
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u vervloeken; doe goed aan hen die u haten; en bid voor hen die u 
beledigen en u vervolgen; zodat u kinderen zult zijn van uw Vader, Die 
in de hemelen is, want Hij laat Zijn zon opgaan over slechte en goede 
mensen, en laat het regenen over rechtvaardigen en onrechtvaardigen. 
Mattheüs 5:43-45. 

Hoeveel Christenen kunnen zeggen dat zij die hun tegenwerken over het 
homoseksualiteitsvraagstuk liefhebben? Want iedere Christen die vaststelt dat 
mensen die homoseksueel zijn door God gestraft zullen worden voor hun 
zonden en hen vervolgens veroordeelt voor hun daden, zal merken dat dit het 
oordeel zal worden dat hijzelf zal ontvangen. 

Nadat Paulus de daden van degenen die een zondig leven leiden, heeft 
beschreven, zegt hij het volgende:  

Daarom bent u niet te verontschuldigen, o mens, wie u ook bent die 
anderen oordeelt, want waarin u de ander oordeelt, veroordeelt u uzelf. 
U immers die anderen oordeelt, doet dezelfde dingen. En wij weten dat 
het oordeel van God in overeenstemming met de waarheid is over hen 
die zulke dingen doen. En u, o mens, die hen oordeelt die zulke dingen 
doen, en ze zelf ook doet, denkt u dat u aan het oordeel van God zult 
ontkomen? Romeinen 2:1-3. 

Iedereen die vervolgd wordt en de Bijbel leest, kan zien dat Jezus zei dat we 
degenen die ons vervolgen, moeten liefhebben. Als een vervolgde persoon van 
hen kan houden die tegen hem zijn en zich geen zorgen maakt over hen die 
hem aanvallen, zal het voor hem draaglijker zijn in het oordeel dan een christen 
die homoseksuele mensen veroordeelt tot de hel. Let op de woorden van 
Christus: 

Voorwaar, Ik zeg u: Het zal voor het land van Sodom en Gomorra 
verdraaglijker zijn op de dag van het oordeel dan voor die stad. 
Mattheüs 10:15. 

Jezus maakt het heel duidelijk dat Hij niet in de wereld is gekomen om de wereld 
te veroordelen, maar om de wereld te redden. Iedereen die andere mensen 
veroordeelt, zal uiteindelijk het oordeel moeten ondergaan dat God volgens 
hem over anderen zou moeten uitoefenen. De veroordeling die anderen ten 
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deel valt, zal zich uiteindelijk op degene die  veroordeelt zelf komen, wanneer hij 
uiteindelijk het onzelfzuchtige karakter van Christus ziet. 

Zo zal het gaan op de dag wanneer God de verborgen dingen van de 
mensen zal oordelen door Jezus Christus, overeenkomstig mijn 
Evangelie. Romeinen 2:16. 

En hoe zal God hen oordelen? Jezus heeft het ons al getoond: 

En opnieuw bukte Hij en schreef in de aarde. Maar toen zij dit hoorden 
en in hun geweten overtuigd waren, gingen zij weg, de één na de ander, 
te beginnen bij de oudsten tot de laatsten; en Jezus werd alleen 
achtergelaten, en de vrouw die in het midden stond. Johannes 8:8-9. 

En waar gaan degenen heen die door hun geweten veroordeeld zijn? 

Toen zei de koning tegen de dienaars: Bind hem aan handen en voeten, 
neem hem mee en werp hem uit in de buitenste duisternis; daar zal 
gejammer zijn en tandengeknars. Mattheüs 22:13. 

En waarmee is een mens gebonden? 

Zijn ongerechtigheden nemen de goddeloze gevangen: met de banden 
van zijn zonde wordt hij vastgehouden. Spreuken 5:22. 

God veroordeelt niemand, zoals wij hebben gezegd. Ieder mens zal in zijn eigen 
geweten overtuigd worden en gebonden worden door de banden van zijn 
eigen zonde. En wanneer zij God niet om Zijn gerechtigheid vragen, brengen zij 
zichzelf in de buitenste duisternis. Daarom zegt Jakobus: 

Broeders, spreek geen kwaad van elkaar. Wie van zijn broeder 
kwaadspreekt en over zijn broeder oordeelt, spreekt kwaad over de wet 
en oordeelt over de wet. Als u over de wet oordeelt, bent u geen dader 
van de wet, maar een rechter. Jakobus 4:11. 

Als homoseksuele mensen of van dezelfde christelijke levensstijl een karakter 
kunnen ontwikkelen dat hun vervolgens niet veroordeelt, maar juist liefheeft en 
hun leven geeft voor hun vijanden, dan kunnen zij zeker eeuwig leven hebben, 
want hun geweten zal hen niet veroordelen in het oordeel. Is het mogelijk om 
dit te doen in de homoseksuele levensstijl? Is het mogelijk om dit te doen als een 
christen die gelooft dat God mensen levend verbrandt voor eeuwig en hen 
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veroordeelt tot eeuwige verdoemenis? Het is niet aan mij om anderen te 
oordelen en te veroordelen. Ik wil eenvoudigweg de Bijbel zelf lezen en erin 
geloven vertrouwend op de genade van God die mij zal helpen om alle mensen 
lief te hebben, zodat ik hen kan oproepen tot een leven van genade en 
aanbidding van de God van Jezus Christus, die nooit iemand heeft veroordeeld. 

Wat ieder mens moet doen is de Bijbel zelf lezen, geholpen door de Geest van 
Christus, want overeenkomstig daaraan zal hun eigen geweten hen oordelen. 
Let nogmaals op de woorden van Paulus: 

Wanneer namelijk heidenen, die de wet niet hebben, de wet van nature 
naleven, dan zijn ze zichzelf tot wet, ook al hebben ze hem niet. Ze 
bewijzen door hun daden dat wat de wet eist in hun hart geschreven 
staat; en hun geweten bevestigt dit, omdat ze zichzelf met hun 
gedachten beschuldigen of vrijpleiten. Romeinen 2:14-15 (NBV). 

Tijdens mijn studie van de Heilige Schrift ben ik ervan overtuigd geraakt dat het 
ontzettend moeilijk wordt om echte troost voor mijn ziel te vinden, zodat ik de 
genade krijg om mijn vijanden lief te hebben, als ik mijn seksualiteit tot mijn 
kernidentiteit maak. Ik vertrouw erop dat de Bijbel mij liefdevol vertelt wat het 
beste is voor mijn leven en mij laat zien waar ik echt geluk kan vinden. En dat 
mijn lichaam is ontworpen om vruchtbaar te zijn en zich te vermenigvuldigen.  
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Hoofdstuk 21 

Wanneer de aarde kotst 
Toen het menselijk ras zich afkeerde van de God van alle troost, om daardoor 
troost te zoeken in eten, seks en amusement, zouden de gevolgen niet alleen 
een negatief effect hebben op menselijke relaties; ze zouden ook de natuurlijke 
wereld om ons heen beïnvloeden. Onze levensstijl keuzes hebben invloed op de 
aarde zelf. In hoofdstuk zes hadden we het over de atmosfeer waarin ieder mens 
zich bevindt: we kunnen spanning voelen in een kamer waar boosheid heerst; 
we kunnen geluk voelen op een plek waar vreugde heerst. 

Deze atmosfeer in mensen is de geestelijke bodem waarin de conceptie van een 
nieuw kind zal opgroeien. Dezelfde atmosfeer in mensen beïnvloedt de hele 
natuurlijke wereld: 

En God zegende hen en God zei tegen hen: Wees vruchtbaar, word 
talrijk, vervul de aarde en onderwerp haar, en heers over de vissen van 
de zee, over de vogels in de lucht en over al de dieren die over de aarde 
kruipen! Genesis 1:28. 

De manier waarop de menselijke ras de aarde zou onderwerpen, kwam uit de 
atmosfeer die in hun was om vrede uit te ademen over de aarde. Wij zien in het 
leven van Jezus, die de tweede Adam is, hoe Zijn geest de aarde kalmeerde met 
enkele woorden. 

En Hij, wakker geworden, bestrafte de wind en zei tegen de zee: Zwijg, 
wees stil! En de wind ging liggen en er kwam een grote stilte. Markus 
4:39. 
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Het was de vrede in Christus die de golven van de zee beïnvloedde. Wanneer de 
Geest van vrede van Christus in een persoon woont, brengt het zegen en 
genezing waar het ook gaat.  

zodat zij de zieken naar buiten droegen op de straten en hen op bedden 
en ligmatten legden, opdat, wanneer Petrus voorbij kwam, ook maar 
zijn schaduw op iemand van hen zou kunnen vallen. Handelingen 5:15. 

Na de dag van Pinksteren werd Petrus vervuld met de Geest van Christus. Dit 
creëerde een atmosfeer van vrede en genezing. Het genereert 
trillingsfrequenties die de ziel kalmeren en het lichaam genezen. 

Toen Adam zondigde tegen God, veranderde de atmosfeer om hem heen. Het 
beïnvloedde alle dieren, bomen, planten en bloemen. De tedere bladeren van 
bepaalde planten krulden strak in elkaar en veranderden in stekels om dorens te 
creëren. De dorens waren een uitvloeisel van de dorens in het karakter van 
Adam: 

En tegen Adam zei Hij: Omdat u geluisterd hebt naar de stem van uw 
vrouw en van die boom gegeten hebt waarvan Ik u gebood: U mag 
daarvan niet eten, is de aardbodem omwille van u vervloekt; met 
zwoegen zult u daarvan eten, al de dagen van uw leven; dorens en 
distels zal hij voor u laten opkomen en u zult het gewas van het veld 
eten. Genesis 3:17-18. 

God vervloekte niet de aarde; Adam vervloekte de grond met de atmosfeer om 
hem heen. Terwijl Adam door de tuin van Eden liep met de geest van rebellie in 
hem tegen God, zorgden de frequenties die uit zijn ziel kwamen ervoor dat 
bladeren stierven en van bomen vielen. Het zorgde ervoor dat planten leden. De 
angst die Adam voelde toen God naar hem toe kwam, werd doorgegeven aan 
de dieren. Toen Adam bang werd voor God, werden de dieren bang voor hem: 

Vrees en schrik voor u zal er zijn bij alle dieren van de aarde en bij alle 
vogels in de lucht, bij alles wat over de aardbodem kruipt en bij alle 
vissen in de zee; zij zijn in uw hand gegeven. Genesis 9:2. 

God maakte de dieren niet bang voor Adam. De atmosfeer van angst in Adam 
beïnvloedde de dieren om ook bang te worden. De angst in Adam, dat God hem 
zou vernietigen, maakte de dieren bang dat Adam hen zou vernietigen. Dit is 
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wat leeuwen en tijgers en veel andere dieren in de natuur roofdierachtig 
maaktte. 

Wanneer de Geest van Christus opnieuw over de aarde regeert, zullen al deze 
roofzuchtige wezens opnieuw schepselen van vrede zijn: 

Want gerechtigheid zal de gordel om Zijn heupen zijn, en de waarheid 
de gordel om Zijn middel. Een wolf zal bij een lam verblijven, een 
luipaard bij een geitenbok neerliggen, een kalf, een jonge leeuw en 
gemest vee zullen bij elkaar zijn, een kleine jongen zal ze drijven. Koe en 
berin zullen samen weiden, hun jongen zullen bij elkaar neerliggen. Een 
leeuw zal stro eten als het rund. Een zuigeling zal zich vermaken bij het 
hol van een adder, en in het nest van een gifslang zal een peuter zijn 
hand steken. Men zal nergens kwaad doen of verderf aanrichten op 
heel Mijn heilige berg, want de aarde zal vol zijn van de kennis van de 
HEERE, zoals het water de bodem van de zee bedekt. Jesaja 11:5-9. 

De geest van moord in Kaïn had een negatieve invloed op de vruchtbaarheid 
van de aarde. De dood van Abel liet geweldadige frequenties in de grond los die 
de aarde zelfs verdoofden: 

En Hij zei: Wat hebt u gedaan! Er is een stem van het bloed van uw broer, 
dat van de aardbodem tot Mij roept. Nu dan, u bent vervloekt, weg van 
de aardbodem, die zijn mond heeft opengedaan om het bloed van uw 
broer uit uw hand op te nemen. Als u de aardbodem bewerkt, zal die u 
zijn volle opbrengst niet meer geven; u zult dolend en dwalend over de 
aarde gaan. Genesis 4:10-12. 

Het Hebreeuwse woord voor roepen betekent eigenlijk schreeuwen. De 
doodsstrijd in het lichaam van Abel toen hij stierf door de gewelddadige handen 
van zijn broer, liet frequenties in de lucht vrijkomen, en door het afschuwelijke 
bloedvergieten begon het de aarde te besmetten en te vernietigen. De aarde 
werd verzwakt door de moord op Abel. 

God vertelde Kaïn dat wat hij deed, een vloek van de aarde zelf op hem zou 
leggen. Het was niet God die Kaïn vervloekte; het was de consequentie van Kaïns 
actie dat de aarde beschadigde. Kaïn probeerde de schuld van de vervloeking 
die over hem kwam op God te schruiven. 
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En Kaïn zei tegen de HEERE: Mijn misdaad is te groot om vergeven te 
worden. Zie, U verdrijft mij heden van het aangezicht van de 
aardbodem en ik zal voor Uw aangezicht verborgen zijn en dolend en 
dwalend over de aarde gaan; en het zal zo zijn dat al wie mij 
tegenkomt, mij zal doden. Genesis 4:13-14. 

Kaïn beschuldigde God ervan hem weg te jagen en de problemen op de aarde 
te veroorzaken. Kaïn maakte er een daad van God van, maar het was een daad 
van de mens. Alle natuurrampen op aarde komen voort uit de 
trillingsfrequenties in de mensheid die de aarde beïnvloeden. 

Als wij denken aan het bloedvergieten op de aarde vandaag, dan wankelt de 
aarde als reactie op de zondigheid van de mens. Het waren de zondige daden 
van de mens die ervoor zorgden dat deze frequenties de aarde in de tijd van 
Noach zo erg beschadigden dat het een vloed veroorzaakte: 

Maar de aarde was verdorven voor Gods aangezicht en de aarde was vol 
met geweld. Toen zag God de aarde, en zie, zij was verdorven; want alle 
vlees had een verdorven levenswandel op de aarde. Genesis 6:11-12. 

De Bijbel stelt duidelijk dat de aarde verdorven was omdat mensen zichzelf op 
aarde aan het verderven waren. In hoofdstuk zes merken we op dat er 40-50 
miljoen abortussen per jaar zijn. De intentie om een ongeboren kind in de 
baarmoeder van de moeder te doden, zendt een corrumperende frequentie uit 
naar de aarde. Geen wonder dat de aarde steeds minder in staat is om voedsel 
te produceren. Het is geen wonder dat voedsel wordt verbouwd met persiciden, 
chemicaliën en meststoffen. 

Elke moord op deze aarde heeft invloed op het grondwater. In Zijn 
wonderbaarlijke genade probeert de Heere Jezus zoveel van deze vloek te 
absorberen. Toen Hij Zijn kruis naar Golgotha droeg, droeg Hij de doornenkroon. 
Het was een symbool van de vloek die Hij elke dag draagt in de omgang met 
het zondige effect van de mensheid op de aarde zelf. Zoals Jezus tweeduizend 
jaar geleden kreunde en leed onder het gewicht van het kruis, zo kreunt de hele 
schepping vandaag onder het gewicht van onze zondigheid. Christus houdt de 
wind van strijd tegen die al over de wereld zou moeten komen, zodat wij meer 
tijd hebben om ons  te bekeren. 
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Want wij weten dat heel de schepping gezamenlijk zucht en 
gezamenlijk in barensnood verkeert tot nu toe. Romeinen 8:22. 

Hierna zag ik vier engelen staan op de vier hoeken van de aarde. Zij 
hielden de vier winden van de aarde tegen, opdat er geen wind zou 
waaien op de aarde, of op de zee of tegen enige boom. En ik zag een 
andere engel opkomen van waar de zon opgaat, met het zegel van de 
levende God. En hij riep met luide stem tegen de vier engelen aan wie 
het gegeven was de aarde en de zee schade toe te brengen, en zei: Breng 
geen schade toe aan de aarde, en ook niet aan de zee en de bomen, 
totdat wij de dienaren van onze God aan hun voorhoofd verzegeld 
hebben. Openbaring 7:1-3. 

De winden zijn klaar om over de aarde te waaien, winden gecreëerd door de 
zondigheid van de mens. De engelen van God houden deze tegen totdat Gods 
dienaren verzegeld zijn met Gods karakter. Dan zal Christus van het kruis worden 
afgenomen, dat Hij draagt om de schepping in stand te houden, en de winden 
zullen worden losgelaten. Alles wat de mensheid heeft gedaan, zal uiteindelijk 
degenen vernietigen die de aarde met hun zonden hebben verwoest. 

Het is niet alleen bloedvergieten dat de aarde beïnvloedt; seksuele excessen 
zullen ook de aarde beïnvloeden. Zelfzuchtig verlangen in de seksuele omgang 
heeft een negatief effect op de aarde. Dit is iets om over na te denken voor 
koppels. Brengt uw seksuele ervaring vruchtbaarheid naar de aarde, of wekt het 
juist zelfzuchtige gevoelens op? 

De Bijbel somt de activiteiten op die ervoor zorgen dat de aarde zich tegen de 
mensen op aarde zal keren. 

zodat het land onrein geworden is. Ik zal het zijn ongerechtigheid 
vergelden, zodat het land zijn bewoners zal uitspuwen. Leviticus 18:25. 

Hoofdstuk 18 van Leviticus geeft details over wat ervoor zal zorgen dat de aarde 
zelf haar bewoners zal gaan uitspugen. Dit betekent dat de aarde zal reageren 
door middel van natuurrampen die de mensen die op de aarde leven 
vernietigen. Laten we eens nader gaan bekijken welke factoren ervoor zorgen 
dat het land negatief reageert: 
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Spreek tot de Israëlieten en zeg tegen hen: Ik ben de HEERE, uw God. U 
mag de gebruiken van het land Egypte waarin u gewoond hebt, niet 
navolgen, en ook de gebruiken van het land Kanaän, waar Ik u naar toe 
breng, mag u niet navolgen. U mag niet in hun verordeningen gaan. 
Leviticus 18:2-3. 

Deze lijst van seksuele zonden had een droogte over Kanaän gebracht en het 
bracht droogte en plagen over Egypte. De aarde zelf was begonnen degenen 
op de aarde te vernietigen. Wat staat er dan op de lijst van dingen die zijn 
vastgelegd? 

Incest 

Niemand mag tot welke bloedverwant van zijn eigen familie dan ook 
naderen om de schaamdelen te ontbloten. Ik ben de HEERE. Leviticus 
18:6. 

Meerdere partners in één gezin 

U mag de schaamdelen van een vrouw én die van haar dochter niet 
ontbloten. U mag niet de dochter van haar zoon en ook niet de dochter 
van haar dochter tot vrouw nemen om haar schaamdelen te 
ontbloten. Zij zijn bloedverwanten, het is schandelijk gedrag. Leviticus 
18:17. 

Verder mag u niet naast uw eigen vrouw haar zuster tot vrouw nemen. 
U zou haar krenken door haar schaamte te ontbloten terwijl zij nog in 
leven is. Leviticus 18:18. 

Seks tijdens de menstruatie periode 

U mag niet naderen tot een vrouw die vanwege haar afzondering 
onrein is, om haar schaamdelen te ontbloten. Liviticus 18:19. 

Hoewel veel therapeuten seks aanbevelen tijdens de menstuatie van een vrouw, 
vertelt de Bijbel ons dat dit trillingsfrequenties in de aarde zal creëren die de 
aarde negatief beïnvloeden. 
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Overspel 

U mag niet met de vrouw van uw naaste de geslachtsdaad verrichten 
om gemeenschap met haar te hebben. Dan verontreinigt u zich met 
haar. Leviticus 18:20. 

Kinderen opofferen voor voorspoed 

U mag niemand uit uw nageslacht overgeven om aan de Molech 
geofferd te worden. De Naam van uw God mag u niet ontheiligen. Ik 
ben de HEERE. Leviticus 18:21. 

De abortus van kinderen wordt gedaan om zorg, verantwoordelijkheid en extra 
kosten te vermijden. Het zijn kinderen die worden geofferd aan de goden van 
gemak en persoonlijke welvaart. In de oudheid werden kinderen routinematig 
aan hun goden geofferd voor rijkdom en zegen. 

Homoseksualtiteit 

U mag niet slapen met een mannelijk persoon, zoals u met een vrouw 
slaapt. Dat is een gruwel. Leviticus 18:22. 

De Bijbel vertelt ons dat homoseksualiteit een hoog niveau aan negatieve 
frequentie ontladingen in de aarde geeft. Het is seks zonder vruchtbaarheid. God 
veroordeelt individuen niet, hoewel Hij ons waarschuwt dat onze lichamen zo 
ontworpen zijn dat homoseksuele handelingen grote negatieve trillingen in de 
aarde zullen ontladen. Ik veroordeel mensen die zich aan deze daden schuldig 
maken niet; ik bid voor hen zoals ik dat doe voor ieder ander die een ware 
Trooster nodig heeft. Toch geloof ik ook dat wij de aarde zoveel mogelijk moeten 
vermijden te schaden. 

De Groene bewegingen van vandaag combineren de wens om de planeet te 
redden met de vrijheid om homoseksueel te zijn. Deze twee principes staan 
volgens de Bijbel lijnrecht tegenover elkaar. De één heft de ander op. Eén van de 
beste manieren om de planeet te redden is om u tot de ware God van de Bijbel 
te wenden voor troost en te stoppen met seks volgens de lijst in Leviticus 18 om 
ware troost te vinden.  
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Bestialiteit 

Ook mag u met geen enkel dier de geslachtsdaad verrichten. Dan 
verontreinigt u uzelf daarmee. Een vrouw mag ook niet vóór een beest 
gaan staan om ermee te paren. Het is een afschuwelijke schanddaad. 
Leviticus 18:23. 

God ontwierp de aarde om karakters van mensen te weerspiegelen. Hoe 
zachtaardiger, vriendelijker en onbaatzuchtiger mensen worden, hoe mooier de 
aarde zal worden. Hoe egoïstischer mannen worden en hun troost zoeken in 
seksuele activiteiten, hoe meer de aarde zal worden verwoest en haar bewoners 
zullen worden uitgebraakt. 

Wij moeten niet als Kaïn zijn, toen deze rampen op de aarde plaatsvonden, en 
God de schuld gaf van de oorzaak ervan. We zouden ook geen plaatsen moeten 
veroordelen die lijden onder rampen door te zeggen dat God ze vernietigde 
door Zijn directe actie tegen hen. Het is de aarde zelf die reageert op de acties 
van mensen. 

Laten we terugkeren naar de levende God van de Bijbel. Hij is de barmhartige en 
genadige God die ons niet veroordeelt. Hij vertelt ons om deze dingen niet te 
doen voor onze eigen veiligheid en bescherming. Hij probeert ons zolang 
mogelijk te beschermen tegen onze eigen zelfdestructieve manieren van doen. 
De Heere waarschuwt ons in liefde:  

Het land zal volkomen leeggehaald en leeggeplunderd worden, want 
de HEERE heeft dit woord gesproken. Het treurt, verwelkt - dat land; hij 
verkommert, verwelkt - de bewoonde wereld; zij verkommeren - de 
voornaamsten van de bevolking van het land. Want het land is 
ontheiligd door zijn inwoners: zij overtreden de wetten, zij veranderen 
elke verordening, zij verbreken het eeuwige verbond. Daarom verteert 
de vervloeking het land en moeten zijn inwoners boeten. Daarom 
zullen de inwoners van het land verbrand worden, zodat er weinig 
stervelingen zullen overblijven. Jesaja 24:3-6. 

Deze wereld zal ten einde komen vanwege de zondigheid van de mens. Zoals 
God Kaïn waarschuwde, zal de vloek van de aarde zelf komen. 
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En de hemel week terug als een boekrol die wordt opgerold. En alle 
bergen en alle eilanden werden van hun plaats gerukt. Openbaring 
6:14. 

Er zullen in de nabije toekomst natuurrampen zijn die miljoenen mensen zullen 
wegvagen. Deze rampen zullen worden veroorzaakt door de zonden van 
mensen die de aarde beïnvloeden. De zonden van de mens worden in de aarde 
opgeslagen als batterijen die op het punt staan te ontploffen als de aarde geen 
lading meer kan bevatten. De enige manier om u voor te bereiden op deze 
gebeurtenissen is om vervuld te zijn met de Geest van vrede die gevonden 
wordt in Jezus Christus. De aarde kan hen die vervuld zijn met de Geest van 
vrede niet schaden; de aarde zal simpelweg weerspiegelen wat in hen is. Ze 
worden misschien omringd door woedende stormen, net als Jezus in de boot, 
maar het zal hen niet deren, net zoals het Hem niets deed.  

Zoals ik in hoofdstuk 12 al zei, is één van de geheimen om deze vredige Geest te 
ontvangen te vinden in de sabbat en de feesten. Toen aarden batterijen in 
Egypte op het punt stonden te ontploffen, vroeg Mozes aan Farao of zij een feest 
mochten houden. Het feest dat zij van plan waren te houden was het Paasfeest. 
Door dit feest te houden, zou er meer van de Geest van vrede tot hen zijn 
gekomen. Ze zouden vervuld zijn met de Trooster en dit zou een positieve 
invloed op de aarde hebben gehad. Het zou de plagen die in Egypte zouden 
gaan plaatsvinden, hebben uitgesteld. 

Farao weigerde hen het feest te houden en Mozes waarschuwde hem wat zou 
gaan gebeuren: 

Daarna kwamen Mozes en Aäron en zeiden tegen de farao: Zo zegt de 
HEERE, de God van Israël: Laat Mijn volk gaan om voor Mij een feest te 
vieren in de woestijn. Maar de farao zei: Wie is de HEERE, naar Wiens 
stem ik zou moeten luisteren door Israël te laten gaan? Ik ken de HEERE 
niet en ik zal Israël ook niet laten gaan. Toen zeiden zij: De God van de 
Hebreeën is naar ons toe gekomen. Laat ons toch drie dagreizen ver de 
woestijn ingaan, zodat wij de HEERE, onze God, offers kunnen brengen; 
anders zal Hij ons treffen met de pest of met het zwaard. Exodus 5:1-3. 

De taal van de Bijbel spreekt van God die hen met pest en zwaard treft. Zoals wij 
eerder hebben opgemerkt, worden Gods oordelen geopenbaard door de 
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consequenties van mensen hun eigen daden te laten ondergaan. Hij voorkomt 
deze rampen niet. Als ze het feest hadden gevierd, zou dat de zielen van de 
Israëlieten tot rust hebben gebracht. En als zij dan terugkwamen in Egypte, zou 
er vrede op aarde zijn geweest en een goedwilligheid voor de mensen. 

In deze laatste dagen roept God mensen op om Zijn wetten en oordelen, zoals 
vastgelegd in de wet van Mozes, te herdenken. Door dat te doen, kunnen we 
beschermd worden tegen de rampen die door de slechtheid van mensen over 
de aarde komen.  

Denk aan de wet van Mozes, Mijn dienaar, die Ik hem geboden heb op 
Horeb voor heel Israël, aan de verordeningen en de bepalingen. 
Maleachi 4:4. 

Deze opdracht wordt gegeven in samenhang met het werk van Elia om mensen 
tot de ware God te bekeren en de gezinsband te herstellen, om zo zegen op 
aarde te brengen: 

Zie, Ik zend tot u de profeet Elia, voordat de dag van de HEERE komt, die 
grote en ontzagwekkende dag. Hij zal het hart van de vaders tot de 
kinderen terugbrengen, en het hart van de kinderen tot hun vaders, opdat 
Ik niet zal komen en de aarde met de ban zal slaan. Maleachi 4:5-6. 

Als u vrede wil, dan kom tot de Heere van de sabbat en Hij zal u rust geven. 
Indien u wenst om veilig bewaard te blijven in de komende rampspoed, herinner 
u dan de bepalingen en oordelen en u zal de schuilplaats van de Allerhoogste 
vinden, waar troost en rust is. 

Wie in de schuilplaats van de Allerhoogste is gezeten, zal overnachten in 
de schaduw van de Almachtige. Ik zeg tegen de HEERE: Mijn toevlucht 
en mijn burcht, mijn God, op Wie ik vertrouw! Want Híj zal u redden van 
de strik van de vogelvanger, van de zeer verderfelijke pest. Hij zal u 
beschutten met Zijn vlerken, onder Zijn vleugels zult u de toevlucht 
nemen, Zijn trouw is een schild en een pantser. U zult niet vrezen voor het 
beangstigende van de nacht, voor de pijl die overdag aan komt vliegen, 
voor de pest, die in het donker rondgaat, voor het verderf dat midden op 
de dag verwoest. Al zullen er duizend vallen aan uw zijde en tienduizend 
aan uw rechterhand - bij u zal het onheil niet komen. Slechts met uw 
ogen zult u het aanschouwen, u zult de vergelding aan de goddelozen 
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zien. Want U, HEERE, bent mijn toevlucht. De Allerhoogste hebt u tot uw 
woning gemaakt. Psalm 91:1-9. 

Het is Uw vaste voornemen: U zult volkomen vrede bewaren, want men 
heeft op U vertrouwd. Vertrouw op de HEERE, tot in eeuwigheid, want 
de HEERE HEERE is een eeuwige rots. Jesaja 26:3-4. 

Hebt u moeite met uw seksuele of andere verlangens? Kom in de sabbat en de 
feesten. Als u het genot van de sabbat ervaart, zult u stoppen met het doen van 
uw eigen genoegens en zult u genoegen vinden in de armen van uw God en 
Redder. 

Indien u uw voet van de sabbat terughoudt, ermee ophoudt om op Mijn 
heilige dag te doen wat u zelf wilt; indien u de sabbat een verlustiging 
noemt, opdat de HEERE geheiligd wordt - die geëerd moet worden - 
indien u die eert door niet uw eigen wegen te volgen, niet uw eigen 
wensen zoekt of daarover een woord spreekt, dan zult u vreugde 
scheppen in de HEERE, Ik zal u doen rijden op de hoogten van de aarde 
en Ik zal u voeden met het erfelijk bezit van uw vader Jakob, want de 
mond van de HEERE heeft gesproken. Jesaja 58:13-14. 
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Hoofdstuk 22 

De hoer  
berijdt het beest 

Het boek Openbaring brengt ons het hoogtepunt van de menselijke 
geschiedenis. Het is passend dat ons een symbool wordt gepresenteerd van een 
hoer, die een afgodische kerk vertegenwoordigt, zit op een groot beest of beter 
gezegd het ze doet met het beest wat ze wil, het is een krachtig beest dat de 
koningen van de aarde vertegenwoordigt die hun macht aan haar hebben 
onderworpen. 

Deze beeldspraak brengt ons terug naar het hof van Eden, toen de vrouw de 
zijde van haar man verliet om besmet te raken met het woord of zaad van de 
slang. De woorden die Jezus tot ons spreekt, worden weergegeven als zaad: 

Dit is de gelijkenis: Het zaad is het Woord van God. Lukas 8:11. 

Zo bevruchtte Satan, door middel van de slang in het hof van Eden, zijn zaad in 
de vrouw. Zij was de oorspronkelijke hoer die haar geest overgaf aan Satan door 
zijn bedrog. Zij verleidde en onderwierp haar man, wat zijn natuur in een beest 
veranderde: 

En een van de zeven engelen die de zeven schalen hadden, kwam en 
sprak met mij en zei tegen mij: Kom, ik zal u het oordeel over de grote 
hoer laten zien, die aan vele wateren zit. Met haar hebben de koningen 
van de aarde hoererij bedreven, en de bewoners van de aarde zijn 
dronken geworden van de wijn van haar hoererij. En in de geest bracht 
hij mij weg naar een woestijn. En ik zag een vrouw zitten op een 



 – 171 –  

scharlakenrood beest, dat vol van godslasterlijke namen was, met 
zeven koppen en tien horens. Openbaring 17:1-3. 

De vrouw die op het beest zit, is een symbool dat de onderwerping van de man 
aan de vrouw weerspiegelt, of de overgang van de primaire bron van liefde en 
troost van de man van God naar de vrouw. Dit relationele patroon werd vergroot 
in de relatie tussen Nimrod en Semiramis. De moeder en vrouw en de 
echtgenoot en zoon relatie is een andere uitdrukking van deze vrouw die het 
beest berijdt. Zolang de vrouw de man met haar lekkernijen kon verleiden en 
zijn beestachtige aard kon voeden en bevredigen, kon ze hem beheersen en zijn 
hart ervan weerhouden de ware God te dienen. Zij kon als koningin van de 
hemel regeren. De beeldspraak van de vrouw die op het beest rijdt, is het 
hoogtepunt van de verandering die Adam en Eva ondergingen toen zij vielen. 
In het vlees werd Adam een beest en Eva werd van nature een hoer. Dat is wat 
ze werden in hun wanhopige verlangen naar troost van elkaar, buiten de troost 
die van God komt. 

Een vrouw is in de bijbelse profetieën een afbeelding van Gods volk. Een hoer is 
een kerk die overspel pleegt met de macht van de staat, om zich macht en 
rijkdom te verwerven. De christelijke kerk, na de zware vervolging die het moest 
ondergaan, maakte een compromis door zich over te geven aan de machts 
verleiding die keizer Constantin hen aanbood. Ze was verleid om zich te 
verbinden met de koningen van de aarde. 

Kort daarna gaf de toenmalige koning van de aarde, Justinianus, de macht van 
zijn troon aan de Katholieke kerk, zodat de vrouw symbolisch de beestachtige 
macht van de aardse koningen kon berijden. 

En het beest dat ik zag, leek op een panter, en zijn poten waren als die 
van een beer, en zijn muil was als de muil van een leeuw. En de draak 
gaf hem zijn kracht, zijn troon en grote macht. Openbaring 13:2. 

Dezelfde macht is in Openbaring 13 weergegeven als een luipaard met zeven 
koppen en 10 hoorns. Eén van deze koppen van het beest krijgt wat een 
dodelijke wond lijkt te zijn. Maar het beest herstelt en de hele wereld ging dit 
beest met verwondering achterna. 

Deze symbolische profetie uit het boek Openbaring is een symbool van de 
Pauselijke kerk. De kerk van Jezus Christus heeft nooit de macht van een stalen 
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zwaard gebruikt om de harten van de mensen te regeren. De Roomse kerk 
prostitueerde zichzelf aan de koningen van de aarde om haar macht te nemen 
en te regeren. Zij beweert dat zij Christus vertegenwoordigt en de God van de 
hemel vertegenwoordigt, maar zij heeft de harten van mensen afgekeerd door 
een verkeerde voorstelling te geven van hoe de hemelse God werkelijk is. 

Haar leer is als een wijn die de geest bedwelmt en de ziel verwart. De koningen 
van de aarde maken zichzelf vrijwillig tot slaaf van deze vrouw, omdat zij troost 
zoeken buiten hun ware Schepper. Zo wordt de krachtigste motivatie van 
mannen, de seksuele intimiteitsgemeenschap, gesymboliseerd in de hoer die op 
het beest zit. Dit is de ultieme vrucht van de zaden die in de harten van Adam 
en Eva zijn geplant. Het vertegenwoordigt alles wat de man probeert om troost 
te zoeken bij de vrouw in plaats van bij de Schepper.  

De god die deze hoer aanbidt, moet door een complex mysterie worden 
omhuld. De eenvoud van de Vader-Zoonrelatie wordt vervangen door het 
mysterie van de Drie-eenhoud. 

En op haar voorhoofd stond een naam geschreven: Geheimenis, het 
grote Babylon, de moeder van de hoeren en van de gruwelen van de 
aarde. Openbaring 17:5. 

De hoer is jaloers om haar troon te beschermen, en daarom vervolgt en probeert 
zij iedereen te vernietigen die de ware hemelse God wil volgen: 

En ik zag dat de vrouw dronken was van het bloed van de heiligen, en 
van het bloed van de getuigen van Jezus. En ik was bovenmate 
verwonderd toen ik haar zag. Openbaring 17:6. 

De vrouw die onder leiding van de draak stond, wist dat ze, om haar onderdanen 
onder haar heerschappij te houden, hen ervan moest weerhouden de 
sabbatbron binnen te gaan en de Geest te ontvangen die de ziel troost en de 
behoefte aan troost bij de hoer wegneemt. 

Dezelfde religieus-politieke macht die in het boek Danniël wordt voorgesteld als 
de kleine hoorn, wordt aangetoond als de macht die probeert de tijden wanneer 
Gods volk aanbid te veranderen: 

Woorden tegen de Allerhoogste zal hij spreken, de heiligen van de 
Allerhoogste zal hij te gronde richten. Hij zal erop uit zijn bepaalde tijden 
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en de wet te veranderen, en zij zullen in zijn hand worden overgegeven 
voor een tijd, tijden en een halve tijd. Daniël 7:25. 

In de vierde eeuw verhief de kerk van Rome de Drie-eenhoud als God, 
veranderde de dag van aanbidding van de sabbat naar de zondag en 
veranderde het tijdstip van Pesach naar het Paasfeest (oorspronkelijk 2 dagen na 
14e Nisan, later eerste zondag na 14e Nisan). Het veranderde ook de data van 
Pinksteren naar witte zondag en Loofhuttenfeest naar Kerstmis. Ze deed deze 
dingen om gemakkelijker geaccepteerd te worden door de voormalige 
heidense mensen. Het is door de wijn van deze leer dat Rome met haar hoererij 
alle volken dronken heeft gemaakt. 

Zoals we in hoofdstuk 12 ontdekten, komt de Geest van de ware Trooster op de 
sabbat, de nieuwe maan en de feesten. De hoer, die de mensen van de aarde 
van de ware Trooster wil weghouden, biedt de mensen de zondag, christelijk 
Pasen en witte zondag (pinksteren) en Kerstfeest aan. Deze feesten van de hoer 
hebben geen enkele bijbelse onderbouwing. Deze feesten brengen een andere 
geest. De Mensen Zoon is Heer van de sabbatdag (Mattheüs 12:8). Zondag is het 
merkteken van het Romeinse gezag over de Heilige Schrift. Het draagt het 
merkteken van rebellie tegen de Schepper.  

De Geest van God komt tot Zijn kinderen op de sabbat, om hen te verzegelen 
met Zijn karakter, en de geest van rebellie komt van de kinderen van Rome op 
zondag, om het merkteken van het beest te ontvangen. Zondag wordt het 
merkteken van het beest wanneer de hoer zal proberen alle naties te dwingen 
het beest en zijn beeld te aanbidden door het merkteken van haar autoriteit, wat 
de zondag is.61  

En het misleidt hen die op de aarde wonen door middel van de tekenen 
die het gegeven zijn te doen voor de ogen van het beest. En het zegt 
tegen hen die op de aarde wonen, dat zij een beeld moeten maken voor 
het beest dat de wond van het zwaard had en weer levend werd. En 
hem werd macht gegeven om een geest te geven aan het beeld van het 
beest, opdat het beeld van het beest zelfs zou spreken, en zou maken 
dat allen die het beeld van het beest niet zouden aanbidden, gedood 
zouden worden. En het maakt dat men aan allen, kleinen en groten, 
rijken en armen, vrijen en slaven een merkteken geeft op hun 
rechterhand of op hun voorhoofd,  Openbaring 13:14-16. 
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Op dat moment wordt de sabbat de grote test tussen hen die de Vader en Zijn 
eniggeboren Zoon aanbidden en hen die de hoererende kerk aanbidden, 
gesteund door de koningen van de aarde. 

Iedereen wordt opgeroepen om op zondag te aanbidden. En degenen die op 
sabbat willen aanbidden, riskeren de dood vanwege hun geloof. Deze test is 
vergelijkbaar met wat er gebeurde met de drie Hebreeuwse jongemannen die 
weigerden te buigen voor het beeld in Babylon. Ze zouden liever sterven dan 
hun aanbidding van de ware God op te geven (Daniël 3).  

Zij die de stem van de Trooster op de sabbat in dubbele mate zullen horen en 
op de nieuwe maan, tijdens het Joodse Pasen en de andere feesten in nog 
grotere mate, zullen niet buigen voor deze druk. Als zij zich overgeven aan de 
valse sabbat, zullen hun lampen uitgaan en zullen zij niet de kracht hebben om 
deel te nemen aan het bruiloftsmaal van het Lam. 

Degenen die hun geest hebben getraind om getroost te worden door de 
zielsafleidingen van voedsel, seks en amusement, en om te aanbidden op de 
vastgestelde tijden van de hoer, zullen één van geest zijn met het beest en zullen 
haar merkteken op hun voorhoofd ontvangen met vreugde ... of ze zullen het 
merkteken op hun handen ontvangen met angst. 

Heb de wereld niet lief en ook niet wat in de wereld is. Als iemand de 
wereld liefheeft, is de liefde van de Vader niet in hem. Want al wat in de 
wereld is: de begeerte van het vlees, de begeerte van de ogen en de 
hoogmoed van het leven, is niet uit de Vader, maar is uit de wereld. En 
de wereld gaat voorbij met haar begeerte; maar wie de wil van God 
doet, blijft tot in eeuwigheid. 1 Johannes 2:15-17. 

Degenen die hun primaire troost zoeken in de verkeerde bron, zullen stap voor 
stap afdalen in verslaving en uiteindelijk de dood. De mensen onderwerpen zich 
een tijdje aan de hoer, maar uiteindelijk zullen ze haar valse religie beu worden 
en zich tegen haar keren: 

En hij zei tegen mij: De wateren die u gezien hebt, waaraan de hoer zit, 
zijn volken, menigten, naties en talen. En de tien horens die u op het 
beest zag, die zullen de hoer haten, en haar verwoest en naakt maken, 
en zij zullen haar vlees eten, en haar met vuur verbranden. Want God 
heeft het in hun hart gegeven om Zijn plan uit te voeren en dit 
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eensgezind te doen en hun koningschap aan het beest te geven, totdat 
de woorden van God volbracht zijn. Openbaring 17:15-17. 

Dit patroon van het zoeken naar troost door middel van verslaving, wat 
uiteindelijk leidt tot het ontkleden van de hoer en uiteindelijk haar dood, wordt 
weerspiegeld in de toenemende hoeveelheid gewelddadige seks en porno. Er is 
een groeiende toename van vrouwen die gewurgd worden tijdens seks. In het 
Verenigd Koninkrijk sterft er elke twee weken een vrouw.62 Dit toont de absolute 
waanzin van het zoeken van troost op de verkeerde plek. Het geeft ook weer wat 
er uiteindelijk met de hoer zal gebeuren. De koningen van de aarde zullen 
genoeg hebben van haar lekkernijen, haar de schuld geven van hun leegheid, 
en haar vernietigen en met vuur verbranden. 

Zo zal de hoer aan haar einde komen. De aarde zal in haar doodsstrijd afdalen en 
dan zal de Zoon van God komen om Zijn wachtende bruid op te eisen: zij die de 
geboden van God en het geloof van Jezus houden.  
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Hoofdstuk 23 

Geroepen tot de  
bruiloft van het Lam 

En ik hoorde zoiets als een geluid van een grote menigte en als een 
gedruis van vele wateren en een geluid als van zware donderslagen: 
Halleluja, want de Heere, de almachtige God, is Koning geworden. 
Laten wij blij zijn en ons verheugen en Hem de heerlijkheid geven, want 
de bruiloft van het Lam is gekomen en Zijn vrouw heeft zich 
gereedgemaakt. En het is haar gegeven zich met smetteloos en 
blinkend fijn linnen te kleden, want dit fijne linnen zijn de 
gerechtigheden van de heiligen. En hij zei tegen mij: Schrijf: Zalig zijn zij 
die geroepen zijn tot het avondmaal van de bruiloft van het Lam. En hij 
zei tegen mij: Dit zijn de waarachtige woorden van God. Openbaring 
19:6-9. 

En ik zag, en zie, het Lam stond op de berg Sion, en bij Hem 
honderdvierenveertigduizend mensen met op hun voorhoofd de Naam 
van Zijn Vader geschreven. En ik hoorde een geluid uit de hemel, als een 
geluid van vele wateren en als het geluid van een zware donderslag. En 
ik hoorde het geluid van citerspelers die op hun citers spelen. En zij 
zongen als een nieuw lied vóór de troon, vóór de vier dieren en de 
ouderlingen. En niemand kon dat lied leren behalve de 
honderdvierenveertigduizend, die van de aarde gekocht waren. Zij zijn 
het die niet met vrouwen bevlekt zijn, want zij zijn maagden. Dezen zijn 
het die het Lam volgen waar Het ook naartoe gaat. Dezen zijn gekocht 
uit de mensen, als eerstelingen voor God en het Lam. En in hun mond is 
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geen leugen gevonden, want zij zijn smetteloos voor de troon van God. 
Openbaring 14:1-5. 

Hoe mooi zal de bruiloft van het Lam met Zijn bruid zijn. Wie is de bruid? 

En een van de zeven engelen die de zeven schalen hadden, vol van de 
zeven laatste plagen, kwam naar mij toe en hij sprak met mij en zei: 
Kom, ik zal u de bruid, de vrouw van het Lam, laten zien. En hij voerde 
mij weg in de geest op een grote en hoge berg en liet mij de grote stad 
zien, het heilige Jeruzalem, dat neerdaalde uit de hemel, bij God 
vandaan. Zij had de heerlijkheid van God, en haar uitstraling was als 
een zeer kostbare edelsteen, als een kristalheldere steen jaspis. 
Openbaring 21:9-11. 

En ik, Johannes, zag de heilige stad, het nieuwe Jeruzalem, neerdalen 
van God uit de hemel, gereedgemaakt als een bruid die voor haar man 
sierlijk gemaakt is. Openbaring 21:9-11. 

De bruid van Christus is de heilige stad, het Nieuwe Jeruzalem. Het is de 
hoofdstad van het koninkrijk van God. Het huwelijk vertegenwoordigt het 
koninkrijk van God dat werkelijkheid wordt. Wij, de kinderen van deze aarde, 
zullen wonen in de stad, het Nieuwe Jeruzalem, die de moeder is van ons allen. 

Want er staat geschreven dat Abraham twee zonen had, een van de 
slavin, en een van de vrije. Maar hij die van de slavin was, is naar het 
vlees geboren, hij echter die van de vrije was, door de belofte. Deze 
dingen hebben een zinnebeeldige betekenis; want deze vrouwen zijn de 
twee verbonden: het ene, dat van de berg Sinaï, dat kinderen 
voortbrengt voor de slavernij, dat is Hagar. Want deze Hagar is de berg 
Sinaï in Arabië, en komt overeen met het huidige Jeruzalem, dat met 
haar kinderen in slavernij is. Maar het Jeruzalem dat boven is, is vrij, en 
dat is de moeder van ons allen. Galaten 4:22-26. 

De gasten die uitgenodigd worden voor de bruiloft zijn maagden en niet 
verontreinigd met vrouwen, zoals we eerder lazen. Dit betekent dat ze vrouwen 
niet tot hun verdorven bron van troost hebben gemaakt. Zij volgen het Lam 
waar Hij ook gaat, omdat Hij hun bron van troost is: 
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Dan zal het Koninkrijk der hemelen gelijk zijn aan tien meisjes 
[maagden], die hun lampen namen en op weg gingen, de bruidegom 
tegemoet. Vijf van hen waren wijs en vijf waren dwaas. Zij die dwaas 
waren, namen wel hun lampen maar geen olie met zich mee. De wijzen 
namen met hun lampen ook olie mee in hun kruikjes. Toen de 
bruidegom uitbleef, werden zij allen slaperig en vielen in slaap. En te 
middernacht klonk er een geroep: Zie, de bruidegom komt, ga naar 
buiten, hem tegemoet! Mattheüs 25:1-6. 

Zelfs onder hen die Christus tot hun bron hebben gemaakt, weergegeven door 
de 10 maagden, is er nog steeds een probleem. De helft van de maagden die 
van plan waren om naar de bruiloft te gaan had niet genoeg olie. De olie staat 
symbool voor de gave van de Trooster, de Heilige Geest van Christus. Er zijn 
mensen die beweren dat Christus hun trooster is, maar uiteindelijk zijn ze niet 
echt door Hem getroost. En midden in de nacht ontdekten ze dat er geen olie 
meer in hun lampen zat. Zij hebben hun verbinding met de Trooster verloren. 

De Bijbel vertelt ons dat Jezus de Trooster is: 

Mijn lieve kinderen, ik schrijf u deze dingen, opdat u niet zondigt. En als 
iemand gezondigd heeft: wij hebben een Voorspraak [Trooster] bij de 
Vader, Jezus Christus, de Rechtvaardige. 1 Johannes 2:1. 

Jezus troost ons door Zijn Geest: 

En Ik zal de Vader bidden, en Hij zal u een andere Trooster geven, opdat 
Hij bij u blijft tot in eeuwigheid, namelijk de Geest van de waarheid, Die 
de wereld niet kan ontvangen, want zij ziet Hem niet en kent Hem niet, 
maar u kent Hem, want Hij blijft bij u en zal in u zijn. Ik zal u niet als 
wezen achterlaten; Ik kom weer naar u toe. Johannes 14:16-18. 

Er zal een grote groep zijn die ervan overtuigd is dat zij alleen Jezus als hun enige 
bron van troost hebben gemaakt, maar in de war gebracht door de hoer, 
aanbidden ze helaas het mysterie van de Drie-eenheid. De wijn van de Drie-
eenheid leert ons dat de Heilige Geest een afzonderlijk wezen is van Christus. De 
Heilige Geest is geen afzonderlijk wezen; maar het is waar dat de Heilige Geest 
een afzonderlijke entiteit is van Christus. De Heilige Geest is een agentschap van 
God om Christus in onze harten te laten leven. Als een machtige rivier van liefde 
werkt de Geest onder leiding van de Vader en de Zoon om hun blijvende 
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aanwezigheid overal te brengen waar het welkom is. Het is door de Heilige Geest 
dat Jezus in staat werd gesteld om direkt aan de mensen op de weg naar 
Emmaüs te verschijnen: 

En daarna is Hij [Jezus] in een andere gedaante geopenbaard aan twee 
van hen, terwijl zij wandelden en naar het veld gingen. Ook zij gingen 
het aan de anderen berichten; maar zij geloofden ook hen niet. Markus 
16:12-13. 

Hoe verschijnt Jezus in een andere vorm? Het is door "een andere Trooster," het 
agentschap van de Heilige Geest, waarin Christus Zichzelf kan openbaren. Als de 
maagden die geroepen zijn tot het bruiloftsmaal van het Lam, ten prooi vallen 
aan de verkeerde Heilige Geest, dan raakt hun  olie op. Laten we ons 
vastklampen aan Jezus, onze Trooster, en de gave van Zijn alomtegenwoordige 
Geest ontvangen, zodat onze lampen brandende en in orde zijn wanneer we 
geroepen worden voor de bruiloft. 

Iets anders om te onthouden is dat de Trooster tot ons komt op Gods speciale 
vastgestelde tijden. Die maagden die zich verheugen in het licht van de sabbat 
hebben de mogelijkheid om het dubbele deel van de Geest te ontvangen. De 
maagden die beseffen dat zij deel uitmaken van de vrouw die de maan onder 
haar voeten heeft (Openbaring 12:1-2), zullen zich verheugen over de extra olie. 
Wanneer Christus tijdens de feesten aan de deur klopt, komt Hij bij ons binnen 
en eet Hij samen met ons, zodat wij getroost worden door Zijn liefde. De poorten 
van de tempel staan wijd open in deze tijden van verkwikking door de 
aanwezigheid van de Heere. 

Zo zegt de Heere HEERE: De poort van de binnenste voorhof die naar 
het oosten gekeerd is, moet op de zes werkdagen gesloten blijven, maar 
op de sabbatdag geopend worden. Ook op nieuwemaansdag moet hij 
geopend worden. Ezechiël 46:1. 

Laten wij ervoor zorgen dat onze lampen brandend en in orde zijn, zodat wij 
bereid zijn als te middernacht de komende oproep dat de Bruidegom komt 
klinkt. 
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Hoofdstuk 24 

Het fijne linnen  
van de heiligen 

Zalig zijn zij die Zijn geboden doen, zodat zij recht mogen hebben op de 
Boom des levens, en opdat zij door de poorten de stad mogen 
binnengaan. Maar buiten bevinden zich de honden, de tovenaars, de 
ontuchtplegers, de moordenaars, de afgodendienaars en ieder die de 
leugen liefheeft en doet. Openbaring 22:14-15. 

En het is haar gegeven zich met smetteloos en blinkend fijn linnen te 
kleden, want dit fijne linnen zijn de gerechtigheden van de heiligen. 
Openbaring 22:14-15. 

De heerlijke belofte van onze Verlosser aan ons is dat, door de gave van Zijn 
Geest, wij de geboden van God in onze harten geschreven zullen hebben. Voor 
hen die troost hebben gevonden in de Verlosser, wordt de verzekering aan ons 
gegeven. 

Deze dingen heb ik geschreven aan u die gelooft in de Naam van de 
Zoon van God, opdat u weet dat u het eeuwige leven hebt en opdat u 
gelooft in de Naam van de Zoon van God. En dit is de vrijmoedigheid 
die wij hebben in het toegaan tot God, dat Hij ons verhoort, telkens als 
wij iets bidden naar Zijn wil. En als wij weten dat Hij ons verhoort, wat 
wij ook bidden, dan weten wij dat wij het gevraagde, dat wij van Hem 
hebben gebeden, ontvangen. 1 Johannes 5:13-15. 
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Als wij weten dat wij eeuwig leven hebben en dat wij alles wat wij Hem vragen, 
zullen ontvangen, dan kunnen wij alle zonden overwinnen door de gave van de 
Geest. Dit gebeurt niet door persoonlijke werken, maar door een diep 
vertrouwen op de gave van de Heilige Geest. Dit betekent dat mannen en 
vrouwen hun seksuele en alle andere verleidingen kunnen overwinnen. Mannen 
kunnen hun obsessie voor seks overwinnen en vrouwen kunnen hun 
sensualiteit overwinnen, waardoor mannen hen begeren. 

Mannen en vrouwen kunnen hun verslavende honger overwinnen door de 
macht van het gebed en vertrouwen in het woord van God. Geen enkele 
overwinning over de zonden kan aan de mens worden toegeschreven. Zonder 
Christus kunnen we niets doen. 

De grootste uitdaging voor mensen die zich realiseren dat ze gevallen zijn, is te 
geloven dat onze Vader ons vrijgevig vergeeft en ons ook vrijgevig de Heilige 
Geest aanbiedt om ons de kracht te geven om te overwinnen. 

Het pad naar de overwinning houdt in dat de zondaar zich meer bewust wordt 
van hoe zondig hij werkelijk is. Hoe dichter wij bij Christus komen, hoe zondiger 
wij in onze eigen ogen overkomen. Maar waar de zonde overvloedig is, is de 
genade nog veel overvloediger (Romeinen 5:20). 

Wanhoop niet als u steeds duidelijker gaat inzien uw zwakte en hulpeloosheid. 
Rust in de armen van de Trooster; verlang naar de sabbat en de andere bepaalde 
goddelijke ontmoetingen. Bid voor een dagelijkse doop van de Heilige Geest om 
uw beproevingen het hoofd te bieden. Raak niet ontmoedigd als u struikelt. 
Vergeet niet dat onze Vader en Redder u nooit veroordeelt. Ze wijzen ons op het 
gevaar van onze zonden en nodigen ons uit tot bekering. 

U wordt hartelijk uitgenodigd voor het bruiloftmaal van het Lam. De 
gerechtigheid van Christus wordt u vrij aangeboden zonder geld en zonder prijs. 
De zaden van het woord van God in u zullen tot het eeuwige leven opgroeien. 

Ik wens dat ik u ontmoet aan de glazen zee in de hemelse stad met onze Vader 
en Zijn geliefde Zoon, die ons troost, gevoed en verlost hebben van deze huidige 
boze wereld. Aan hen is de lof en eer en luister en macht voor eeuwig, zonder 
einde. Amen.   
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